
اول مهرماه، مراسم زنگ  مراسم جشن شکوفه ها پنجشنبه 
بازگشایی مدارس آموزش وپرورش استان اصفهان هم زمان 
با شروع سال تحصیلی جدید و به همراه مراسم آئین آغازین 
اقامه نماز جماعت مدارس شنبه سوم مهره ماه برگزار می شود.
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سوم مهر؛ نواخته شدن 
زنگ آغاز مدارس اصفهان

م الف: 862030

شركت مناقصه گزار: شركت برق منطقه اي اصفهان

مبلغ تضمينموضوع مناقصهشماره مناقصه
شرط ورودشرکت در مناقصه)ريال(

خريد مفصل و سرکابل 4000/1004
635.284.000000 کيلوولت

ارائه گواهی انجام تايپ تست جهت حداقل يک تيپ از 
مفصل و حداقل يک تيپ از سرکابل سازنده پيشنهادی 
مطابق جدول C.I مندرج در ANNEX C  از آخرين 

ويرايش استانداردIEC60840  جهت گروه ولتاژی 72.5 
 1* 1200 MM2کيلوولت و  برای کابل با سطح مقطع
)وياسطح مقطع بالاتر( از يک آزمايشگاه بين الملی 

 ILAC دارای تاييديه

نوع تضمين شــركت در مناقصــه: ضمانتنامــه معتبر يــا فيش واريــز وجه نقد به شــماره  شــبا 
IR 330100004101101430230298 نــزد بانک مركزي با مبلغ فوق الذكر در وجه شــركت برق 

منطقه اي اصفهان
نحــوه دريافت و تحويل اســناد مناقصه: كليــه مراحل برگــزاري مناقصــه از دريافــت و تحويل 
 اســناد تا مبادلــه قرارداد، بــا مراجعه به »ســامانه تــداركات الكترونيكــي دولت )ســتاد(« به آدرس
www.setadiran.ir امكانپذير خواهد بود. )تماس با كارفرما، در صورت لزوم در ساعات اداري روزهاي 

كاري با شماره 031-36270820(
مهلت دريافت اسناد: از ســاعت 10:00 صبح روز چهارشنبه مورخ 1400/06/31 تا ساعت 16:00 روز 

چهارشنبه مورخ 1400/07/14
مهلت و محل تحويل اسناد مناقصه: نسخه الكترونيكي كليه مدارك و مستندات اسناد مناقصه بايستي حداكثـر 
تا ساعت 14:00 روز دوشنبه مورخ 1400/07/26 در«سامانه تداركات الكترونيكي دولت)ستاد(«بارگذاري 
و نســخه فيزيكي)شامل ضمانتنامه و يک حلقه CD اسناد( نيز در موعد مذكور به  آدرس: اصفهان، خيابان 

چهارباغ بالا، دبيرخانه شركت برق منطقه اي اصفهان تحويل گردد.
زمان و محل بازگشايي پاكات مناقصه: ساعت 10:00 صبح روز سه شنبه مورخ 1400/07/27 -  سالن 

كميسيون معاملات ساختمان معاونت مالي و پشتيباني شركت برق منطقه اي اصفهان
شرايط مناقصه:

* به پيشنهادهائي كه فاقد سپرده يا امضاء، مشروط و مخدوش بوده و يا پس از انقضاء مدت مقرر در آگهي 
واصل شود ترتيب اثر داده نخواهد شد.

* ساير اطلاعات و جزئيات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است.
ضمنا » مي توانيد اين آگهي را در سايت هاي اينترنتي مشاهده كنيد

     www.setadiran.ir       www.erec.co.ir        www.tavanir.org.ir        http://iets.mporg.ir   

م الف: 1196462

آگهي مناقصه عمومي يک مرحله اي شماره 4000/1004 
)شماره 2000001188000019 در سامانه ستاد(

روابط عمومي شركت برق منطقه اي اصفهان

نوبت اول

جامعه  | صفحه 4

 نوبت اول

م الف: 862030

شرکت سرمايه گذاری صنايع شيميايی ايران )سهامی عام( در نظر دارد مناقصه حمل محصولات و خوراك خود را براي 
يكسال شمسي از تاريخ 01 / 08 / 1400لغايت 01 / 08 / 1401 مطابق جدول زير به مناقصه عمومي بگذارد .

تناژ حدودي مقصد مبداء ماده شيميايي

100 هزار تن بندر بوشهر مجتمع کارفرما محصولات شامل
LAB/HAB/NP

50 هزار تن مجتمع کارفرما بندر امام خميني و پتروشيمي 
اصفهان بنزن

10هزار تن مجتمع کارفرما انبار اراك و انبار اصفهان نفت سفيد

*تناژ هاي اعلام شده حدودي بوده و براي برنده مناقصه هيچگونه حقي ايجاد نخواهد كرد.
لذا از كليه شــركت هاي حمل و نقل مواد نفتي و شــيميايي حائز شــرايط ، دعوت به عمل مي آيد از تاريخ نشر آگهي با مراجعه به سايت شركت 
 به آدرس WWW.ICIICLAB.COM بخش مناقصات نســبت به دريافت اســناد مناقصه اقدام و حداكثر تا ســاعت 10 صبح روز شــنبه

مورخ 17 / 07 / 1400 نسبت به ارسال آن به آدرس مجتمع اقدام نمايند.
ضمناً جلسه توجيهي روز يكشنبه مورخ 11 / 07 / 1400ساعت 10 صبح در محل مجتمع برگزار خواهد شد.

  دبيرخانه مجتمع : كيلومتر 15 جاده اصفهان- تهران- ضلع غربي نيروگاه شهيد محمد منتظري - شركت سرمايه گذاري صنايع شيميايي ايران
 كد پستي 8335144114 -  تلفن 03133808350-5

 موضوع : مناقصه حمل محصولات و خوراك
به شماره 1400/109/م

شركت سرمايه گذاری صنايع شيميايی ايران )سهامی عام(

 نوبت اول

م الف: 862030

 شرکت سرمايه گذاری صنايع شــيميايی ايران )سهامی عام( 
در نظر دارد اقلام بلااســتفاده و ضايعاتی خود را از طريق برگزاری 

مزايده عمومی به فروش رساند . 
لذا از كليه متقاضيان حائز شــرايط ، دعوت به عمل می آورد به منظور دريافت 
اســناد و مدارك مزايده و ليســت اقلام  از تاريــخ 1400/06/31 به آدرس 

اينترنتی  WWW.ICIICLAB.COM مراجعه نمايند. 
 امــكان بازديــد از اقلام در تاريــخ 1400/07/12 ســاعت 9 الی 11 صبح 

مهيا می باشد . 
 مهلت عودت اســناد و مدارك مزايده پايان وقــت اداری روز 1400/07/17 

می باشد .
هزينه های كارشناســی، نشــر آگهی و ماليات بر ارزش افزوده به عهده برنده 

مزايده می باشد. 

 موضوع : آگهی مزايده فروش اقلام راكد انبار 
به شماره 1400/108/م  

شركت سرمايه گذاری صنايع شيميايی ايران )سهامی عام(
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ورزش  | صفحه 7

اقتصاد  | صفحه 6

یادداشت روز

رویداد | 2

پيشگيری يا علاج واقعه؟
   

حسن روانشيد 

هم اکنون ذخيره آب پشت سد زاينده رود تنها 240 ميليون متر مکعب است که تا آذرماه اين ميزان به نصف کاهش می يابد

ذخيره آب اصفهان نصف می شود
   صفحه6

چشم انداز تلخ سد زاينده رود در آذرماه

فرهنگ و هنر  | صفحه 5

رويداد  | صفحه 3

چهلستون  | صفحه 8

ورزش  | صفحه 7

اصفهان  | صفحه 3

سیر سوختگی علی لندی 
رو به وخامت است

روزهای سخت نوجوان فداکار

سپاهان برنده رويارويی 
 نمايندگان اصفهان

در ليگ هندبال

 ساعت 
 سرويس دهی مترو 

تغيير نمی کند

در مراسم تجليل از 50 هزار پيشکسوت 
دفاع مقدس استان اصفهان مطرح شد

لزوم تبيين ارزش های 
 دفاع مقدس برای 

نسل جوان

مديرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی:

عدالت فرهنگی در سند 
پنج ساله استان اصفهان 

تبيين شد

 وعده وزير 
 ميراث فرهنگی 

برای لغو ممنوعيت 
 صدور ويزای ايران

درخشش گلر اصفهانی 
تيم ملی در برابر 

آرژانتين

 فولادمبارکه
 پشتيبان صنعت 

خودروسازی کشور 

    صفحه 4



  2i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
شـــمــاره 4172  | هفدهم  ســـال   |  1400 شهریور   31 | چهارشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

   خبر کوتاه     بی توجهی تاکی؟! قسمت 1924

رویداد

از  اصفهان  شهرداری  زیباسازی  سازمان  مدیرعامل 
فضاسازی شهر اصفهان به مناسبت فرارسیدن هفته دفاع 

مقدس و اربعین حسینی خبر داد.
به گزارش روابط عمومی سازمان زیباسازی شهرداری 
الِمان ویژه  اصفهان، حسن مؤذنی دراین باره گفت: ۱۳۵ 

هفته دفاع مقدس و اربعین در فضای شهری نصب شد. 
تصاویر سرداران شهید در چهارراه هشت بهشت اصفهان 
شهرداری  زیباسازی  سازمان  شدمدیرعامل  دیوارنگاری 

در  شهدا  تصاویر  دیوارنگاری  درباره  همچنین  اصفهان 
سال های  در  کرد:  بیان  اصفهان  هشت بهشت  چهارراه 
گذشته تصاویر شهدا روی بنر چاپ و نصب شده بود که 
شیوه  به  زیست محیطی،  مشکلات  و  ناپایداری  دلیل  به 
ماندگار احیا شد. او تصریح کرد: این دیوارنگاری به صورت 
ترکیبی از ورق آهن بارنگ کوره ای، کاشی و چاپ روی فلز 
انجام گرفته و تمامی قطعات بر بدنه ساختمان مرتفع واقع 
در این چهارراه نصب شد. مؤذنی این نقاشی را اثر هنرمند 

اصفهانی دانست و خاطرنشان کرد: این دیوارنگاری با ابعاد 
۱۲ در ۱۶ متر با همکاری منطقه ۳ انجام شده و تصاویری 
از فرماندهان شهید لشکر فاتح امام حسین )ع( بر آن نقش 
بسته است. او اظهار داشت: دکتر شهید مصطفی چمران، 
سردار شهید اکبر آقابابایی، سردار شهید علی موحددوست، 
سردار شهید غلامرضا آقاخانی، سردار شهید احمد خطیبی، 
سردار شهید اصغر صفایی و سردار شهید ناصر خمسه عشر 

ازجمله این شهدا هستند.

بـه گفتـه دبیـر مجمـع اصولگرایـان اسـتان اصفهـان 
مسـئله آب اسـتان و تبدیل شـدن بـه کویـر و مشـکلات 
مربـوط اشـتغال و صنایـع از موضوعـات مهم این اسـتان 
بـوده و شایسـته اسـت ایـن مسـائل موردتوجـه اسـتاندار 

جدیـد اصفهـان قـرار بگیرد.
حجت الاسـلام علیرضـا باطنی در خصـوص مطالبات 
مـردم اصفهـان از اسـتاندار جدید، به ایمنا گفـت: اصفهان 
بـا ریشـه های تاریخـی، فرهنگـی، مذهبـی و اقتصـادی 

نه تنهـا در داخـل ایـران بلکـه در خـارج از کشـور نیـز 
به عنـوان یـک کلان شـهر مهـم تلقـی می شـود. او افزود: 
سـهم اسـتان اصفهان در پیـروزی انقلاب اسـلامی، دفاع 
مقـدس و بـه ثمـره رسـیدن آرمان هـای انقلابـی امـام 
خمینـی )ره( و مقـام معظـم رهبـری برجسـته اسـت، امـا 
در یـک دهـه گذشـته به جایـگاه اصلـی آن توجـه کافـی 
نشـده و بـه همین دلیـل سـطح اسـتان های رده دوم قرار 
گرفتـه اسـت؛ درصورتی کـه ایـن اسـتان به انـدازه چندین 

اسـتان مالیـات پرداخـت می کنـد، امـا متناسـب بـا ایـن 
پرداختـی، بودجه هـای دولتـی بـه آن اختصـاص نمی یابد. 
دبیـر مجمـع اصولگرایـان اسـتان اصفهـان تأکیـد کـرد: 
امروز اسـتان اصفهان با مشـکلات متعددی دسـت وپنجه 
نـرم می کنـد و آرام آرام مشـکلات زیسـت محیطی حـق 
زندگـی را از مردمـش سـلب می کنـد؛ امـروز بایـد توجـه 
داشـت کـه مسـئله آب اسـتان و تبدیل شـدن بـه کویـر و 
مشـکلات مربـوط اشـتغال و صنایـع از موضوعـات مهـم 
ایـن اسـتان بوده و شایسـته اسـت این مسـائل موردتوجه 
اسـتاندار جدیـد اصفهان قـرار بگیـرد. باطنی خاطرنشـان 
کـرد: طبیعـی اسـت چهـره ای ملـی، بـا سـابقه و توانمند 
در تـراز اصفهـان بـا روحیه جهـادی و انقلابـی در جایگاه 
اسـتاندار اصفهـان قـرار بگیـرد تا ایـن اسـتان را به جایگاه 
اصلـی خـود باز گردانـد؛ پس از پیـروزی انقلاب اسـلامی 

و در بـازه زمانـی مشـخصی، کشـور بـا نیروهـای توانمند 
گذشـته  سـال های  طـی  امـا  می شـد،  اداره  اصفهانـی 
مدیـران اسـتان اصفهان در سـطح اسـتانداری و اداره های 
کل نیروهـای بومی هـم نبودند. او تصریح کرد: در سـطح 
کشـور، اصفهان به عنوان اسـتانی برخوردار تلقی می شـود 
درصورتی کـه ایـن اسـتان از مشـکلات زیسـت محیطی، 
بیـکاری، کشـاورزی و آب شـرب برخـوردار بـوده و تنهـا 
شـاخص برخـورداری آن نیروی انسـانی خـلاق و توانمند 
اسـت. دبیر مجمع اصولگرایان اسـتان اصفهان خاطرنشان 
کـرد: مـردم اصفهـان حـق دارنـد از مسـئولان توانمنـد 
برخـوردار باشـند و بـه میـزان آورده شـان بـرای انقـلاب 
اسـلامی موردتوجـه قـرار بگیرنـد؛ امیدواریـم در انتصـاب 
اسـتاندار جدید شـاخصه های اصلی موردتوجه قـرار گیرد و 

اسـتان اصفهـان به جایـگاه اصلـی خـود بازگردد.

اصفهان حال و هوای اربعين گرفت

مطالبات سياسی از استاندار اصفهان؛

 آب و اشتغال موردتوجه استاندار جديد 
قرار بگيرد

يک حقوق دان و يک جامعه شناس پاسخ دادند؛

راه رسيدن به صلح در شناخت ريشه جنگ

نهادها و دستگاه ها و همکاری پیشکسوتان دفاع مقدس با 
بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس صورت می گیرد.

به گزارش تسنیم، عباس رضایی در آیین تکریم و تجلیل 
از پیشکسوتان دفاع مقدس استان اصفهان با تائید و ضرورت 
اظهار  مقاومت  و  جهاد  بزرگ مردان  رشادت های  از  تجلیل 
داشت: ما در کشور الگوهایی داریم که با وجود آنان حجت بر ما 
تمام است و مراتب ارادت و تشکر و محبت و قدردانی خود را از 
کسانی که  برای سرافرازی و آزادی این  مرزوبوم تلاش کردند، 
اعلام می داریم. او افزود: در تاریخ هر ملت و کشوری قدردانی 
و سپاسگزاری از بزرگان تاریخ ساز آن مرزوبوم از مسائل مهمی 
است که در فرهنگ هر کشوری وجود دارد. مردم کشورها از 
هر فردی که در مبارزات ملی و آزادی کشورشان نقش داشتند 
تجلیل می کنند. استاندار اصفهان بیان کرد: مراسم تجلیل از 
ارزش هایی  و  آرمان ها  تا  باعث می شود  پیشکسوتان حداقل 
که برای دفاع از حریم مقدس اسلام و هویت انسان و اسلام  
برخواستند، سینه به سینه به نسل جوان منتقل شود. دفاع مقدس 
تنها دفاع از این مرزوبوم نبود، بلکه دفاع از حریت و آزادگی 
و انسانیت بود که باید به آیندگان منتقل شود. او  بیان کرد: 
اگر انتقال ارزش ها و آرمان ها و اندیشه ها در چهارچوب خاصی 
صورت نپذیرد، ممکن است باعث بروز مشکلات و ابهاماتی 
شود و به صورت ساختارمندانه موضوع به نسل جوان تفهیم 
بر  ازاین رو در نظام مقدس جمهوری اسلامی، علاوه  نشود. 
رسالت بزرگی که نیروهای مسلح چه ارتش و چه سپاه و نیروی 
انتظامی دارند، در کنار آن وظیفه مهم  ترویج موضوعات دفاع 
مقدس را برعهده دارند؛ که اگر به یک واحد و یا گروه خاصی 
در ترویج موضوعات دفاع مقدس بسنده کنیم، قطعا امکان پذیر 
هماهنگی،  خطیر  رسالت  این  گفت:   رضایی  بود.  نخواهد 
هم دلی و هم افزایی همه  دستگاه های اجرایی متصدی و حضور 
پیشکسوتان دفاع مقدس را می طلبد تا به تبیین موضوعات ایثار 
و شهادت برای نسل جوان  کمک کند. او با تأکید بر هماهنگی 
و هم سویی تمامی دستگاه ها با هدف تبیین آرمان های دفاع 
مقدس به آیندگان تصریح کرد: در دفاع مقدس آحاد مردم از 
قشرهای مختلف در سراسر کشور و با همدلی برای اجرای 
فرمان امام خمینی )ره( هم پیمان شدند و در نهایت منجر به 
پیروزی در دفاع مقدس و ماندگار شدن در تاریخ کشور و حک 
شدن یاد و خاطرات در دل ها شد. پس برای اینکه مسئله ترویج 

و تبیین به نسل جوان و ماندگاری انجام شود، هماهنگی همه 
نهادها و دستگاه ها را می طلبد. حضور پیشکسوتان و بازگویی 
خاطرات کمک شایانی به این موضوع  می کند. استاندار اصفهان 
به یک  تنها مختص  را  مقدس  دفاع  موزه  کرد:  خاطرنشان 
سازمان و ساختمان ندانید، البته تسری و استمرار آن به سایر 
نقاط استان از مسئولیت های بزرگی است که باید در توسعه 
آن بکوشیم اما اگر فکر کنیم بنیاد حفظ آثار به تنهایی از انجام 
امیدواریم   بود.  نخواهد  این گونه  برمی آیند،  مهم  رسالت های 
بنیاد حفظ آثار نیز توفیق یابد تا در انجام رسالت های مهم خود 
مانند گذشته موفق باشد و همه  نهادها مانند گذشته هم نوایی و 
همراهی که با سردار شیروانیان داشته اند را ادامه دهند و برای 

همراهی با سردار رضایی بیش از پیش بکوشند.
مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس اصفهان 
با بیان اینکه ۵۰ هزار پیشکسوت دفاع مقدس استان اصفهان 
تجلیل شدند، گفت: پیشکسوتان بیش از پیش در بنیاد حضور 

پیدا کنند.
 سرهنگ محمد رضایی با بیان اینکه افتخار می  کنیم که 
در آستانه هفته دفاع مقدس خادم پیشکسوتان دفاع مقدس 

هستیم و خداوند متعال را بابت این نعمت شکرگزاریم، اظهار 
امسال  مقدس  دفاع  پیشکسوتان  از  تجلیل  همایش  داشت: 
هم زمان  و  غیرمتمرکز  به صورت  کرونا  شرایط  دلیل  به  هم 
همایش  افزود:  او  است.  برگزاری  حال  در  کشور  سراسر  در 
در  مقدس  دفاع  پیشکسوت  یک میلیون  از  تجلیل  سراسری 
و  ادارات  و  بخش ها  شهرستان ها،  و  استان ها  مرکز  تهران، 
پایگاه های نظامی و انتظامی به صورت سراسری با سخنرانی 
ریاست جمهور در آستانه هفته دفاع مقدس در حال اجراست. 
مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان اصفهان 
بیان کرد: در شهر اصفهان هم در خدمت بیش از ۵ هزار نفر 
شرایط  ایجاد  با  که  می کنیم  آرزو  و  هستیم  پیشکسوتان  از 
مناسب در رفع ویروس منحوس کرونا بتوانیم محضر همه این 
بزرگواران باشیم. او گفت: شهدا ستارگان درخشان آسمان شهر 
و کشور ما هستند و پیشکسوتان دفاع مقدس گنجینه ها و دُر 
گرانبهایی هستند که در جامعه ما در بین مردم  و در کوچه 
رضایی  می کنند. سرهنگ  زندگی  ما  و پس کوچه های شهر 
خاطرنشان کرد: این عزیزان در نوجوانی و جوانی سینه خود 
را سپر کردند و در مقابل دشمنان ایران و اسلام ایستادند و تا 

مرز شهادت از خودشان ایثارگری نشان دادند و اکنون هم بعد 
از 4 دهه همچنان در خدمت ما و مقام معظم رهبری هستند 
و در عرصه های مختلف جهاد همچنان خدمت می کنند آرزوی 
صحت و سلامتی  و عاقبت به خیری و عافیت برای همه این 
عزیزان داریم و امیدواریم همرزمانشان در قیامت شفاعت همه 
ما و پیشکسوتان را کنند. او اظهار داشت: بنیاد حفظ آثار و نشر 
ارزش های دفاع مقدس استان اصفهان این افتخار را دارد که 
در خدمت خانواده های معزز شهدا و پیشکسوتان عزیز بوده و 
از همه پیشکسوتان خواهش می کنم که بیش از پیش به منزل 
ارزش های دفاع مقدس  آثار و نشر  بنیاد حفظ  دوم خود که 
است حضور پیدا کنند تا با حضور خود در این مجموعه جهت 
حفظ و نشر آثار و ارزش های دفاع مقدس بتوانیم اقدامی انجام 
دهیم و آثار و برکات این حضور در ایجاد محتواهای مناسب 
برای نسل های آینده  و برای انتقال این ارزش ها محقق شود. 
مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان اصفهان 
بیان کرد: سهمیه ای که در آیین تجلیل و تکریم سراسری 
برای استان در نظر گرفته شده  تعداد ۵۰ هزار نفر است که ما 

به صورت نمادین در خدمت برخی از عزیزان هستیم.

روز ۲۱ سپتامبر برابر با ۳۰ شهریورماه به عنوان روز جهانی 
تلاش  و  عنوانی  چنین  انتخاب  و  است  شده  انتخاب  صلح 
جهت تحقق دنیایی بدون جنگ، از گذشته های دور در ذهن 
نخبگان جوامع انسانی می چرخیده است، اما پس از مراودات 
میان انسان ها، هم دایره جنگ ها افزایش یافت و هم دامنه افراد 

صلح طلب بیشتر شد.
سید حمزه خاره، حقوقدان و وکیل دادگستری به ایسنا گفت: 
برای رسیدن به صلح در جامعه، باید ریشه های جنگ و اختلاف 
را شناخت. نگاهی که همراه با صلح و دوستی باشد می تواند 
جهان بهتر و آرام تری برای زندگی انسان ها بسازد. او افزود: انسان 
از زمانی که خودش را شناخت، برای رفع نیازهایش به تکاپو 
افتاد. در ابتدا، هرکسی کار خودش را می کرد، اما وقتی اجتماع 
تشکیل شد، زندگی اجتماعی، خوبی هایی مانند امنیت و کمک 
کردن داشت، اما دغدغه هایی مثل تحمیل عقیده، کمبود خوراک 
را نیز به همراه داشت. این حقوقدان و وکیل دادگستری، افزود: 
نخستین راه برای بقا، جنگ قدرت، یعنی الگوی سایر حیوانات 
هم نشین و همسایه انسان بود. در الگوی انسان های نخستین، 
هرکسی که قصد بر هم زدن قواعد و رسوم قبیله را داشت، ناچار 
به جنگ و نزاع بود.  با گسترش اجتماعات آدمی، اعمال قدرت به 
قبایل کناری هم سرایت کرد حتی به قبیله های دورتر هم رسید. 
خاره تصریح کرد: از جنگ بر سر مالکیت زمین، محصولات و 
حیوانات گرفته تا تحمیل فکر و رسم ها. هرکسی، خود را بر حق 
می دید و راه و رسم قبیله اش را درست می دانست و جنگ را چاره 
کار می دانست. او تأکید کرد: بنا بر شواهد تاریخی، زمان زیادی 

به طول انجامید تا انسان از دوران سیاه و تاریک جنگ ودعوا، 
پای، بیرون گذاشت و از قرون وسطی به  دنیای جدید، پرتاب 
شد. هرچند که هنوز هم گاهی  جنگ را چاره کار می داند. این 
عضو کانون وکلای استان اصفهان، گفت: انسان به مدد اندیشه 
خویش و با فراتر رفتن از خود، پی برد که می تواند از سلاح 
دیگری به جای چوب و نیزه و شمشیر استفاده کند و به قول 
فروید، آدمیزاد فهمید باید از کلام بهره ببرد. خاره افزود: وقتی که 
انسان، به جای پرتاب سنگ و نیزه، از کلام و کلمه استفاده کرد، 
پس از آن لباس تمدن پوشید. سپس برای تحقق تمدن، از 
مدارا و بردباری رونمایی کرد که زیبنده زندگی آدمی بود؛ اما با 
وجود همه این ها، هنوز بخشی از آدم ها درگیر جنگ و خشونت 
هستند. او در مورد راهکارهای ترویج صلح در جامعه تأکید کرد: 

راهکار نخست، زشت شدن نام جنگ و خشونت در پیش چشم 
آدم هاست. تا زمانی که جنگ برای آدمی بی ارزش نشود، شرایط 
فرقی نخواهد کرد و اگر برخی کشورهای دیگر، او را به رسمیت 
نشناسند و دیوار به رویش بکشند، باز هم در داخل مرزهای 
خودش خواهد جنگید. این عضو کانون وکلای استان اصفهان، 
تصریح کرد: جنگ ممکن است میان دو عقیده و دو سلیقه باشد 
یا برای قسمت کردن نان برای خوراک یا میان تقسیم زمین و 
مالکیت باشد تا زمانی که دو طرف خود را بر حق ندانند، صلح 
برقرار خواهد بود اما جنگ، زمانی چشم باز خواهد کرد که هر دو 
طرف خود را بر حق بداند. این حقوقدان اظهار کرد: راهکار بعدی 
برای ترویج صلح در جامعه، اجرای عدالت است. بیشتر جنگ ها 
بر سر تقسیم غنیمت است. حاکمان جامعه، چه در سطح یک 
جمع کوچک، یک شهر، یک استان، یک کشور و یا تصمیم 
بتوانند عدالت را در میان  گیران سازمان های بین المللی، اگر 
مردمان نهادینه کرده و غنائم و فرصت های زندگی را با ترازوی 
عدالت تقسیم کنند، در آن صورت، حجم عمده ای از جنگ ها 
کاسته خواهد شد. همان کاری که کشورهای اسکاندیناوی انجام 
دادند. خاره در مورد راهکار سوم توسعه فرهنگ صلح، گفت: 
راهکار دیگر، پذیرفتن فکرهای متفاوت هست. هرچند که هر 
آدمی برای خودش در تلاش جهت پیدا کردن مسیر و راهی 
برای زندگی باشد، اما هیچ گاه اجازه تحمیل هر فکری به دیگری 

پیدا نکند.
همچنین یک دانش آموخته جامعه شناسی به ایسنا، گفت: 
صلح باید از درون خانواده ها شروع شود. خانواده ها باید یاد بگیرند 

که فرزندان خود را اسیر موقعیت های خاص نکنند. اصول درست 
رشد دادن فرزند را بشناسند و توانایی های فرزندانشان را تقویت 
کنند و اجازه بدهند که هر فرزندی آزادانه مسیر خود را انتخاب 
کند. جابر صدری افزود: امروز خانواده ها به دنبال اندازه گیری و 
مقایسه هستند که این مدل تربیت، باعث شده است که آدم ها 
در هر سنی که هستند مرتب مقایسه و اندازه گیری کنند. از غذا و 
ماشین و خانه گرفته تا مهر و محبت و بخششی که به دیگران 
عرضه می کند و به بخشش بی منت توجهی نمی کند. او اظهار 
کرد: برای ترویج فرهنگ صلح باید به تمام ابعاد مادی و معنوی 
یک جامعه توجه کرد. فرهنگ جامعه، تمام ابعاد روابط انسانی و 
زندگی هر فرد را شامل می شود، بنابراین از دوران کودکی باید 
فرزندان را برای صلح و مهربانی بدون مقایسه و چشم داشت 
این دانش آموخته جامعه شناسی گفت: فرهنگ  تربیت کنیم. 
صلح از صلح فرد با خودش آغاز می شود و سپس به کل جامعه 
سرایت می کند. کسی که با خودش رابطه انسانی و دوستانه دارد 
با محیط اطراف خودش نیز رابطه ای دوستانه دارد و کمتر رفتاری 
بر اساس تندخویی و خشونت را مرتکب می شود. صدری تصریح 
کرد: ایرانیان از ابتدا، رفتار و گفتار خود را بر مبنای صلح و دوستی 
با همنوعان پرورش داده اند و منشور حقوق بشر کوروش زمانی 
تدوین شد که هنوز حتی خیلی از مدعیان حقوق بشر، آن را درک 
نمی کردند. او افزود: صلح را نمی توان منحصر به یک روز خاص 
و محدود به یک واژه کرد. صلح، دوستی، آرامش و امنیت، راهی 
است که باید از دوران کودکی آموزش داد و در تمام دوران زندگی 

این مسیر را پیمود.

در مراسم تجليل از 50 هزار پيشکسوت دفاع مقدس استان اصفهان مطرح شد

لزوم تبيين ارزش های دفاع مقدس برای نسل جوان  پيشگيری يا علاج واقعه؟
بالقوه  الهی  از نعمت های  حسن روانشید|هیچ یک 
مفید  بسیار  خود  در جای  می توانند  بلکه  نیستند  مضر 
از سموم خطرناک برای  انسان ها  اگر  باشند.  و کارساز 
کشتن یکدیگر و اصولًا موجودات زنده استفاده می کنند 
دلیل نمی شود تا کل خاصیت آن را زیر سوأل برد زیرا در 
مکان دیگر می تواند مفید باشد. مثال زدن ها دراین باره 
فراوان است اما مهم اینست که آگاه باشیم آنچه از سوی 
باری تعالی خلق  شده به نحوی از انحاء نیاز بشر و دیگر 
موجودات زنده بوده و تخریب و یا تبدیل آن ها به منظور 
تولید ماده یا موجودی مخرب تر نوعی جفا به ذی روح 
است. وسعت روییدنی ها ازجمله گیاهان و اشجار ضمن 
بررسی فواید مشخص می کند که همه آن ها بدون استثنا 

نیازهای متنوع جانداران دیگر را تأمین می کنند. 
این  به  امروزه دانشمندان گیاه شناس در سراسر کشور 
بدون  از گیاهان  برده اند که هریک  بزرگ پی  واقعیت 
بخصوص  و  جامعه  در  سازنده  نقشی  می توانند  استثنا 
همین  دیگر  بار  که  باشند  داشته  پزشکی  معالجات 
علم زنده شده تا جوانان علاقه مند بتوانند با تخصص 
و اخذ مدارک بالاتر گوشه ای از مشکلات بهداشتی را 
همین  عصاره  از  که  سمومی  حتی  نمایند.  حل وفصل 
گیاهان تولید می شوند نیز در جایی دیگر و برای رفع 
بعضی معضلات زیست محیطی کار سازند که اگر نبود، 
وجود  به  انسان ها  برای  را  تازه ای  چالش های لاینحل 
می آورد. از نمونه حیواناتی که می توان دراین باره مثال زد 
گوسفندان هستند و اگر توجه داشته باشیم هیچ یک از 
اقلام جثه آن ها دورانداختنی نیست که هریک در جای 

خود می تواند مفید باشد. 
نیز مرسوم  این چرخه  نیز  میان جانداران  در  از سویی 
است تا هرکدام بتوانند به نحوی ضمن تأمین خوراک 
را  گربه ها  سگ ها  کنند.  کمک  بشر  آسایش  به  خود 
می درند و گربه دشمن موش است و موش از سوسک و 
مارمولک ها تغذیه می کند تا چرخه موجودات زنده دوام 
اقیانوس ها و دریاهای  این تکرار در  البته  باشد.  داشته 
بیکران هم وجود دارد تا هرکدام طعمه دیگر باشند و 
درنهایت آبزیان سهم خوراک انسان ها شوند. اینجاست 
آن هایی می شود که  از  بشر سنگین تر  ابناء  که وظیفه 
می دانند زیرا اشرف مخلوقات نام  گرفته و باید این لقب 
ارزشمند را برای خود همچنان حفظ نمایند تا آیندگان 
نیز بدانند اداره و بسط عدالت و نظم الهی در مجموعه 
راه شیری که ۱۳ میلیارد سال از عمر آن می گذرد تنها 
به عهده انسان های ساکن آن است تا ضمن احترام به 
اکوسیستم ها در اندیشه آن باشند تا هرچه ازدست رفته 
را به چرخه بازگردانند و با علم و عمل در حفظ آن ها 
نابودی موجوداتی داشته  برای  اینکه سعی  نه  بکوشند 
باشند که به ظاهر مضر هستند. سبزقبا پرنده ایست زیبا، 
تا  پرواز می کند  دوست داشتنی و بی آزار که در آسمان 
زنبورها را شکار و طعمه تغذیه خود نماید و این موجود 
عسلی  زنبورهای  از  تغذیه  و  شکار  پی  در  نیز  مزاحم 
هستند که شهد شیرین دارند. حالا این چرخه به صورتی 
دنبال  به  زمانی که سبزقباها  زیرا  است  تغییر  در حال 
شکار می گردند بیشترین خوراک آن ها از میان زنبورهای 
به ندرت  و  می شود  تأمین  مزاحم  و  سمی  معمولی، 
به سوی کندوهای عسل می روند تا به آن ها حمله کنند 
بنابراین میزان خسارت های وارده به کندو داران بسیار 
این  از آن است که زنبورهای وحشی و خوراک  کمتر 
پرندگان زیبا به کلونی های عسل وارد می کنند. حضور 
سبزقباها در مزارع، باغ ها و مکان هایی که کندوها در 
آن استقرار یافته اند همانند نگهبانان بی جیره و مواجبی 
است تا از حمله زنبورهای سمی با شکار آن ها پیشگیری 
نمایند، از این نظر خبرگان صنعت تولید عسل به این 
امر معتقد می باشند که باید از سبزقباها مراقبت نمود تا 
کلونی ها موردتهاجم قرار نگیرند اما امروز و در بعضی 
از مکان ها شکار سبزقباها به بهانه حفاظت از زنبوران 
عسل عادی شده است تا تعداد آن ها به سرعت کاهش 
یافته و زمینه برای زنبورهای مضر و سمی مساعد شود 
شاید  کنند.  شکار  را  عسل  زنبوران  به راحتی  بتوانند  و 
یکی از دلایلی که وزیر جدید جهاد کشاورزی را مصمم 
نام های  با  را  مجموعه  این  تفکیک  تقاضای  تا  کرده 
جهاد سازندگی و وزارت کشاورزی بنماید همین مسائل 
به مرورزمان  که  است  پیش پاافتاده ای  و  ساده  به ظاهر 
تبدیل به نوعی دخالت در نظام طبیعت شده و می تواند 
عواقب ناگواری را به همراه داشته باشد. همانگونه که 
قبل از این نیز موارد متعددی را شاهد بوده ایم تا نظام 
را ناچار به ایجاد سازمان حفاظت از محیط زیست کند 
بودن  حیاط خلوت ها  حاشیه  در  به جای  می توانست  که 
اجازه اینگونه تخریب ها را در اکوسیستم ندهد که دوام 
موجودات زنده بر اساس همین ساختار پایدار خواهد ماند.
ادامه دارد

شکسته شدن رکورد تزريق 
واکسيناسيون در شهرضا

مدیر شـبکه بهداشـت و درمـان شـهرضا از راه اندازی 
دومیـن مرکز تجمیعی واکسیناسـیون در این شهرسـتان 
سـرعت  دوم  مرکـز  راه انـدازی  بـا  گفـت:  و  داد  خبـر 
واکسیناسـیون در شـهرضا پنـج برابـر افزایـش می یابـد.

ا... تنهایـی بـا اشـاره بـه راه انـدازی مرکـز  حجـت 
جدیـد واکسیناسـیون در شـهرضا، بـه مهـر گفـت: رونـد 
واکسیناسـیون در شهرسـتان شهرضا سـرعت خوبی پیدا 
کـرده اسـت و عـلاوه بـر مرکـز تجمیعی واکسیناسـیون 
سروسـتان بـا کمـک و همیاری مسـئولان دانشـگاه آزاد 
واحـد شـهرضا مکانـی را با ظرفیـت تزریـق روزانه بیش 
از سـه تـا پنج هزار در سـالن ورزشـی دانشـگاه راه اندازی 
کردیـم. او بـا بیـان اینکه گـروه هدف بالای ۱۸ سـال در 
دُز اول و دوم در محـدوده ۲4۰ هـزار نفـر هسـتند، ابـراز 
کـرد: تاکنـون در نوبـت اول حـدود ۵۰ هـزار و نوبت دوم 
۳۰ هـزار واکسـن به گروه های هدف تزریق شـده اسـت. 
مدیر شـبکه بهداشت و درمان شـهرضا بیان کرد: تاکنون 
حـدود ۳۱ درصـد از ظرفیت واکسـن ابلاغی طی ماه های 
گذشـته انجـام شـده اسـت. او بـا اشـاره به ورود واکسـن 
بـه میـزان مطلـوب به شـهرضا، بیـان کـرد: بـا توجه به 
ورود واکسـن بـه میزان کافـی به شهرسـتان و همچنین 
مراکـزی کـه برای تسـریع در امر واکسـن در شهرسـتان 
راه انـدازی کردیـم، انتظـار داریـم کـه بـا همـکاری مردم 
بتوانیـم در مدت زمـان کمتـر بـه میـزان درصـد مطلوبی 
از واکسیناسـیون در شـهرضا برسـیم. تنهایی بـا توجه به 
شکسته شـدن رکورد تزریق واکسـن در شهرضا، تصریح 
کـرد: در طـی روزهایی که با واکسیناسـیون انجام شـده، 
در روز یکشـنبه ۲۸ شـهریورماه بیشـترین آمـار تزریـق 
واکسـن در محـدوده سـه هـزار و ۵۰۰ نفـر را داشـته ایم. 
او در ادامـه گفـت: پیش بینـی می شـود کـه در روزهـای 
آینـده با توجه بـه اینکه محدودیت سـنی واکسیناسـیون 
را در شهرسـتان نداریـم بتوانیـم بـه رکورد بالایی دسـت 

پیـدا کنیم.
مدیر شـبکه بهداشـت و درمان شـهرضا بیان داشـت: 
در مرکز تجمیعی واکسیناسـیون دانشگاه آزاد شهرضا ۱۲ 
خـط پیش بینـی شـده کـه در دو سـاعت کاری و صبـح 
و عصـر اگـر مراجعـه مطلـوب داشـته باشـیم، امـکان 
واکسیناسـیون تا حد پنج هزار دُز در روز هم میسـر اسـت.

مراسم اربعين در فضای باز 
امامزادگان اصفهان برگزار 

می شود
بـه گفتـه مدیـرکل اوقـاف و امـور خیریـه اسـتان 
بـاز  فضـای  در  امامـزادگان  اربعیـن  مراسـم  اصفهـان 
امامـزادگان اسـتان اصفهـان و بـا رعایـت پروتکل هـای 

می شـود. برگـزار  بهداشـتی 
بـه گـزارش حجت الاسـلام محمدحسـین بلـک بـا 
اشـاره به فرار رسـیدن ایام اربعین حسـینی )ع( و تسـلیت 
ایـن ایـام بـه مهر گفـت: از خداونـد منان توفیـق خدمت 
بیشـتر بـه برنامه هـای باشـکوه این ایـام را خواسـتاریم و 
امیـد اسـت موردقبـول حق تعالـی واقع گـردد. او بـا بیان 
اینکـه اربعیـن نقطه اتصـال نهضـت امام حسـین )ع( به 
پهنـه عالـم و مقطع گـذر از محدودیـت تاریـخ و جغرافیا 
اسـت، تصریـح کـرد: رمـز جاودانـه قیـام حسـین )ع( 
در اربعیـن نهفتـه اسـت. مدیـرکل اوقـاف و امـور خیریه 
اسـتان اصفهـان گفـت: اربعین واقعـه ای فراتـر از حضور 
و صـرف زیـارت شـهدا اسـت، آن روز زینب کبـری )س( 
و امـام زین العابدیـن )ع( و باقیمانـدگان از قافلـه شـهدا 
کربـلا آمدنـد تا مانـدگاری نهضـت را به عالمیـان اعلام 
نماینـد تـا بالندگـی و کمال ایـن حرکت الهـی را به ثبات 
رسـانند. او تصریح کـرد: ازاین رو زیارت اربعین نشـانه بارز 
از ایمـان مـردان راسـتین شـمرده شـده، حماسـه حرکت 
غیرقابل توصیـف میلیون هـا عاشـقی کـه با پـای دل و از 
عمـق جان بـه زیارت مـولای خویش گام برمی داشـته و 
می دارنـد گـواه آن کمال یافتگی اسـت و نشـان از جریان 
دائمی حرارت و عشـق حسـینی اسـت؛ حال کـه به دلیل 
محدودیت های ناخواسـته مسـیر پیمودن راه بـا پای پیاده 
میسـر نیسـت، بی شـک حماسـه اربعین در جایـگاه الهی 
خـود همچنان پرجاذبه شـیفتگانش را به بزم حسـین )ع( 

و یارانـش فرامی خوانـد.
اسـتان  در  اینکـه  بیـان  بـا  بلـک  حجت الاسـلام 
ولایتمـدار اصفهان کـه بی اغراق حسـینیه ای به پهناوری 
ایـن سـرزمین اسـت زنـگ قافله هـا و نـوای عاشـقانه 
شـیفتگان حسـین )ع( حکایـت از بزرگداشـت ایـن روز 
عظیـم دارد، ابـراز داشـت: ازایـن رو محیـط نورانی تمامی 
امامـزادگان و بقاع متبرکه اسـتان اصفهان آمـاده پذیرایی 
از خیل زائران اربعین حسـینی در فضاهـای باز این اماکن 
اسـت و فرزنـدان و نـوادگان اهل بیـت )ع( آغـوش خـود 
را بـرای پذیرایـی از زائـران امام حسـین )ع( بـه مهربانی 
گشـوده اند. او بـا تأکیـد بـر اینکـه وضیعت ویـژه بیماری 
کرونـا و لزوم رعایت همه پروتکل های بهداشـتی را نباید 
از نظر دور داشـت، گفت: بر این اسـاس علاوه بر تشـکر 
از حضـور مؤمنانـه و همراه با رعایت اصول بهداشـتی که 
در طـول مـاه محرم و صفـر زبان زد بوده و هسـت تقاضا 
داریـم تـا هم وطنـان و عـزاداران حسـینی )ع( بـا مراعات 
کامـل این اصول بهداشـتی در مراسـم های حضـور یابند. 
مدیـرکل اوقـاف و امـور خیریـه اسـتان اصفهـان گفـت: 
مطمئنـً هیئت امنـا و متصدیـان برنامه هـا در امامـزادگان 
نیـز تمهیـدات لازم را در ایـن خصوص خواهند اندیشـید 
تـا این برنامه باشـکوه از هرگونه آسـیب احتمالـی از بروز 
و یا انتشـار بیمـاری کرونا مصون بماند. او ادامـه داد: اداره 
کل اوقـاف و امـور خیریـه اسـتان اصفهان ضمن تشـکر 
از همـه مسـئولان و دسـت اندرکاران اجرایـی انتظامـی 
امنیتـی انتظار دارد کماکان با برگزارکنندگان مراسـم های 

همکاری لازم را داشـته باشـند.
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اصفهان
  شهر  استان

ضايعات پسماند به گازوئيل 
تبديل می شود

به گفته مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
اصفهان برای فاز نخســت فنــاوری تبدیل مواد ضایعات 
برگشتی به گازوئیل در قالب ۱۰ تن در روز تفاهم نامه ای با 
سرمایه گذار بخش خصوصی منعقد شده است که امیدواریم 
تا سه ماه آینده نخستین فاز صنعتی تولید گازوئیل از ضایعات 

برگشتی پردازش پسماند را افتتاح کنیم.
رحیم محمدی با اشاره به تولید سوخت مایع از زباله های 
پلاستیکی با مشارکت ســرمایه گذار بخش خصوصی در 
سازمان مدیریت پســماند، به ایمنا گفت: تبدیل زباله ها و 
پسماند به مواد اولیه و انرژی در کشورهای دیگر پیشرفت 
خوبی کرده، اما در ایران با توجه به وجود مواد اولیه ارزان در 
این راستا آن چنان برنامه  ریزی نشده است. او تصریح کرد: 
یکی از راهبردهای اصلی در برنامه های شــهرداری زمینه 
برنامه ریزی جهت تولید سوخت مایع از زباله های پلاستیکی 
بوده ازاین رو در سال های گذشته پژوهش های خوبی در این 
زمینه انجام و چند فناوری مورد هدف قرار گرفت. مدیرعامل 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
یکی از فناوری های خوب مورداستفاده در جهان، تبدیل مواد 
اولیه بخش غیر آلی به مشــتقات نفت است که با توجه به 
میزان ضایعات تولیدی غیرقابل بازیافت به نظر می رسید باید 
با استفاده از فناوری ایمن مواد را به انرژی تبدیل کنیم که 
در این راستا پس از انتخاب نوع فناوری، مطالعاتی در ارتباط 
با شرکت های سرمایه گذار از لحاظ مالی و فناورانه انجام و 
درنهایت قرارداد ســرمایه گذاری با بنیاد برکت امضا شد. او 
ادامه داد: این تفاهم نامه برای فاز نخست فناوری تبدیل مواد 
ضایعات برگشتی به گازوئیل در قالب ۱۰ تن در روز است که 
امیدواریم تا سه ماه آینده نخستین فاز صنعتی تولید گازوئیل 

از ضایعات برگشتی پردازش پسماند را افتتاح کنیم.

ساعت سرويس دهی مترو 
تغيير نمی کند

به گفته مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان ساعت 
سرویس دهی متروی اصفهان از ۳۱شهریورماه تغییر نخواهد 

کرد و طبق روال عادی ادامه خواهد داشت.
احمدرضا طحانیان به ایمنا گفت: با توجه به اینکه ساعت 
رسمی کشور از روز ۳۱ شهریور یک ساعت به عقب کشیده 
خواهد شد، ســاعت سرویس دهی خط یک مترو اصفهان 
تغییر نخواهد کرد. مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان 
ادامه داد: بر همین اســاس ســرویس دهی خط یک قطار 
شهری نیمه دوم ســال در روزهای عادی از ساعت ۶:۱۵ 
دقیقه تا ۲۱ با سرفاصله ۱۵ دقیقه خواهد بود. او با بیان اینکه 
استفاده از ماسک و رعایت پروتکل های بهداشتی در متروی 
اصفهان اجباری است، تصریح کرد: حفظ سلامت شهروندان 
دغدغه مهم مدیران شهری است به همین جهت با خرید 
دستگاه ضدعفونی فرابنفش UVC نسبت به ضدعفونی 

واگن های مترو اقدام می شود.

فضاسازی شهر به مناسبت 
اربعين حسينی

مدیرعامل ســازمان زیباسازی شــهرداری اصفهان از 
فضاسازی شهر به مناسبت فرارسیدن هفته دفاع مقدس و 

اربعین حسینی خبر داد.
حســن مؤذنی به ایمنا گفت: ۱۳۵ المــان ویژه هفته 
دفاع مقدس و اربعین در فضای شــهری نصب شده است. 
او همچنین به نصب طــرح جدید با موضوع دفاع مقدس 
و اربعین در دیواره پازلی ارگ جهان نما و گلستان شهدا اثر 
استاد بدرالسماء اشاره و تصریح کرد: تصاویر سرداران شهید 
از جمله دکتر شــهید مصطفی چمران، سردار شهید اکبر 
آقابابایی، شهید علی موحددوست، شهید غلامرضا آقاخانی، 
شهید احمد خطیبی، شــهید اصغر صفایی و شهید ناصر 
خمسه عشر در چهارراه هشت بهشت اصفهان دیوارنگاری 
شد. مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان تصریح 
کرد: در ســال های گذشته تصاویر شــهدا روی بنر چاپ 
و نصب شــده بود که ماندگاری نداشت، بنابراین مقرر شد 
تا این تصاویر شــهدا به شیوه ای ماندگار احیا شود. او ادامه 
داد: این دیوارنگاری به صورت ترکیبی از ورق آهن با رنگ 
کوره ای، کاشی و چاپ روی فلز انجام و تمامی قطعات بر 
بدنه ساختمان مرتفع واقع در این چهارراه نصب شد. مؤذنی 
این نقاشی را اثر هنرمند اصفهانی دانست و خاطرنشان کرد: 
این دیوارنگاری با ابعاد ۱۲ در ۱۶ متر با همکاری منطقه سه 
انجام شده و تصاویری از فرماندهان شهید لشکر فاتح امام 

حسین )ع( بر آن نقش بسته است.

مشارکت جوانان فعال استان 
در جبهه مقابله با کرونا

با فرارسیدن مرحله چهارم خدمت رسانی پویش ملی و 
مردمی طوفان همدلی در جهت مبارزه با ویروس منحوس 
کرونا، مرکز مردمی واکسیناسیون گلستان شهدا راه اندازی 
شد.به گزارش تســنیم، از اواسط اسفندماه سال گذشته با 
همت و مشــارکت جمعی از جوانان فعال استان اصفهان 
پویشی تحت عنوان پویش طوفان همدلی با هدف مقابله 
با ویروس منحوس کرونا فعالیت خــود را آغاز کرد و این 
در حالی است که در حال حاضر فعالیت این پویش فراتر از 
اصفهان را نیز پوشش می دهد. با فرارسیدن مرحله چهارم 
خدمت رسانی پویش ملی و مردمی طوفان همدلی در جهت 
مبارزه با ویروس منحوس کرونا، مرکز مردمی واکسیناسیون 
گلستان شهدا با همت خیریه ســفیران مهربانی، مجمع 
رزمندگان بهداری دفاع مقدس، بنیاد شهید، علوم پزشکی 
استان و شرکت نمایشگاه ها راه اندازی شد. این مرکز در حال 
حاضر در ۳ شــیفت و در حدود یک مــاه بوده که در حال 

خدمت رسانی به عموم مردم است.

مدارس روستاهای نطنز از اول 
مهر حضوری است

به گفته مدیر آموزش وپرورش نطنز کلاس های مدارس 
روستاهای بخش مرکزی شهرستان نطنز از اول مهرماه به 

صورت حضوری تشکیل می شود.
علیرضا غلامی به ایسنا گفت: طبق دستورالعمل ها در 
روستاها و شهرهایی که کلاس های زیر ۱۵ نفر و مساحت 
۳۰ مترمربع دارند می توان کلاس ها را حضوری برگزار کرد. 
او افزود: با توجه به اینکه جمعیت دانش آموزی روستاها کم 
اســت، کلاس ها در روستاهای بخش مرکزی شهرستان 
نطنز به صورت حضوری از اول مهرماه برگزار می شــود. 
مدیر آموزش وپرورش نطنز گفــت: با توجه به فضای باز 
کارگاه های هنرســتان ها، احتمال اینکه دروس کارگاهی 
هنرســتان ها نیز از اول مهرماه به صورت حضوری برگزار 
شود، وجود دارد. او تصریح کرد: جمعیت دانش آموزی نطنز 
۳ هزار ۳۵۶ نفر اســت که از این تعــداد یک هزار و ۶۳۹ 
نفر پسر و مابقی دختر هســتند. غلامی خاطرنشان کرد: 
امســال نیــز ۳۳۰ دانش آموز کلاس اولــی داریم که در 
صورت مساعد شدن شرایط سر کلاس خواهند رفت. مدیر 
آموزش وپرورش نطنز درباره وضعیت واکسیناسیون دانش 
آموزان نطنزی، گفــت: در حال حاضر دانش آموزان ۱۷ تا 
۱۸ سال در حال واکسینه شدن هستند، اما از روز چهارشنبه 
هفته جاری تا آخر همین هفته تمام دانش آموزان، واکسینه 

می شوند.

بازنشستگی 55 نفر در 
آموزش وپرورش اردستان

به گفته سرپرست آموزش وپرورش شهرستان اردستان 
فرماندار شهرســتان با دستگاه آموزش وپرورش با لجبازی 
برخــورد می کند و درخواســت های نامتعــارف و عزل و 

نصب های سیاسی را از این اداره دارد.
به گزارش ایسنا، احمد خاکسار اظهار کرد: خبرنگاران 
چشم بیدار جامعه هســتند و آگاهی مردم توسط اصحاب 
رســانه انجام می شــود و ذهن مردم را نسبت به اتفاقات 
منطقه روشن می کنند. او افزود: آموزش وپرورش اردستان 
امســال با توجه به بازنشستگی ۵۵ نفر با اوج بازنشستگی 
در ســال جاری مواجه شد و نیروی جدید جایگزین نشد، 
ازاین رو با اســتفاده از ۱۰ نفر بازنشســته، کادر آموزشی 
تمام واحدهای آموزشــی تکمیل شــده است. سرپرست 
آموزش وپرورش اردســتان با اشــاره به واکسیناســیون 
فرهنگیان شهرستان، گفت: با همکاری شبکه بهداشت و 
درمان حدود ۸۰ درصد از فرهنگیان این شهرســتان علیه 
کووید۱۹ واکسینه شدند و تأکید شده واکسیناسیون بقیه تا 
قبل از بازگشایی مدارس انجام شود. خاکسار در خصوص 
بازگشــایی مدارس شهرستان برای سال تحصیلی جدید، 
گفت: جلسات متعددی را به صورت تخصصی با مدیران و 
کارشناسان مدارس انجام دادیم و همه این افراد برای سال 
تحصیلی جدید توجیه کامل شدند. امسال نسبت به سال 
گذشته وضعیت متفاوت تری را داریم و روز سوم مهرماه به 
صورت نمادین در ۳ نقطه شهرستان زنگ ایثار و مقاومت 
نواخته می شــود. او با بیان اینکه دانش آموزان روســتایی 
شهرستان سال تحصیلی جدید را از سوم مهرماه با رعایت 
پروتکل های بهداشتی به صورت حضوری برگزار خواهند 
کرد، گفت: دانش آموزان مناطق شهری اردستان مهرماه به 
صورت مجازی کلاس های خود را آغاز خواهند کرد و در 
صورت واکسیناسیون دانش آموزان و تکمیل واکسیناسیون 
فرهنگیان شرایط برای مدارس حضوری در مناطق شهری 
مهیا خواهد شــد. سرپرســت آموزش وپرورش شهرستان 
اردستان با تأکید بر اینکه فرایند آموزش به صورت حضوری 
از دغدغه های مســئولان آموزش شهرستان است، گفت: 
تمــام تلاش کادر آموزش وپرورش برای ادامه کار مدارس 
به صورت حضوری اســت، اما در هر شرایطی، مهم ترین 
مســئله برای آموزش وپرورش صیانت از ســلامت دانش 
آموزان، همکاران و خانواده هاست و زمان بازگشایی مدارس 
بر اساس تصمیم ستاد ملی کرونا مشخص و اعلام خواهد 
شد. خاکسار با بیان اینکه تمام اقدامات لازم برای برگزاری 
کلاس های حضوری در مدارس اردستان انجام شده است، 
تصریح کرد: تمامی مدارس اردستان به سیستم شیرهای 
آب پدالی، دستگاه های ضدعفونی و... مجهز شده است و 
خانواده ها نگران برگزاری کلاس های حضوری نباشند. او 
گفت: مدیریت آموزش وپرورش این شهرســتان 4۸۵ نفر 
کادر آموزشــی شــاغل و چهار هزار و ۳۹۵ نفر دانش آموز 
دارد که از مجموع دانش آموزان اردســتان، ۲ هزار و ۳۱۵ 
نفــر ابتدایی  از جمله 4۱۸ نفــر کلاس اولی، هزار و ۱۳۰ 
نفر متوســطه اول و ۹۵۰ نفر متوسطه دوم و در مجموع 
۵۲ درصد دختر و 4۸ درصد پســر هســتند. سرپرســت 
آموزش وپرورش شهرستان اردستان از چالش های موجود 
سر راه آموزش وپرورش را همکاری نکردن فرمانداری اعلام 
کرد و گفت: فرماندار هر شهرستان به عنوان رئیس شورای 
آموزش وپــرورش باید دغدغه آموزش وپرورش را داشــته 
باشد، ولی تاکنون بارها به روش های مختلف برای فرماندار 
دعوت نامه و درخواست برگزاری شورای آموزش وپرورش 
کردیم ولی هیچ گونه پاســخی به آموزش وپرورش ندادند 
که این موضوع ســبب به تأخیر افتادن نشســت شورای 
آموزش وپــرورش و بســیاری از برنامه هــای مــا برای 
ســال تحصیلی جدید شده اســت. خاکسار بی توجهی به 
جایگاه آموزش وپــرورش را نشــان دهنده بی توجهی به 
کل جامعــه عنوان کــرد و گفت: فرماندار شهرســتان با 
دســتگاه آموزش وپرورش با لجبازی برخــورد می کند و 
درخواســت های نامتعارف و عزل و نصب های سیاسی را 
از این اداره دارد. سرپرســت آموزش وپرورش شهرســتان 
اردســتان با بیان اینکه همه در مقابــل آموزش وپرورش 
مسئول هســتیم گفت: آموزش وپرورش از ارکان اساسی 
و زیربنایی جامعه اســت و شــورای آموزش پرورش هم 
 باید در همه ابعاد مورد توجه ویژه دســتگاه ها و مسئولان

 اجرایی باشد.

اصفهان امروز| مهری شاهزیدی معتقد است جشنواره 
بین المللــی فیلم هــای کــودکان و نوجوانــان اگر حالت 
عمومی تری به خود بگیرد، می تواند فرهنگ شــهروندان را 

ارتقا دهد.
مهری شــاهزیدی، جامعه شــناس در گفت و گو با ستاد 
اطلاع رسانی ســی وچهارمین جشنواره بین المللی فیلم های 
کــودکان و نوجوانان در خصوص اصول شهرســازی برای 
کودکان گفت: اصول و استانداردهای شهرسازی برای شهر 
دوستدار کودک کاملًا تعریف  شده است. خلاصه این اصول 
این اســت که شهر باید به نحوی طراحی شود که کودکان 
بتوانند آن را تجربه کنند. علاوه بر این، شهر باید پاسخگوی 
نیازهــای کودکان نیز باشــد؛ نیازهایی مثــل کنجکاوی، 
جســتجوگری، هیجان و سازندگی؛ اما نکته مهم این است 
که ایجاد تغییرات کالبدی در شــهر به تنهایی کافی نیست. 
به موازات تغییرات کالبدی بایســتی فرهنگ شهر دوستدار 
کودک نیز بین شــهروندان نهادینه شــود. به طور مختصر 
مهم ترین اصل فرهنگ شــهر دوستدار کودک به رسمیت 
شــناختن کودکان اســت. زمانی ما کودکان را به رسمت 
شناخته ایم که باور کنیم درک آنها از جهان ناقص یا اشتباه 

نیست.
Á شهر را سهم کودکان هم بدانيم

ایــن دانش آموختــه دکتــری جامعه شناســی و عضو 
هیئت علمــی جهاد دانشــگاهی ادامه داد: کــودکان درک 
متفاوتی از جهان دارند و نیاز اســت که درک متفاوتشان به 
رسمیت شناخته شود. همچنین، مهم است آن قدری که شهر 

را سهم خودمان می دانیم، سهم کودکان هم بدانیم.
این اســتاد دانشــگاه در خصوص عنوان شهر دوستدار 
کودک که به اصفهان اختصاص داده شــده اســت، گفت: 
همین که اداره ای با عنوان شهر دوستدار کودک در معاونت 
شهرســازی شــهرداری تشــکیل و اصفهان پایلوت شهر 

دوستدار کودک شده است جای امیدواری دارد.
Á لزوم توجه به حقوق کودکان

شاهزیدی تشــریح کرد: اما از زاویه ای دیگر، اصفهان  
برای رسیدن به معنای واقعی این عبارت راه طولانی را در 
پیش دارد چون کودکان در محیط کوچه و خیابانی که در آن 
زندگی می کنند حریم ایمن و امنی ندارند. تردد زیاد خودرو، 
امنیت و ایمنی کوچه ها را از بین برده است. این وضعیت با 
نابسامانی وضعیت ترافیک شهر افزایش پیدا کرده و باعث 

شده است که رانندگان بیشتر از قبل مسیرهای غیراصلی را 
برای تردد انتخاب کنند. شهری که در آن کودک نمی تواند 
به راحتی دم خانه خودش را هم تجربه کند. او ادامه داد: این 
وضعیت برای کودکان دختر پیچیده تر است. عرف نانوشته 
ما کودکان دختر را بیش از کودکان پســر محدود می کند. 
در تجربــه ای که در برخی از محله های اصفهان داشــتم 
متوجه شــدم برخی از خانواده ها اصلًا اجازه خارج شدن از 
خانــه را به کودک دختر خود نمی دهند. اگر بخواهم به طور 
خلاصه صحبت کنم باید بگویم که وضعیت کالبد شهر ما 
به گونه ای نیســت که کودک بتواند از شهر تجربه مفید و 
لذت بخشــی کسب کند. این استاد دانشگاه تشریح کرد: در 
کنار وضعیت کالبدی، وضعیت فرهنگی به مراتب نامناسب تر 
است. واقعیت این اســت که شهروندان اصفهان خودشان 
مهم ترین عامل محروم کردن کودکان از شــهر هســتند. 
نادیده گرفتن کودکان در هنگام رانندگی یکی از این موارد 

است. رانندگان همان طور در کوچه ها رانندگی می کنند که 
در خیابان. اگر ملاحظه مختصری هم در کوچه ها داشــته 
باشند نگرانی از تصادف و دیه است. به عبارت بهتر، در ذهن 
رانندگان شــهر ما این موضوع جا نیفتاده است که رانندگی 
بی ملاحظه در کوچه ها امنیت روانی کودکان و خانواده های 
دارای کودک را با مشــکل مواجه می کنــد. نکته بعد این 
است که شهروندان ما تحمل سروصدای کودکان را ندارند. 
درواقع، اگر در محله ها بــرای کودکان پارک های کوچک 
محلی هم ساخته شــود، ساکنان محدوده پارک مهم ترین 
معترضان پارک خواهند شــد. چراکه سروصدای کودکان 
برای شــهروندان غیرقابل تحمل است. ولی این نکته نباید 
نادیده گرفته شود که فرهنگ بازی در پارک های محلی هم 

به کودکان آموزش داده نشده است.
Á تأثير جشنواره بر شهر

شاهزیدی در مورد تأثیر جشنواره بر شهر و اهمیت آن 

بیان کرد: به نظر من جشــنواره زمانی می تواند مؤثر واقع 
شود که حالت عمومی تری به خود بگیرد. واقعیت این است 
که کودکانی که در این جشنواره شرکت می کنند، مربوط 
به قشر خاصی از جامعه هستند. بســیاری از خانواده ها و 
کودکان حتی اطلاعی از برگزاری جشنواره ندارند. علاوه 
بر این، برای کودکانی که اصلًا درک مشخصی از سینمای 
کودک ندارند این جشنواره بی معناست. اگر قرار است که 
جشنواره حالت عمومی تری به خود بگیرد و شهر را متأثر 
از خود کند نیاز اســت که کودکان در خصوص ســینما و 
ســینمای کودک آگاهی داشته باشــند و حتی بتوانند در 
ایــن زمینه فعالیت کنند. ولی در کدام مدرســه ما امکان 
فیلم ســازی برای کودک وجــود دارد...بااین حال، معتقدم 
اگر جشنواره حالت عمومی تری به خود بگیرد می تواند در 
ارتقای فرهنگ شهروندان در خصوص کودکان تأثیرگذار 

باشد.

گروه اصفهان: بــه گفته مدیرعامل ســازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری اصفهان نظم دهی پرچین ها و گل کاری 
باغچه های شهر اصفهان با ابلاغ دستورالعمل به همه مناطق 

۱۵ گانه در آستانه فصل پاییز در حال انجام است.
فروغ مرتضایی نژاد با اشاره به اینکه اقدامات متعددی برای 
گل کاری پاییزه در شهر اصفهان انجام شده است، اظهار کرد: 
در همین راســتا به مناطق ۱۵ گانه شهر اصفهان ابلاغ شده 
است که هرس پرچین ها انجام شود. البته اگر این اقدام زودتر 
انجام شود به علت گرمای هوا باعث برگ سوختگی درختان 
می شود. او ادامه داد: از ۲۰ شهریورماه این دستور برای مناطق 
ارسال شده است تا پرچین ها منظم شود، همچنین گل کاری ۱۵ 
منطقه شهری به خصوص در رفیوژها و لچکی های سطح شهر 

انجام شده به طوری که ۹۰ هزار گل داوودی و ۱۵۰ هزار کلم 
زینتی که مناسب فصل پاییز است در شهر کاشته شده است. 
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان با 
اشاره به واکاری ها، کاشتن درختان و درختچه ها در مکان هایی 
که درختان دچار آسیب دیدگی شــده اند، گفت: این اقدام هم 
در نزدیکی مهرماه انجام خواهد شــد. او بیان کرد: ساماندهی 
پارک های محلی و فضای سبز موجود در سطح شهر در مناطق 
صورت گرفته اســت؛ با توجه به در پیش بودن فصل خنک و 
تغییر پیمانکاران عرصه های فضای ســبز از آبان ماه، اقدامات 
زیربنایی در خصوص شبکه آبیاری فضای سبز هم انجام شده 
است که با جابجایی پیمانکاران شبکه آبیاری قطره ای باید به روز 

باشد و سالم تحویل پیمانکار جدید شود.

مديرعامل سازمان پارك ها و فضای سبز شهرداری اصفهان خبر داد:

گل کاری باغچه های شهر در آستانه پاييز

در آستانه برگزاری سی وچهارمين جشنواره بين المللی فيلم های کودکان و نوجوانان در اصفهان مطرح شد

ارتقای فرهنگ شهروندان در سايه جشنواره

به گفته رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان 
اصفهان اصفهانی ها با شعار »الی اصحاب الحسین )ع(« از 
اذان صبح تا اذان مغرب روز اربعین به سمت گلستان شهدای 

اصفهان پیاده روی خواهند کرد.
محمدعلی احمدی با اشاره به تقارن روز اربعین با هفته 
دفاع مقدس، به ایســنا گفت: روز اربعین روز مهمی است و 
عاشــورا در یک روز اتفاق افتاد اما روایت گری پیرامون آن 
پایانی ندارد ازاین جهت اهمیت این روز و گرامیداشــت آن 
خیلی مهم اســت. او با اشاره به قرائت زیارت اربعین در روز 
اربعین گفت: قله روز اربعین قرائت زیارت امام حســین )ع( 
اســت و باید در این روز اهتمام ویژه ای برای زیارت شــهدا 
داشــته باشیم. رئیس شــورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 
اســتان اصفهان، گفت: با توجه به شرایط کرونایی امسال و 
شرکت محدودی از مردم اصفهان در راهپیمایی اربعین مجاز 
است و برای برنامه ریزی این روز قواعدی مدنظر خواهد بود 
که از جمله آن  عدم خدشــه به آیین های سنتی و مذهبی 
شــهر و عدم تجمع به دلیل وجود ویروس کرونا است که با 
توجه به این قواعد حرکت مردمی و خودجوش، از اذان صبح 

روز اربعین تا اذان مغرب با عنوان »الی اصحاب الحســین« 
برنامه ریزی شده است. او افزود: از ویژگی های این برنامه این 

اســت که هر کس با هر یک از همراهان  از هر جا و در هر 
ساعتی از روز اربعین به سمت گلستان شهدا حرکت کرده و 

در گلستان شهدا زیارت اربعین و شهدا را قرائت خواهد کرد. 
حضور در این برنامه کاملًا مردمی بوده و مسئول اجرای آن 
خود مردم هستند. احمدی به برنامه های پیش بینی شده برای 
هفته گرامیداشت دفاع مقدس اشاره کرد و گفت: گردهمایی 
پیشکسوتان جهاد و شهادت به صورت سراسری در تاریخ ۳۰ 
شهریور به صورت پخش زنده از تلویزیون پخش می شود و 
در اصفهان در مجموعه باغ غدیر ساعت ۹ صبح در مجاورت 
یادمان شهدای گمنام یاد شــهدا را گرامی می داریم. رئیس 
شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان اصفهان تصریح 
کرد: اجرای میدانی گروه های رزم نواز نیروهای مســلح در 
میادین اصلی شهر در تاریخ ۳۱ شهریور هم زمان با آغاز هفته 
دفاع مقدس، عطرافشــانی مزار شهدا و تجلیل از ایثارگران 
در اول مهر ســاعت ۱۶ و ۳۰ دقیقه در گلســتان شهدای 
اصفهان،  اجرای ۷۸ عنوان برنامه از تاریخ ۳۱ شهریور تا ۶ 
مهر توسط معاونت فرهنگی شهرداری اصفهان، نواخته شدن 
زنگ مقاومت در مدارس در تاریخ ۳ مهر، اجرای یادواره های 
شهدا در سطح شهر و برگزاری ویژه برنامه روز اربعین از دیگر 

برنامه های هفته دفاع مقدس در اصفهان است.

برنامه های روز اربعين تشريح شد

به گفته فعال حوزه کودکان باید در کنار مرداب حاشیه شهر 
گل های آن را نیز نشان داد و با تغییر بافت شهری از آسیب های 

اجتماعی جلوگیری کرد.
سعید یوسفی با گلایه از سیاه نمایی از حاشیه شهر اصفهان 
بــرای منفعت طلبی برخی از افراد به مهر گفت: نشــان دادن 
مرداب حاشیه شهر در اولویت خیریه ها و انجمن های مردم نهاد 
قــرار گرفته تا از این طریق کمک های مردمی را جذب کنند، 
درصورتی که در مرداب، گل هایی وجود دارد که دیده نمی شود 
و با این کار تنها بدنامی برای شهر و خانواده های آبرودار ساکن 
آنجا به جای می مانــد. او ادامه می دهد: وجود بدی ها و خلاف 
دلیلی بر تخریب این مناطق نمی شود زیرا در هر محله ای فرد 
خلاف کار و یا عمل خلاف دیده می شود که تنها به دلیل بافت 
شــهری آنها نمود چندانی پیدا نمی کنند؛ درواقع این مرداب ها 
گل هایی دارد که تبدیل به ورزشکاران، اساتید، هنرمندان مطرح 

شده اند.
Á لزوم تغيير بافت شهری حاشيه شهر

این فعال حوزه کودکان معتقد اســت که اگر بافت شهری 
هم در پایین شــهر وجود داشــته باشــد، عمل خلاف در آن 
آشکار نمی شود که بسترش فراهم شود. او می گوید: کودکان 
و نوجوانان بســیاری در این محلات هســتند که حتی شب 
چهارباغ را ندیده اند زیرا شــب ها با آســودگی خیال و امنیت 
نمی توانند به خانه خود و این محله برگردند. یوســفی با بیان 
اینکه اکثریت خیریه ها از احساسات خوب مردم استفاده ابزاری 
می کنند، می گوید: با نشان دادن اتفاقات ناگوار سعی می کنند 

که با جریحه دار کردن احساســات مردم هزینه دریافت کنند، 
درحالی که فردا روز با نشان دادن تصویر فقر و نداری دخترانی 
که به راحتی در فضای مجازی پخش می کنند، مشــکلات و 

تبعات اجتماعی در جامعه گریبان گیر این دختران می شود.
Á خلاف حاصل از تبعيض

او راه برون رفت از این مشکلات را تغییر بافت شهری حاشیه 
شــهر می داند و می گوید: هر کوچه و منطقه حصه اصفهان 
دست یک کشور است ســوری، کردستانی، عراقی، قوم های 
ایرانــی و … در این مناطق زندگی می کنند و خیریه ها فقط 
یک فرهنگ را می توانند پوشش بدهند. آیا باوجود خلأ فرهنگی 
امکان خدمت رسانی به سایر فرهنگ ها وجود دارد؟ این فعال 
حوزه کودکان تغییر بافت شهری، رنگ آمیزی و تغییر ظاهر را 
یک ضرورت برای حاشیه شهر برشمرد و می گوید: برای نمونه 
کاروان شــادی بچه ها در پایین شهر تاکنون باوجود وعده های 
بســیار اتفاق نیفتاده است و اغلب به بهانه دزدیده شدن از این 
کار اجتناب می کنند درصورتی که این کار ناشــی از ترد شدن 
کودکان این منطقه است که تبعیض را مشاهده می کنند؛ چرا 

این منطقه باید از داشتن پارک و آب سردکن محروم باشد!
Á هليا راه ديده شدن را خلاف معرفی کرد

او کودکان مناطق حاشیه شهر را فراموش شده می داند و به 
همین دلیل این کودکان دست به کاری می زنند که دیده بشوند 
و برای آن سمت کار خلاف می روند، برای نمونه با دیده شدن 
کلیپ هلیا باعث شــد تا چند نفر دیگر سراغ کار خلاف بروند 

که تنها دیده بشوند. 

فعال حوزه کودکان در واکنش به نشان دادن حاشيه شهر توسط خيريه ها به 
خيران مطرح کرد

ترويج خلاف با سياه نمايی
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جامعه
  کوتاه از کشور کوتاه از اصفهان

معرفی مخدوش کنندگان 
پلاك خودرو به دستگاه 

قضا

به گفته رئیــس مرکز اجراییات پلیس راهور نیروی 
انتظامی مخدوش کردن پلاک خودرو بر اســاس 
قانون جرم است و متخلفان به دستگاه قضا معرفی 

می شوند.
ســرهنگ محمدحســن ابراهیم پور به ایرنا گفت: 
طبق ماده ۷۲۰ قانون مجازات اســلامی هر فردی 
در ارقام و مشــخصات پلاک وسایل نقلیه موتوری 
زمینی، آبی یا کشاورزی تغییر یا پلاک وسیله نقلیه 
موتــوری دیگری را به  آن الصــاق کند یا برای آن 
پلاک تقلبی بکار برد یا چنین وســایلی را با علم به 
تغییر یا تعویض پلاک تقلبی مورداستفاده قرار دهد 
به حبس از ۶ ماه تا یک ســال محکوم خواهد شد. 
او تأکید کرد: دســتکاری در پلاک خودرو در ماده 
۷۲۰ فصل بیســت و نهم قانون مجازات اسلامی 
)جرائم ناشــی از تخلفات رانندگی( با عنوانی خاص 
جرم انگاری شده و از شمول مقررات راجع به جعل 
خارج می شــود.  ابراهیم پور ادامه داد: طبق تعریف 
جرائــم رانندگی، دســتکاری پلاک خــودرو برای 
اینکــه پلیس نتواند تخلفات راننــده را ثبت کند یا 
دوربین های راهنمایی و رانندگی نتوانند از تخلفات 
عکس برداری کنند، جرم محسوب می شود و جریمه 
دارد. رئیس مرکز اجراییات پلیس راهور گفت: تغییر 
ارقام مصداق مخدوشــی پلاک است و جرم تلقی 
می شود. اگر شخص اقدام به تغییر ارقام پلاک خود 
کند پلیس راهور به شدت با این نوع تخلف برخورد 
می کند، اما امکان اینکه کسی دیگری که این پلاک 
را دارد جریمه شود و تخلفاتی که این خودرو انجام 
داده برای خودروی دیگری ثبت شــود، وجود ندارد. 
ابراهیم پور تصریح کرد: با توجه به اینکه فقط شماره 
پلاک نیست که در سیستم ثبت می شود بلکه سایر 
ارکان خودرو از جملــه نوع خودرو، کاربری و رنگ 
خودرو نیز با شــماره ای که ثبت می شود باید یکی 
و یکسان و مطابقت داشته باشد و در صورت اینکه 
عددی تغییر پیدا کند این مقایسه ها برهم می خورد و 
چون مطابقتی با هم ندارند سیستم این ثبت را قبول 
نخواهد کــرد و به هیچ عنوان پلاک برای خودروی 
دیگری وارد سامانه نخواهد شد. او ادامه داد: کسی 
نگران این قضیه که تغییر ارقام پلاک دیگر موجب 
جریمه شدن خودروی او می شــود، نباشد زیرا این 
جرم، خــط قرمز پلیس اســت، متخلفان علاوه بر 
اعمــال جریمه و توقیف خــودرو به مراجع قضایی 
معرفی می شــوند. مجازات حبس نیز همان طور که 
گفته شــد از ۶ ماه تا یک سال در انتظار متخلفان 
اســت. رئیس مرکز اجراییات پلیــس راهور گفت: 
مأمــوران پلیس راهور در مواجهه با خودروهایی که 
دارای پلاک مخدوش هستند، ضمن اعمال قانون، 
راننده را به دستگاه قضایی معرفی خواهند کرد، زیرا 
طبق قانون، تغییر پلاک جرم تلقی می شود. ابراهیم 
پــور در مورد وضعیت تخلفاتی که راننده متخلف با 
تغییر ارقام پلاک انجام داده و اینکه وضعیت مالک 
واقعی پلاک چه می شــود،  گفت: باید گفت برخی 
راننــدگان متخلف با تغییر اعداد و ارقام، پلاک خود 
را تغییر می دهند که خلافی و تخلف خودروی شان 
برای پلاک جدید ثبت می شود، در این صورت بعد 
از مواجهه پلیس با این دســته از رانندگان متخلف، 
این افراد ملزم هســتند که خلافی پلاک جدید را 
پرداخــت کرده و صفر کنند. او ادامه داد: روش های 
مختلفی هم برای ناخوانایی پلاک استفاده می شود 
مانند پخش روغن های تیــره بر روی پلاک، گلی 
و خاکــی کردن پلاک، اســتفاده از اســپری های 
مخصوص، اســتفاده از کاورهای پلاستیکی تیره، 
دســتکاری پلاک خودرو تنها تخلف نیست و جرم 
نیز تلقی می شــود و با مجرم برابــر قانون برخورد 
می شــود. رئیس مرکز اجراییات پلیس راهور تأکید 
کرد: دستکاری و مخدوش کردن غیرقانونی پلاک 
خودرو در عین آن که جرم تلقی می شود مشکلاتی 
را نیز برای دیگران ایجاد می کند و حقوق افراد دیگر 
را ضایع می کند، زیرا اقدام آنها موجب صدور قبض 
جریمه برای فرد دیگری می شود. افرادی که اقدام 
به این عمل می کنند علاوه بر فرار از قانون، جریمه 
اعمال غیرقانونی خود را به حساب دیگر شهروندان 
می گذارند. به همین منظور خلافی هر دو پلاک باید 
توسط فرد خاطی پرداخت شود. او گفت: به این ترتیب 
پلیس راهنمایی و رانندگی مطابق قانون با هرگونه 
دســتکاری پلاک خودرو برخورد کرده و علاوه بر 
جریمــه و توقیف خودرو، راننده مختلف را به مرجع 

قضایی معرفی می شود.

حمايت از 9 هزار و 721 فرزند 
معنوی توسط نيکوکاران 

اصفهان
گروه جامعه: از ابتدای ماه محرم تاکنون ۹ هزار و ۷۲۱ 

فرزند یتیم و نیازمند موردحمایت نیکوکاران قرار گرفتند.
کریم زارع مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( اســتان 
اصفهان با اشــاره به برنامه های کمیته امداد در ایام محرم 
و صفر، به ویژه طرح اطعام و احســان حسینی و همچنین 
برنامه شور عاطفه ها، بیان داشت: نیکوکاران عزیز در این 
ایام بیش از پیش دستان پرمهر خود برای حمایت تحصیلی 
دانش آموزان و دانشجویان نیازمند گسترانیده و حمایت از ۹ 
هزار و ۷۲۱ فرزند را برعهده گرفته اند. کریم زارع ادامه داد: 
از ابتدای شروع ماه محرم تاکنون ۳ هزار و ۲۱۰ حامی به 
جمع حامیان نیکوکار و حمایت از ایتام و فرزندان نیازمند 
پیوستند. مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان افزود: در حال 
حاضر ۱۱۶ فرزنــد یتیم و نیازمند تحت حمایت این نهاد 
در انتظار حمایت نیکوکاران هستند که امیدواریم تا پایان 
مراسم »شور عاطفه ها« این عزیزان نیز موردحمایت مادی 
و معنوی حامیان قرار گیرند و با آرامش خاطر سال تحصیلی 
جدید را شروع کنند. او با تأکید بر اینکه مشارکت حامیان 
در شرایط فعلی با وجود ویروس منحوس کرونا و سختی 
ادامه تحصیل در فضای مجازی برای نیازمندان می تواند، 
راهگشای ارتقاء علمی دانش آموزان و دانشجویان باشد، 
گفت: خیران و نیکوکاران برای حمایت از ایتام و فرزندان 
ekram.emdad. نیازمند می توانند با مراجعه بــه آدرس

ir ثبت نام کننــد، همچنین از طریق شــماره گیری کد 
دستوری #۱*۰۳۱*۸۸۷۷* یا واریز وجوه نقدی به شماره 
کارت ۶۰۶۳۷۳۷۰۰۰۰۰۲۵۰۹ به صورت غیرحضوری در 

این امر سهیم باشند.

ساعت رسمی کشور ديشب 
تغيير کرد

ســاعت ۲4 دیروز سه شنبه ۳۰ شــهریور، ساعت رسمی 
کشور تغییر کرد.به گزارش ایمنا، ساعت رسمی کشور در 
ساعت ۲4 دیروز سه شنبه ۳۰ شهریور ۱4۰۰، یک ساعت 
به عقب کشیده شد. ساعت رسمی کشور هرسال در ابتدای 
فروردین، یک ســاعت به جلو کشیده و در پایان شهریور، 
یک ساعت به عقب بازگردانده می شــود. بر این اساس؛ 
ساعت ادارات، بانک ها، حرکت ناوگان هوایی، دریایی، ریلی 
و جاده ای کشور بر اساس ساعت جدید تنظیم خواهد شد. 
قانون تغییر ساعت در سال ۱۳۷۰ به تصویب هیئت وزیران 
رسید. قانونی که صرفه جویی مصرف انرژی در ساعات اوج 
مصرف، هدف اصلی آن بود. ایران در عرض های جغرافیایی 
میانی واقع شــده و تغییرات طول شبانه روز در طول سال، 
قابل توجه اســت به همین علت و برای استفاده بیشتر از 
روشنایی روز، در فصل های بهار و تابستان ساعت رسمی، 

یک ساعت به جلو کشیده می شود.

آزاد شدن 350 هکتار از 
اراضی ملی استان اصفهان

۳۵۰ هکتار از اراضی ملی استان اصفهان در ۶ ماه نخست 
امسال از دست متخلفان آزاد شد.

به گزارش خبرگزاری صداوســیما، مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری اســتان اصفهان گفت: این پرونده ها متعلق 
به یک ســال نیســت بلکه بعضی از پرونده هــا در روند 
رسیدگی چند ســال زمان برده است. محمدعلی کاظمی 
افــزود: این اراضــی پس از رفع تصــرف در اختیار منابع 
طبیعی قرار می گیرد و سپس در راستای قانون و مقررات 
 در اختیار نهاد ها و یا افراد ذی صلاح گذاشــته می شــود.

او در خصوص زمین های با ارزشی که در محدوده شهر ها 
قرار گرفته و ســودجویان آن ها را تصــرف کردند گفت: 
برخــی از اراضی ملی که در داخل حریم و متولی آن راه و 
شهرسازی است و بخشی از آن نیز در حوزه اختیارات منابع 
طبیعی بوده است  که یگان حفاظت منابع طبیعی با بازدید 

از این اراضی مراقبت می کنند.

برپايی حسينيه سيار در آران 
و بيدگل

هیئت رزمندگان اسلام روستای حسین آباد آران و بیدگل 
در حسینیه ای سیار ۶۰ روز مراسم عزاداری و روضه خوانی 

اباعبدا... الحسین )ع( برپا کرده است.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مسئول هیئت رزمندگان 
اســلام روستای حسین آباد کویر شهرستان آران و بیدگل 
گفت: هیئت رزمندگان اسلام این روستا با همفکری خادمین 
شــهدای گمنام و بانیان خیر، »حسینیه سیار« را در سطح 
این روستا راه اندازی کرده تا مجلس روضه و سینه زنی امام 
 حسین )ع( را به درب منازل و محله های این روستا بیاورد.
قربانعلی اکبری افزود: در این حســینیه ســیار از ابتدای 
محرم به مدت ۶۰ روز زیارت عاشــورا همراه با سخنرانی 
مذهبی و مداحی و مصیبت خوانی اهل بیت )ع( در فضای 
بــاز کوچه ها و محلات برپا می شــود. او گفــت: اجرای 
مراسم شیرخوارگان حســینی به صورت مجازی، دختران 
آفتــاب به صورت »خانــه به خانه« و اهدای بســته های 
هدیه به دختران سه ســاله و راه اندازی »خودرو ســیار« 
و عــزاداری در کوچه هــا و محله های مختلف روســتا از 
 دیگــر برنامه های این هیئــت در محرم و صفراســت.

اکبری افزود: این هیئت ســال گذشــته با اجرای پویش 
»هر خانه یک حســینیه« ۶۰ روز روضه خوانی در بســتر 
فضای مجازی و با اســتفاده از شــبکه های پیام رســان، 
عزاداری اهل بیت )ع( را به منازل روســتا برد. روســتای 
حســین آباد در بخــش کویــرات شهرســتان آران و 
 بیدگل بــا دو هزار نفر جمعیت بزرگترین روســتای این 

شهرستان است.

در پی وقوع آتش سوزی در یکی از محلات شهر ایذه که 
منجر به گرفتاری ســه زن میانسال و مسن در یک خانه 
شد، نوجوان ۱۵ ساله ای به نام علی لندی، پیش از رسیدن 
نیروهای امدادی و آتش نشان به محل، با فداکاری به دل 

آتش زد تا آنها را نجات دهد.
به گزارش ایســنا، این نوجوان فداکار پیش از رســیدن 
نیروهــای امدادی توانســت دو نفر را نجــات دهد، اما 
متأســفانه خودش هم دچار ســوختگی شدید شد و پس 
از اقدامات اولیه در بیمارســتان طالقانی اهواز، برای ادامه 
درمان به بیمارســتان سوانح سوختگی امام موسی کاظم 

)ع( اصفهان اعزام شد.
دکتر جمشید نمازی، متخصص بیهوشی بیمارستان امام 
موســی کاظم )ع( اصفهان دربــاره آخرین وضعیت علی 
لندی گفت: وضعیت بیمار تفاوت زیادی با قبل پیدا نکرده، 
در حال حاضر هوشیار است، اما کمی دچار مشکل تنفس 
شده که ســیر طبیعی سوختگی اســت. او با بیان اینکه 
این نوجوان ۸۵ درصد ســوختگی درجه سه دارد که زیاد 
و عمیق اســت، اظهار کرد: در بیمارستان تلاش زیادی 
برای نجات این نوجوان در حال انجام است، اما متأسفانه 
سیر ســوختگی روند بدی دارد و فرقی ندارد کجا درمان 
شــود، اگرچه اصفهان کادر مجربی دارد که همه تلاش 
خود را بــرای نجات این نوجوان می کنند. این پزشــک 
متخصص با اشــاره به اینکه در سوختگی های این چنینی 
وضعیت بیمار به سمت بدتر شــدن می رود، توضیح داد: 
با توجه به اینکه بیمار ســطح دفاعی بدن یعنی پوست را 
ازدست داده، مســتعد عفونت است، هرچند در بیمارستان 
آنتی بیوتیک های قوی می گیرند، درواقع سوختگی باعث 
مشــکل نمی شود، اما تمام ارگان های بدن را دچار آسیب 
کرده و جان بیمار را به خطر می اندازد. او در پاسخ به این 
ســؤال که آیا امیدی به نجات این نوجوان فداکار هست؟ 

گفت: باید به خدا توکل کرد و کادر درمان هم همه تلاش 
خود را می کنند. با وجود همه اقداماتی که انجام می شــود 
ســیر سوختگی با این وســعت و عمق به سمتی می رود 
که وضعیت بیمار بدتر می شود. فرقی ندارد بیمار در کجا 
درمان شود، حتی در پیشرفته ترین کشور دنیا هم این روند 
برای سوختگی اجتناب ناپذیر اســت. نمازی درعین حال 
اظهار کرد: با وجود سیر سوختگی که به سمت بدتر شدن 
وضعیت بیمار می رود اما پیش از این بیمارانی با ۸۵ و ۹۰ 

درصد سوختگی داشته ایم که بهبود پیداکرده اند، یعنی از 
مرگ نجات پیداکرده اند، اگرچه عوارض ســوختگی مثل 
ازکارافتادگی، چسبندگی اندام ها، جای زخم سوختگی و ... 
باقی می ماند. این متخصص بیمارستان امام موسی کاظم 
)ع( افزود: امیدوار به بهبود علی هســتیم و در حال حاضر 
نیز وضعیت بیمار خوب است و مشکل خاصی ندارد، به جز 
مشکل مختصر تنفس که نیاز به اقدام خاصی ندارد، فعلا 
مشکل دیگری پیدا نکرده است. عباس رضایی، استاندار 

اصفهان روز یکشــنبه این هفته با حضور در بیمارستان 
امام موســی کاظم )ع( اصفهان با نوجوان ایذه ای دیدار 
کــرد و از نزدیک در جریان رونــد درمانش قرار گرفت و 
بر تمهید همه امکانات لازم بــرای ارائه خدمات درمانی 
به او تأکید کرد. احمد وحیدی، وزیر کشــور نیز در تماس 
با استاندار اصفهان به او مأموریت داد تا با حضور مستقیم 
در بیمارســتان، وضعیت درمانی نوجوان فداکار ایذه ای را 

پیگیری و نتیجه را به وزیر کشور گزارش کند.

روزهای سخت نوجوان فداکار

سير سوختگی علی لندی رو به وخامت است

به گفته مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری 
اصفهان، بخشــی از خانواده های اتبــاع خارجی به دلیل 
مشکلات مالی توانایی تهیه ابزارهای آموزش مجازی مثل 
تبلت و گوشی هوشمند را ندارند و یا در خانواده چند فرزند 
دارند و کلاس ها با هم تداخل دارد، بی سوادی و کم سوادی 
والدین نیز مزید بر علت شــده و باعث می شود در مقطع 
ابتدایی شــاهد افت تحصیلی و تکرار پایه تحصیلی این 

دانش آموزان باشیم.
مهدی سلیمانی با بیان اینکه در حوزه آموزش وپرورش 
تفاوتی میان مهاجران و اتباع خارجی و هم وطنان وجود ندارد، 
به ایســنا گفت: برخی از دانش آموزان اتباع خارجی دارای 
مدرک اقامت قانونی هستند که طبق روال هرسال، مدارک 
قانونی را به مدارس ارائه و ثبت نام می کنند. او با اشــاره به 
اینکه برخی از کودکان و نوجوانان اتباع خارجی فاقد مدرک 
اقامت قانونی در کشور هستند، گفت: یکی از والدین این 
فرزندان مدرک دارد و والد دیگر مدرک ندارد، گواهی ولادت 
در ایــران دارند، اما مدرک اقامت ندارند، فرزند مادر ایرانی 

هستند و مواردی از این دست باعث شده این دانش آموزان 
فاقد مدرک قانونی برای ثبت نام در مدارس باشــند. برای 
این گروه از دانش آموزان طبق ضابطه ای که از سال ۱۳۹4 
مصوبه هیئت وزیران و دســتور مقام معظم رهبری است 
هرسال در تیر و مرداد برگه حمایت تحصیلی صادر می شود. 
مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری اصفهان با 
بیان اینکه امسال نزدیک به ۲۳ هزار برگه حمایت تحصیلی 

برای این دانش آموزان صادر شــد، افزود: این دانش آموزان 
سنجش ســلامت در مراکز بهداشت و بعد از آن سنجش 
تحصیلی در مراکز آموزش وپرورش را انجام دادند و پس از 
مشخص شدن پایه تحصیلی، بیشترشان در مدارس ثبت نام 
کردند، ثبت نام سایر دانش آموزان نیز در جریان است. او با 
تأکید بر اینکه در حال حاضر آمار دقیقی از دانش آموزان اتباع 
خارجی که در مدارس استان ثبت نام کرده اند نداریم، گفت: از 

نیمه مهرماه می توانیم آمار دقیق این دانش آموزان را اعلام 
کنیم. سلیمانی یادآور شد: سال گذشته ۵۷ هزار دانش آموز 
تبعه خارجی در مدارس اســتان اصفهان ثبت نام کردند. او 
در مورد مشــکلات آموزشــی دانش آموزان اتباع خارجی 
نیز، گفت: بخشی از خانواده های آسیب پذیر توانایی تهیه 
ابزارهای آموزش مجازی مثل تبلت و گوشی هوشمند را 
ندارند، یا در خانواده چند فرزند دارند و کلاس ها با هم تداخل 
دارد، بی سوادی و کم سوادی والدین نیز مزید بر علت شده و 
باعث می شود در مقطع ابتدایی دچار افت تحصیلی و تکرار 
پایه تحصیلی باشیم. مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی 
استانداری اصفهان با اشاره به اینکه تلاش کرده ایم زمینه 
تحصیل دانش آموزان اتباع خارجی را فراهم کنیم، گفت: 
اداره کل آموزش وپرورش اســتان و مدیران آموزشگاه ها و 
معلمان تمام توان خود را برای تحصیل این دانش آموزان به 
کار بسته اند و از دانش آموزان اتباع خارجی و خانواده هایشان 
درخواست داریم از این فرصت استفاده کنند تا دچار تکرار 

پایه برای این دانش آموزان نشویم.

مديرکل امور اتباع و مهاجرين خارجی استانداری اصفهان اعلام کرد:

افت دانش آموزان اتباع خارجی در مقطع ابتدايی

مســئول بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان گفت: حدود 4۷ درصد جمعیت استان 
تاکنون یک نوبت واکسن کرونا و حدود ۲۳ درصد ۲ نوبت 

را دریافت کردند.
رضا فدایی با اشاره به واکسیناسیون همه افراد ۱۸ سال 
به بالا و دانش آموزان ســال آخر متوســطه دوم در استان، 
بــه ایرنا گفت: این افراد با مراجعه به ســامانه ســلامت 
بــرای درخواســت نوبت واکســن اقدام کننــد. او بابیان 
تسریع واکسیناسیون در استان و تزریق بیش از ۸۰ هزار دُز 
در روز، افزود: تاکنون ۱ میلیون و ۸۰۰ هزار نفر در اســتان 
یک نوبت و حدود ۸۰۰ هزار نفر ۲ نوبت واکســن کرونا را 
دریافت کردند. فدایی با تأکید بر اینکه توانایی تزریق صد 
هزار دز واکسن کرونا در روز در استان اصفهان وجود دارد، 
خاطرنشان کرد: ۲ تا ســه هفته آینده با رشد قابل توجهی 
در واکسیناســیون نوبت دوم مواجه خواهیم شــد. مسئول 
بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان گفت: مراکز تجمیعی واکسیناســیون استان هنوز 
با مراجعه افراد بدون پیامک نوبت دهی مواجه هســتند که 

همین امر به شــلوغی یا خلوتی بیش ازحد برخی از مراکز 
منجر شده است و از مردم می خواهیم که بدون نوبت برای 
واکســن زدن مراجعه نکنند. فدایی افزود: بهتر است برای 
تزریق دز دوم واکسن به همان مرکزی که دز اول دریافت 
شده است مراجعه شود اما مردم در صورت تمایل می توانند 
با مراجعه به سامانه سلامت برای تعیین مکان واکسیناسیون 
نوبت دوم نیز اقدام کنند. او اظهار داشت: تاکنون حدود ۳۷ 
مرکز تجمیعی واکسیناسیون علیه کرونا در استان اصفهان 
راه اندازی شده است. واکسیناسیون علیه ویروس کرونا در 
اصفهان هم زمان با سایر استان ها، از ۲۱ بهمن ۹۹ با فرمان 
رئیس جمهوری آغاز شد. استان اصفهان در زمان حاضر در 
وضعیت نارنجــی )پُرخطر( همه گیری بیماری کووید-۱۹ 
قــرار دارد و حدود ۲  هزار و ۵۰۰ بیمار دارای علائم کرونا 
در بیمارستان های استان بستری هستند. در استان اصفهان، 
امور بهداشتی و درمانی ۲۶ شهرستان با حدود چهار میلیون 
و ۸۰۰ هزار نفر زیر نظر دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان و 
۲ شهرستان کاشان و آران و بیدگل با حدود ۵۰۰ هزار نفر 

جمعیت زیر نظر دانشگاه علوم پزشکی کاشان است.

به گفته سخنگوی سازمان انتقال خون در حال حاضر نیاز به 
اهدای خون در استان های گلستان، گیلان، یزد، کرمان، سیستان و 
بلوچستان و هرمزگان بیشتر احساس می شود و مردم در این شش 

استان اقبال بیشتری برای اهدای خون داشته باشند.
به گزارش ایرنا، بشــیر حاجی بیگی اظهار کــرد: در برخی 
استان های جنوبی و شمالی کشور به دلیل وجود عزیزان تالاسمی 
میزان مصرف خون که نیاز همیشــگی آنهاست، بیشتر از دیگر 
نقاط کشور است و بر همین اساس ۲۰ درصد از خون های اهدایی 
در کشــور به مصرف بیماران تالاسمی می رسد. او با بیان اینکه 
اهداکننــدگان از همه گروه های خونی می توانند در این اســتان 
برای اهدای خون اقدام کنند، اما اهداکنندگان با گروه های منفی 
و بخصوص گروه خونی O منفی اقبال بیشتری برای اهدای خون 
داشته باشند، چراکه این افراد دهنده عمومی محسوب می شوند 
و می توانند به همه گروه ها خون اهدا کنند. ســخنگوی سازمان 
انتقال خون با بیان اینکه فقط ۱۰ درصد از مردم کشور دارای گروه 
خونی منفی هستند، تصریح کرد: نیاز به گروه های خونی منفی در 
مراکز اهدای خون بیشتر احساس می شود. او ادامه داد: در ایران؛ 
شبکه ملی خون رسانی در همه گیری بیماری کووید ۱۹ که از ۳۰ 

بهمن ماه ۱۳۹۸ در ایران آغاز شــد توجه ویژه تری به تأمین خون 
ســالم و کافی استان هایی که مصرف خون بالاتری دارند داشته 
اســت. او تأکید کرد: این شبکه که ذخایر خون در کشور را پایش 
می کند در تلاش اســت تا خون مازاد بر مصرف استان هایی که 
مصرف خون بالایی ندارند و می توانند نیاز خود را برطرف کنند را 
به استان هایی که نیاز بیشتری به خون و فرآورده های خونی دارند 
ارسال کند و با توزیع متناسب با مصرف خون خدمات به هنگام تری 
را به بیماران نیازمند به خون ارائه دهد. حاجی بیگی گفت: در برخی 
استان ها بیماران نیازمند به خون کم شمارتر هستند و ازاین رو نیاز 
کمتری به خون و فرآورده های خونی دارند و این در حالی اســت 
که می توانند خون و فرآورده های خونی مازاد بر مصرف استان را 
متناسب با زیرساخت های موجود خود تولید کنند و به استان هایی 
که نیاز بیشتری به خون دارند یاری برسانند. سخنگوی سازمان 
انتقال خون خاطرنشــان کرد: در روزهایی که کشور با اوج شیوع 
کرونــا مواجه بود به دلیل وضع قوانین محدودیت عبور و مرور از 
آمار مراجعه کنندگان به مراکز انتقال خون کاســته شده و در این 
شرایط شبکه ملی خون رسانی نقش مهمی را در تأمین ذخایر خون 

استان های تالاسمی خیز همچون سیستان و بلوچستان دارد.

مسئول بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان خبر داد

 واکسيناسيون نيمی از 
جمعيت استان اصفهان

سخنگوی سازمان انتقال خون:

 نياز 6 استان به اهدای خون
 بيشتر است

مراسم جشن شکوفه ها پنجشنبه اول مهرماه، 
مراسم زنگ بازگشایی مدارس آموزش وپرورش 
استان اصفهان هم زمان با شروع سال تحصیلی 
جدید و به همراه مراسم آئین آغازین اقامه نماز 
جماعت مدارس شــنبه ســوم مهره ماه برگزار 

می شود.
به گزارش ایمنا، مراســم جشن شکوفه ها با 
حضور مدیرکل آموزش وپرورش استان اصفهان 
و مسئولین استانی پنجشنبه اول مهرماه ساعت 

هشت صبح در دبستان خوروش چهار واقع در 
خیابان طالقانی کوچه شماره ۱۸، کوچه زرگرباشی 
برگزار می شود. همچنین مراسم زنگ بازگشایی 
مدارس آموزش وپرورش استان اصفهان هم زمان 
با شروع سال تحصیلی با حضور استاندار اصفهان 
و مدیرکل آموزش وپرورش اســتان و مسئولان 
اســتانی شنبه ۷ و ۳۰ دقیقه صبح در دبیرستان 
دخترانه شاهد حکیمه )صارمیه شماره ۱۶( واقع 
در میدان آزادی، نرسیده به سه راه حکیم نظامی 

خیابان سلمان برگزار می شود. مراسم آئین آغازین 
اقامه نمــاز جماعت مــدارس آموزش وپرورش 
استان اصفهان هم زمان با شروع سال تحصیلی 
با حضــور مدیرکل آموزش وپرورش اســتان و 
مســئولین استانی شنبه ســوم مهرماه ساعت 
۱۱ و ۳۰ دقیقه صبح در مدرســه نمونه دولتی 
حاجیه خانم هاشم زاده واقع در خیابان جی انتهای 
مســجد علی، ابتدای خیابان ملاعلی کردآبادی 

برگزار می شود.

سوم مهر؛ نواخته شدن زنگ آغاز مدارس اصفهان
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5 فرهنگ و هنر

آگهی تحدید حدود اختصاصی
۱4۶۷-۱- شماره نامه: ۱4۰۰۸۵۶۰۲۰۲۵۰۰۷۵4۸ چون تحدید حدود ششدانگ یکباب 
ساختمان پلاک شماره ۳۹/۸4 واقع در بخش ۱4 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتی به 
نام رضا اقا کوچکی فرزند احمد در جریان ثبت است به علت عدم حضور متقاضی ثبت 
به عمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر از ماده ۱۵ قانون ثبت و بر طبق تقاضای 
نامبرده تحدید حدود ملک مرقوم در روز یک شنبه مورخ ۱4۰۰/۷/۲۵ ساعت ۹ در محل 
شروع و به عمل خواهد آمد. لذا به موجب این آگهی به کلیه مالکین و مجاورین اخطار 
می گردد که در روز و ساعت مقرر در محل حضور یابند. اعتراضات مجاورین و صاحبان 
 )۳۰( تا  تحدیدی  مجلس  صورت  تنظیم  تاریخ  از  ثبت  قانون   ۲۰ ماده  مطابق  املاک 
پرونده های  تکلیف  تعیین  قانون  واحده  ماده   ۲ تبصره  و طبق  پذیرفته خواهد شد  روز 
معترضی ثبت معترض ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره بایستی با تقدیم 
دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم 
نماید .تاریخ انتشار :۱4۰۰/۶/۳۱ ابوالفضل شهریاری نائینی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت 

ملک غرب اصفهان ۱۱۹4۶44/م الف
آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 

و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان
۱۲۸۶-۱- در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید انتقال 
عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
تا شخص یا اشخاصی که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار ظرف مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض فرصت 
دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی مبنی بر طرح دعوی اقدام 
نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
۱- رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۰۲۰۲۷۰۱۶۹۰۰ مورخ ۱۳۹۹/۱۰/۰۷ اصغر بورونی فرزند محمد 
بشماره شناسنامه ۱ صادره از لنجان بشماره ملی ۱۱۷۰۵۱۱۷4۰ در ششدانگ یکباب خانه 
احداثی بر روی قسمتی از قطعه زمین پلاک ۱ واقع در بخش ۱۸ ثبت اصفهان به مساحت ۲۲۸ 

متر مربع. خریداری طی سند رسمی.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰۶/۱۶ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۶/۳۱ رییس منطقه ثبت 

اسناد و املاک شرق اصفهان- مهدی صادقی وصفی ۱۱۸۵۶۹۹/ م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۱۲۹۱-۱- رای شماره ۱4۰۰۶۰۳۰۲۰۲۶۰۰۷۳۲۶ مورخ ۱4۰۰/۰۶/۰۹ هیات دو آقای سعید 
وطن خواه ورنوسفادرانی به شناسنامه شماره ۷۷ کد ملی ۱۱4۱۰۶۲۱۲۷ صادره خمینی شهر 
فرزند نوراله بصورت ششدانگ یکباب کارگاه به مساحت ۱۷۸ مترمربع از پلاك شماره ۱۲۷۷ 
فرعی از 4۱۲ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۶ اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان که 

خود متقاضی مالک رسمی میباشد.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت شمال اصفهان واقع در اصفهان میدان 
لاله ابتدای خیابان پروین جنب بازار گیاهان دارویی تسلیم نموده و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰۶/۱۶ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۶/۳۱  رئیس اداره ثبت 

اسناد و املاک شمال اصفهان- موسوی۱۱۸۵۸۶۶/ م الف

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

۱۲۸۳-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
به  آفارانی  شعبانی  جواد  آقای  چهارم  هیات  شماره ۵۶۶۲- ۱4۰۰/۰۵/۰۳  رای  ردیف ۱- 
شناسنامه شماره ۱۷۱۲ کدملی ۱۲۹۰۵۲۸4۲۱ صادره اصفهان فرزند حسین در ششدانگ 
از ۱۶ اصلی واقع در  از پلاک ۲44 فرعی  یکباب ساختمان به مساحت ۱۳۳/۲۸ مترمربع 
اصفهان بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت متقاضی مورد ثبت صفحه ۱۱۳ 

دفتر ۱۱۱۱ املاک
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۰/۰۶/۱۶ تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱4۰۰/۰۶/۳۱ شهریاری-  

رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۱۸۵۷۶۷/ م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۱۲۸۸-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف ۱- رای شماره۵۵۹۷-۱4۰۰/۰۵/۰۲ هیات چهارم آقای سید رضا احدی فر به شناسنامه 
شماره ۵۶۵4۱ کدملی ۱۲۸۱۶۶۲4۳۷ صادره اصفهان فرزند سید احمد در ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت ۱۲4/۹۳ مترمربع قسمتی از پلاک ۲۵۶۹ فرعی از ۱۸ اصلی واقع در 
اصفهان بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت رضا سهرابی رنانی از سند شماره 

۳۸۲۹۱ مورخ ۱۳۳۷/۹/۲۰ دفترخانه شماره ۷۷ اصفهان و صفحه ۱۰ دفتر ۳۲۹ املاک
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۰/۰۶/۱۶ تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱4۰۰/۰۶/۳۱ شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۱۸۵۹۶۱/ م الف
آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 

و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان
۱۲۹۳-۱- در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید انتقال 
عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
تا شخص یا اشخاصی که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار ظرف مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض فرصت 
دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی مبنی بر طرح دعوی اقدام 
نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
اکبر  فرزند  بصیری  مورخ ۱4۰۰/۰4/۲۰ رسول  رای شماره ۱4۰۰۶۰۳۰۲۰۲۷۰۰4۹۶۳   -١
بشماره شناسنامه 4۸۵4 صادره از اصفهان بشماره ملی ۱۲۸۳۵4۱۱۶۵ در ششدانگ یکباب 
ساختمان احداثی بر روی قسمتی از قطعه زمین پلاک ۱۱۵4۸ واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان 

به مساحت ۲۱۹/۳۳ مترمربع. خریداری طی سند رسمی 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰۶/۱۶ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۶/۳۱ رییس منطقه ثبت 

اسناد و املاک شرق اصفهان- مهدی صادقی وصفی ۱۱۸۵۸۲۶/ م الف

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

۱۳۰۹-۱- برابر رای شماره ۱4۰۰۶۰۳۰۲۰۰۷۰۰۱۵۶۹ مورخ ۱4۰۰/4/۲۷ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اکبر غلامی دیزیچه فرزند 
عبدالعلی بشماره شناسنامه ۲۶ و کدملی ۵4۱۹4۶۵۰۰۰ صادره از مبارکه در دو دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب خانه و مغازه به مساحت ۸4/۱۵ مترمربع پلاک ۱۳۸ فرعی از ۵۳  اصلی 
خریداری رسمی از مالک رسمی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰۶/۱۷ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۶/۳۱ حسین زمانی 

علویجه- رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان ۱۱۸۵۹۳۱/ م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۱۳۱۱-۱- برابر رای شماره ۱4۰۰۶۰۳۰۲۰۰۷۰۰۱۵۶۸ مورخ ۱4۰۰/4/۲۷ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علیرضا مرادی فرزند 
حسینعلی بشماره شناسنامه 4۳۰ صادره از فلاورجان در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 
۳۰۶/۲4 مترمربع پلاک ۸4۳  فرعی از ۳۸۵ اصلی واقع در قهدریجان خریداری مع الواسطه از 
مالک رسمی آقای براتعلی مرادی قهدریجانی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰۶/۱۷ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۶/۳۱ حسین زمانی 

علویجه- رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان ۱۱۸۵۸۸۳/ م الف
آگهی مزایده

۱۵۱۹-۱- شماره آگهی: ۰۰۰۹4۶۰۰۰۰۱۲۹۸4۸ تاریخ تنظیم: ۱4۰۰/۰۶/۲۰ شماره پرونده: 
۹۷۰۹۹۸۳۷4۲۶۰۱۳۲۶ شماره بایگانی پرونده: ۹۷۰۲۰۱ در خصوص پرونده کلاسه ۹۷۰۲۰۱ 
مطروحه در اجرای احکام حقوقی دادگاه باغبهادران به موجب درخواست اجرای حکم به شماره 
۹۹4۱ مورخ ۱۳۹۹/۱۰/۱4 و شماره دادنامه مربوطه ۹۹۰۹۹۷۰۳۶۸4۰۱۶۳۱ شعبه 4 دادگاه 
تجدید نظر طرفین به این نحو به توافق رسیدند که ۱- با توجه به اینکه هر یك از طرفین 
مالك سه دانگ کامیون میکسر دانگ فنگ به شماره انتظامی ۵۳۳ ع ۲4 ایران 4۳ هستند 
رضایت دارند کامیون از طریق اجرای احکام دادگستری باغ بهادران به فروش رفته و سهم 
هر یك به صورت مساوی پرداخت شود ۲- با توجه اینکه اتومبیل از طریق مزایده به فروش 
میرود اولویت در خرید با مالكین است ۳- هر یك از مالكین که حاضر به خرید سهم شریك 
خود باشند و قیمت بیشتری را اعلام کند کل كامیون متعلق به وی بوده و سهم فروشنده را 
باید به صورت نقدی پرداخت کند 4- چنانچه هر یك از مالكین حاضر به خرید نباشد اتومبیل 
از طریق مزایده به دیگران فروخته خواهد شد و سهم هر یك بر اساس مقررات پرداخت خواهد 
گردید ۵- با توجه به توافق صورت گرفته كلیه اختلافات راجع به کامیون فی ما بین حل 
گردیده و هیچکدام از طرفین من بعد حق طرح دعوای جدیدی راجع به کامیون مذکور را ندارد 

۶- طرفین توافق دارند از کامیون جهت فروش رفع توقیف شود. که پس از ارجاع قرار امر به 
کارشناسی نظریه کارشناسی به شرح ذیل می باشد : احتراما به استحضار می رساند اینجانب 
مرتضی رضایی کارشناس رسمی منتخب در پرونده کلاسه بایگانی ۹۷۰۲۰۱ آن شعبه محترم 
در زمان مقرر در آن شعبه حضور یافتم و با اطلاع خواهان و خوانده از یکدستگاه کامیون متوقف 
در پارکینگ باغبهادران بازدید و ضمن بررسیهای فنی بر روی آن و بررسی ارزش آن در بازار در 
زمان حال ، نسبت به موضوع کارشناسی اقدام که گزارش آن بشرح زیر تقدیم می گردد . ضمنا 
شماره انتظامی ۵۳۳ ع ۲4 ایران 4۳ بر روی کامیون نصب بود که رویت شد . الف( مشخصات 
خودرو : کامیون میکسر ، سیستم دانگ فنگ ، تیپ )Z۹۹۹ - eQ۳۲۵۱ )۶*4 مدل ۲۰۰۹ 
ظرفیت ۲۰۹ تن ، سوخت گازوئیل ، ده چرخ ، سه محور ، رنگ زرد لیمویی ، دارای موتور 
۶۹۵۵۵۷۱۰، شاسی dd ۳۷۹۱۰۲۷۰۶۷ساخت کشور چین ، به مالكیت سه دانگ آقای 
محمد سبکتکین ریزی و سه دانگ دیگر آقای حسن عزیزی ملک آبادی ب( وضعیت خودرو : 
کامیون بیش از چهار سالی است که در پارکینگ متوقف بوده و برای راه اندازی آن نیاز است که 
لاستیک های آن تعویض گردد ، باطری آن تعویض شود ، کارهای مکانیکی و باطری سازی 
بر روی آن انجام گیرد ، روغن موتور ، گریبکس تعویض شوند و سرویس کامل بر روی خودرو 
و سیستم موتور میکسر شکل گیرد و سپس معاینه فنی دریافت و مشغول کار گردد . به این 
جهت حدودا مبلغ ۱/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )یک میلیارد و پانصد میلیون ریال( هزینه تعمیرات 
و خرید لاستیک نیاز دارد . که این مبلغ از قیمت خودرو مشابه ولی در حرکت در بازار کم می 
گردد و ارزش خودرو محاسبه و اعلام می شود - ضمنا در زمان بازدید کامیون متوقف ، موتور 
خاموش ، باطری خراب ، لاستیک ها خراب و کم ارزش ملاحظه گردید و بیمه نامه شخص 
ثالث و بدنه نیز از خودرو ملاحظه نشد. ج( ارزش کامیون فوق الذکر به شماره انتظامی ۵۳۳ 
ع ۲4- ایران 4۳ با توجه به مشخصات کامیون مورد اشاره و نوع میکسر آن و خراب بودن 
لاستیكها و باطری و هزینه های راه اندازی خودرو پس از خروج از پارکینگ بطوریکه بتواند 
معاینه فنی دریافت دارد . ارزش آن در بازار روز خودرو مشخص و مبلغ ۱۵/۷۵۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال ) پانزده میلیارد و هفتصد و پنجاه میلیون ریال ( تعیین و اعلام می گردد و بیشتر از آن 
مورد تائید نخواهد بود . لذا این اجرا در نظر دارد جلسه مزایده ای به تاریخ هفدهم مهر ماه هزار 
و چهارصد  )۱4۰۰/۷/۱۷( ساعت ۱۰ صبح روز شنبه در محل دفتر اجرای احکام حقوقی دادگاه 
باغبهادران برگزار نمائید طالبین می توانند ۵ روز قبل از برگزاری مزایده جهت بازدید از خودروی 
موصوف به این اجرا مراجعه تا ترتیب بازدید داده شود و برنده مزایده شخص یا اشخاصی خواهد 
بود که سه روز قبل از برگزاری مزایده ده درصد از کل مبلغ خودرو را به حساب سپرده دادگاه 
باغبهادران واریز نمایند و بالاترین قیمت را پیشنهاد دهند . جهت دریافت شناسه واریز مبلغ ده 
درصد هر یک از عرصه و اعیان مذکور تا سه روز قبل از تاریخ مزایده به دفتر اجرای احکام 
حقوقی باغبهادران مراجعه نمایید. دادورز اجرای احکام حقوقی دادگاه عمومی بخش باغبهادران 

ایمان ایزدی لای بیدی ۱۱۹۵۹۱۳/ م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۱۲۸۱-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف ۱- رای شماره ۵۷۹۳- ۱4۰۰/۰۵/۰۵ هیات دوم آقای محمدحسن شاه سنایی گنیرانی 
به شناسنامه شماره ۶۲۹ کدملی ۱۲۸۳4۰۹۳4۸ صادره اصفهان فرزند رمضان در ششدانگ 
یک باب ساختمان به مساحت ۱۶۰/۱۷ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۳4۶ فرعی از ۲۱ 
اصلی واقع در اصفهان بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مورد ثبت صفحه ۵۰ دفتر 

۹۷۶ املاک
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۰/۰۶/۱۶ تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱4۰۰/۰۶/۳۱ شهریاری- رئیس 
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روزها  این  برون مرزی صداوسیما،  فعلی  معاون  جبلی  پیمان  از 
به عنوان جدی ترین گزینه ریاست بر سازمان یاد می شود؛ جبلی 

کیست و چه کارنامه ای تا به امروز در رسانه ملی داشته است؟
به گزارش مهر، این روزها تغییرات مدیریتی صداوسیما به تیتر اصلی 
رسانه ها و روزنامه ها تبدیل شده است. هنوز نه خبری به صورت 
رسمی اعلام شده است و نه تکذیب و پس از مدت ها شایعه و 
گمانه زنی درباره خداحافظی عبدالعلی علی عسکری با صداوسیما 
پس از پنج سال پر فراز و نشیب حالا جدی ترین گزینه ای که نامش 

در محافل رسمی و غیررسمی مطرح می شود پیمان جبلی است.
با ریاست جبلی بر صداوسیما، سکان مدیریت سازمان به یکی 
از معاونان شناخته شده صداوسیما می رسد که چند سالی است 
معاون برون مرزی صداوسیماست و در همین بخش از سازمان 
هم با چالش های مختلفی روبه رو بوده است. در زیر مروری بر 
زندگی حرفه ای و شغلی جبلی داریم تا بهتر بتوانید گزینه جدید 
ریاست صداوسیما را بشناسید.جبلی با حکم خود علی عسکری از 
۲۴ مرداد ۱۳۹۵ تا همین امروز در سمت معاون برون مرزی او، 
بین المللی  تلویزیونی  و  رادیویی  سرویس های  هدایت  سکاندار 
البته در همین زمان مشاغل دیگری  رسانه ملی بوده است. او 
ازجمله تدریس در دانشگاه صداوسیما را هم بر عهده داشته است و 
البته طبق اطلاع رسانی برخی کانال های خبری او به دلیل مشغله 
سنگین تر ریاست صداوسیما از پذیرفتن پایان نامه های دانشجویی 
در دانشگاه صداوسیما امتناع کرده است.پیمان جبلی سال ۱۳۴۵ 

در خانواده ای مذهبی در محله شمیران تهران به دنیا آمده است 
و ازجمله مدیران صداوسیماست که مطابق با رشته تحصیلی خود 
سال ها در این سازمان در سطوح مختلف، تجربیات متعددی را پشت 
سر گذاشته است.جبلی در سال ۱۳۷۲ مدرک کارشناسی ارشد را در 
رشته معارف اسلامی و تبلیغ از دانشگاه امام صادق )ع( اخذ کرد 
و اکنون به زبان عربی مسلط است. او همچنین سال ۱۳۸۳ در 
رشته فرهنگ و ارتباطات، با مدرک دکتری از دانشگاه امام صادق 
)ع( فارغ التحصیل شد و امروز به عنوان عضو هیئت علمی و استادیار 

دانشگاه صداوسیما نیز مشغول به کار است.
او در این سال ها مسئولیت های مختلفی در بخش های خبری و در 

معاونت سیاسی صداوسیما بر عهده داشته است. دبیری اخبار خارجی 
بخش شامگاهی رادیو، دبیری اخبار خارجی و داخلی اخبار تلویزیون، 
سردبیری اخبار سراسری شبکه دو سیما، مدیرکلی اخبار داخلی واحد 
مرکزی خبر، مدیرکلی اخبار شبکه العالم، مدیریت دفتر شبکه العالم 

در بیروت ازجمله این مسئولیت هاست.
حضور جبلی در برخی مسئولیت های سیاسی مثل معاونت رسانه ای 
دبیر شورای عالی امنیت ملی در زمان تصدی سعید جلیلی باعث شد 
تا حضور پررنگ تری در بخش های خبری و سیاسی سازمان داشته 
باشد که معاونت خبر سابق که امروز به معاونت سیاسی شهرت 
دارد از این قبیل مسئولیت هاست و در زمان ۲ ساله ریاست محمد 

سرافراز بر صداوسیما صورت گرفت.
سفیر جمهوری  به عنوان  تا ۱۳۹۳  جبلی طی سال های ۱۳۹۰ 
اسلامی ایران در تونس فعالیت کرد و حضور در بخش های مختلف 
میدان سیاست خارجی باعث شد در دوران ریاست علی عسکری 
به عنوان معاون برون مرزی صداوسیما منصوب شود که در این بازه 
پنج ساله شبکه های برون مرزی با چالش های مختلف کمبود بودجه 
و تهدید و مسدود شدن سایت ها و ماهواره ها مواجه شدند. بااین حال 
در همین دوران شبکه های مختلفی هم توسط وی افتتاح و یا به 
حالت ۲۴ ساعته درآمد.ازجمله اقدامات جبلی راه اندازی شبکه العالم 
سوریه بود که حالا بیش از ۲ سال از راه اندازی آن می گذرد. جبلی 
ابتدای امسال گفتگویی با خبرگزاری مهر داشت که درباره راه اندازی 
یک شبکه تلویزیون که برای اولین بار در خارج از مرزهای ایران 
صورت گرفته بود گفت: »یکی از دلایل اصلی راه اندازی شبکه 
العالم سوریه و یکی از عواملی که انگیزه ما را برای راه اندازی این 
شبکه چند برابر کرد تأکیدات شهید سردار سلیمانی برای حفظ 
دستاوردهای جبهه مقاومت بود. تعبیر ایشان این بود که خون 
فرزندان ما و رزمندگان جبهه مقاومت که برای تثبیت این جبهه 
و دستاوردها در سوریه، عراق و مناطق دیگر ریخته شده نباید به 
هدر رود و یا به تعبیر آن شهید بزرگوار ما بر گروه های تروریستی 
و دشمنان محور مقاومت غلبه کردیم و حالا در عرصه افکاری 
عمومی بقیه نباید روی این موج سوار شوند و بخواهند منطقه را در 

سمت و سویی مخالف با اهداف مقاومت پیش ببرند.«

جمع کل آثار رسيده بخش ملی 
و بين الملل به 556 اثر رسيد

اثر خارجی متقاضی  اثر و ثبت ۱۱٨  با پایان مهلت ارسال 
حضور در سی و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان 
و نوجوانان، جمع کل آثار رسیده بخش ملی و بین الملل به 
اثر   ۱۱٨ ثبت  و  اثر  ارسال  مهلت  پایان  رسید.با  اثر   ۵۵۶
خارجی متقاضی حضور در سی و چهارمین جشنواره بین المللی 
فیلم های کودکان و نوجوانان، جمع کل آثار رسیده بخش ملی 
و بین الملل به ۵۵۶ اثر رسید.به گزارش ستاد اطلاع رسانی 
جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان، در بخش 
بین الملل این دوره جشنواره و با پایان مهلت ارائه اثر به این 
بخش ]۲4 شهریور ۱4۰۰ / ۱۵ سپتامبر ۲۰۲۱[، تعداد ۶۲ 
فیلم سینمایی )شامل ۳۲ انیمیشن و ۳۰ فیلم بلند سینمایی( 
از ۳۲ کشور و ۵۶ فیلم کوتاه )شامل ۲۱ انیمیشن کوتاه و ۳۵ 
فیلم کوتاه داستانی( از ۲٨ کشور ارسال شد که بر این اساس، 
به جشنواره سی وچهارم  اثر خارجی رسیده  درمجموع ۱۱٨ 
بخش  در  جشنواره  دبیرخانه  اعلام  اساس  است.بر  رسیده 
ملی با پایان مهلت ارسال آثار این بخش )۳۱ مردادماه سال 
۱4۰۰(، 4۳۸ فیلم ]شامل ۲4۸ فیلم در بخش »فیلم کوتاه 
داستانی«، ۱۱۹ فیلم در بخش »پویانمایی کوتاه«، ۳۰ فیلم 
در بخش »بلند داستانی«، ۱4 فیلم در بخش »سینمایی«، ۱۲ 
عنوان در بخش »وب سری« و ۱۵ عنوان در بخش »کرونا-

روایت«[ به دبیرخانه جشنواره رسیده بودند که با احتساب این 
آثار، جمع کل آثار متقاضی شرکت در بخش ملی و بین الملل 
چهارمین  و  رسید.سی  اثر   ۵۵۶ به  وچهارم  سی  جشنواره 
از ۱۶ تا  جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
۲۱ مهر ۱4۰۰ )۸ تا ۱۳ اکتبر ۲۰۲۱( با مشارکت سازمان 
سینمایی، بنیاد سینمایی فارابی و شهرداری اصفهان، در دو 

بخش مسابقه ایران و مسابقه بین الملل، برگزار خواهد شد.

راما قويدل »بی نشان« به 
تلويزيون بازمی گردد

مشاور  سوی  از  رسمی  خبری  در  که  بود  شهریورماه   ۱۲
و  سینما  کارگردان  قویدل  راما  شد  اعلام  پروژه  رسانه ای 
تلویزیون قصد دارد سریال جدید خود با نام »بی نشان« را به 

تهیه کنندگی مرتضی رزاق کریمی به زودی کلید بزند.
که  شد  اعلام  رسمی  خبری  در  شهریورماه   ۲۰ همچنین 
تصویربرداری این سریال با حضور مجید واشقانی و نیلوفر 
پارسا در غرب تهران آغاز شده است، راما قویدل کارگردان 
به عنوان  را  او  بیشتر  که  »بی نشان«  تلویزیونی  مجموعه 
کارگردان می شناسیم، اما در حوزه تدوین و فیلمنامه نویسی نیز 
دستی بر آتش دارد، متولد ۲ فروردین ۱۳۵۵ در تهران است.

  جشنواره فيلم کودك

  قاب جادويی

  فرهنگ

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی:

عدالت فرهنگی در سند پنج 
ساله استان اصفهان تبيين شد

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی اصفهان از تدوین عدالت 
فرهنگی در سند چشم انداز فرهنگی استان خبر داد و گفت: 
در این سند زیرساخت ها، توسعه مولفه های فرهنگی و جایگاه 

فرهنگ و هنر استان تا پنج سال آینده تبیین شده است.
ایرنا  با  گفت وگو  در  معتمدی  رمضانعلی  حجت الاسلام 
از  یکی  هنر  و  فرهنگ  اصحاب  امور  به  رسیدگی  افزود: 
برنامه های مهم جامعه و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
فرهنگ  زیربنای  ارشاد  وزیر  نیز  کنونی  دوره  در  است 
است. داده  قرار  مبنای  بر  فرهنگی  عدالت  را  هنر   و 

وی افزود: در این راستا برنامه های مختلفی از سوی وزیر 
و  اسلامی  شورای  مجلس  به  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
نیز وزارت خانه ارائه شده است و استان ها نیز مجری این 
سیاست ها هستند. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
اصفهان تصریح کرد: به همین منظور عدالت فرهنگی و سرانه 
فرهنگی در دولت مردمی در دستور کار قرار گرفته است و 
بسته هایی را وزیر ارشاد برای تقویت اصحاب فرهنگ و هنر 
آماده کرده است. وی ادامه داد: اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان اصفهان سند توسعه و چشم انداز برای فرهنگ را زودتر 
آماده کرده است و در سفر اخیر وزیر فرهنگ و ارشاد تقدیم 
وی شد که در این سند پیش بینی آینده زیرساخت فرهنگی، 
توسعه مولفه های فرهنگی و جایگاه فرهنگ و هنر دیده شده 
است.معتمدی با اشاره به اینکه به زودی این سند با حضور وزیر 
فرهنگ و ارشاد رونمایی می شود، گفت: ما در راستای عدالت 
فرهنگی، سرانه فرهنگی هم دنبال می کنیم و این ماموریت 
در سال جاری به صورت استانی در حال پیگیری و هماهنگی 
است. وی تاکید کرد: هر شهروند در استان اصفهان اعم از 
عشایری، روستایی و شهری باید دارای سرانه فرهنگی و از 

عدالت فرهنگی برخوردار باشد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان اضافه کرد: 
البته در خصوص هنرمندان و تقویت و رسیدگی به اصحاب 
فرهنگ و هنر صندوق هنر تشکیل شده است. وی با اشاره به 
اینکه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از طریق شارژ ماهانه » 
هنر کارت« از هنرمندان حمایت می کند، افزود: سامانه تحفه و 
کارا برای دریافت تسهیلات با کارمزد بسیار کم برای اصحاب 

فرهنگ و هنر و توسعه فعالیت آنان ایجاد شده است.

روابط عمومی »قهرمان«، ساخته تازه اصغر فرهادی، هم زمان با 
رونمایی از نخستین تصویر محسن تنابنده در این اثر سینمایی، 
نقدی از یک سایت کانادایی را هم بر این فیلم، در اختیار 

رسانه ها قرارداد.
به گزارش خبرآنلاین، نمایش فیلم »قهرمان« در چهل و 
ششمین جشنواره فیلم تورنتو که از ١٨ تا ٢٧ شهریور )٩ تا 
١٨ سپتامبر( در این شهرِ کانادا برگزار شد، بازتاب های رسانه ای 

فراوانی داشته است.
ازجمله، منتقد وب سایت »ای وی کلاب« پس از تماشای فیلم 

»قهرمان« در جشنواره تورنتو، نوشت:
هر جشنواره ای یا باید با فیلمی از اصغر فرهادی شروع شود یا با 
فیلمی از او تمام شود؛ در حالت اول، حواس و چشایی تان در آغاز 
جشنواره تنظیم می شود و در صورت دوم، بعضی از طعم های بد 

را، می شوید و از بین می برد.

نویسنده و کارگردان ایرانی، داستان های اجتماعی، خانوادگی و 
اخلاقی را که به شکل سرگیجه آوری پیچیده هستند، طوری 
می سازد که باعث جنب وجوش ذهن شما می شود تا پابه پا با 

مخمصه هایی که شخصیت ها درگیر آن هستند حرکت کنید.
حالا فرهادی دوباره با یک موفقیت دیگر به تورنتو بازگشته: 
»قهرمان«؛ فیلمی که واقعا به عنوان پایان قدرتمند جشنواره 
۲۰۲۱ تورنتو باید دیده شود. این که بعضی چیزها هیچ وقت 
تغییر نمی کنند، خوب است؛ مثل همین که فرهادی هنوز هم 
به همان قدرت، فیلم هایی فوق العاده ای برای فیلم دوستان 
می سازد.همان طور که اغلب فیلم های فرهادی این طور هستند، 
»قهرمان« هم به شکلی غیرقابل پیش بینی آغاز می شود و در 
داستان گوی  یک  می رود.فرهادی،  پیش  شوکه کننده  ادامه، 
متخصص است و به همین دلیل درک می کند که قدیس ها 
بیشتر از افراد خطاکار تلاش می کنند تا قوانین اخلاقی را با 

منافع شخصی سازگار کنند. او همچنین می داند که تراژدی ها 
)تراژدی داستانی( زمانی که قهرمان داستان نه فقط با دست 
سرنوشت، بلکه با نقایص و اشتباهات خود شکست می خورد، 
ضربه زننده تر هستند؛ اتفاقی که در »قهرمان« رخ می دهد، زیرا 
مجموعه ای از دروغ های مصلحتی کوچک که رحیم می گوید 

نهایتا به سمت خودش برمی گردد.
فرهادی یک منتقد باهوش فرهنگی است. او چه این موضوع 
را واضح بیان کرده باشد چه نه »قهرمان« نقدی بر بی رحمی 
جهان مدرن در مواجهه با بدهکاران است و همین طور نقد یک 
وسواس عمومی درباره آبرو و شرف در کنار نتایج معکوس 
و نقاط تاریک شبکه های اجتماعی . بااین همه یک تماشاگر 
می تواند حتی به این موضوعات اجتماعی در فیلم دقت نکند 
اما کماکان از روش او در طرح فوق العاده ی داستان مبهوت 
و  شخصیت ها  نیت  مشکلات،  فرهادی  که  روشی  شود؛ 

متغیرها را مطرح می کند و آن ها را تبدیل به موجی می کند 
که همه  آدم های اطراف رحیم را در خود می کشد. تا جایی که 
من به خاطر دارم، هیچ فیلمساز دیگری، چنین علاقه  پایدار و 
درعین حال چنین توانی عالی  در به تصویر کشیدن پیامدهای 
دروغ برای کسی که آن را گفته )فارغ از دلیلش( نداشته است.«
وب سایت کانادایی: »قهرمانِ« اصغر فرهادی، شوکه کننده 
استامیر جدیدی، محسن تنابنده، فرشته صدرعرفایی و سارینا 
فرهادی در کنار جمعی از بازیگران بومی در شهر شیراز، مقابل 
دوربین این فیلم رفته اند که در نخستین نمایش جهانی خود در 
بخش رقابتی اصلی جشنواره فیلم کن رونمایی شد و درنهایت 
جایزه بزرگ هیئت داوران را از این رویداد سینمایی دریافت کرد.
»قهرمان« از تاریخ ۷ ژانویه ۲۰۲۲ )۱۷ دی ( توسط کمپانی 
آمازون در سینماهای آمریکا و از ۲۱ ژانویه از سوی سامانه 

نمایش آنلاین آمازون پرایم اکران خواهد شد.

وب سايت کانادايی: »قهرمانِ« اصغر فرهادی، شوکه کننده است

 مروری بر کارنامه پيمان جبلی

مهمان جديد جام جم کيست



  6i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
شـــمــاره 4172  | هفدهم  ســـال   |  1400 شهریور   31 | چهارشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

6i  اقتصاد n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r برای پيــگيری جديدتـــرين اخبار

در سايت اصفهان امروز اسكن كنيد

مدیر اجرای پروژه های جنبی و پشتیبانی فولاد مبارکه 
گفت: پل روگذر راه آهن مجتمع فولاد سبا در راستای اهداف 
لجستیک شرکت فولاد مبارکه و فولاد سبا برای حمل مواد 
اولیه و ارسال محصولات به تمام کشور با ضریب ایمنی بالا 
احداث گردید که گامی در جهت توسعه حمل ونقل ریلی کشور 

محسوب می شود.
اجرای  امروز، حمید شجاعی، مدیر  اصفهان  به گزارش 
پروژه های جنبی و پشتیبانی فولاد مبارکه اظهار کرد: شرکت 
فولاد مبارکه در راستای توسعه و تجارت کشور، پل روگذر 
راه آهن مجتمع فولاد سبا واقع در بزرگراه اصفهان-زرین شهر 
را در خردادماه امسال افتتاح کرد تا علاوه بر تسریع روند حمل 
بار و تأمین مواد اولیه این واحد صنعتی، گره ترافیکی موجود 
در این راه مواصلاتی برطرف شود و حمل ونقل ریلی کشور 

شاهد یک گام توسعه ای دیگر باشد.
وی افزود: توسعه تجارت و صادرات از برنامه های اصلی 
از  یکی  قطعا  و  است  تجارت  و  معدن  جدید صنعت،  وزیر 
مؤلفه های اصلی رونق این بخش، زیرساخت های مواصلاتی 
کشور است؛ در این میان حمل ونقل ریلی جایگاه ویژه ای دارد 
ایران  اما در  از ارکان توسعه کشور قلمداد می شود،  و یکی 
کمتر از ۱۰ درصد حمل ونقل بار کشور از طریق راه آهن انجام 

می شود.
مدیر اجرای پروژه های جنبی و پشتیبانی فولاد مبارکه 
گفت: شرکت فولاد مبارکه همواره نقش محوری در توسعه 
کشور داشته و با احداث پل جدید روگذر راه آهن فولاد سبا 
گامی مؤثر در توسعه زیرساخت ریلی کشور برداشته است، 
چراکه ۸۰ درصد بار گندله مجتمع فولاد سبا به صورت ریلی 
به این واحد صنعتی حمل می شود و عرشه پل بتنی قبلی که 
در مسیر ۱۰ کیلومتری راه آهن مجتمع فولاد سبا به ایستگاه 

راه آهن قرار داشت، در معرض خطر ریزش بود؛ اما شرکت 
فولاد مبارکه با مدیریت پروژه و زمان بندی بسیار فشرده، بدون 
ایجاد هیچ گونه خللی در ترافیک عبوری، توانست در زمان 

مقرر این پل روگذر را افتتاح کند.
 وی با اشاره به اهمیت و ضرورت این پروژه خاطرنشان 
کرد: با توجه به نیاز منطقه و در جهت تسهیل در فرایند حرکت 
راه آهن استان اصفهان و مجتمع فولاد سبا و درخواست های 
منطقه ای در راستای تعریض اتوبان عبوری از زیر خط راه آهن 
و افزایش ترددهای روزانه قطارهای حامل مواد خام و محصول 

و از همه مهم تر وضعیت نابسامان پل موجود ریلی مجتمع 
فولاد سبا بر روی اتوبان اصفهان-زرین شهر، شرکت فولاد 
مبارکه تصمیم گرفت نسبت به ساخت پل جدید با ظرفیتی 

بالاتر و شرایط مناسب تر در مجاورت پل مذکور اقدام کند.
مدت زمان  در  متعددی  جلسات  داشت:  اذعان  شجاعی 
محدود با مسئولان راه آهن استان اصفهان، شهرستان لنجان 
و پیمانکار پروژه به منظور طراحی و اجرای آن برگزار شد و در 
نهایت در تاریخ ۲۵ دی ماه سال ۱۳۹۹ طرح اولیه پل با توجه 
به افزایش ظرفیت ترافیک عبوری اتوبان به صورت یک دهانه 

4۰ متری مطرح گردید و هم زمان با انجام فازهای تکمیلی 
طراحی، در تاریخ ۶ بهمن ماه سال گذشته عملیات اجرایی آن 

آغاز شد و در ۹ خردادماه سال ۱4۰۰ به بهره برداری رسید.
وی به نقاط قوت این پروژه اشاره کرد و یادآور شد: این 
پل برای عبور و مرور قطارهای حمل بار و محصولات مجتمع 
فولاد سبا ساخته شده بود و در ابتدا تصمیم بر این بود که سازه 
پل موجود ترمیم شود، اما برای جلوگیری از تداخل ترافیکی 
که به همراه داشت، با پیمانکاران وارد مذاکره شدیم و هم زمان 
با عملیات حفاری و احداث شمع ستون ها و کوله های بتنی در 
محل عرشه فلزی، پل جدید نیز در کارگاه پیمانکار ساخته و به 

محل نصب آورده شد.
مدیر اجرای پروژه های جنبی و پشتیبانی فولاد مبارکه با 
بیان اینکه شرکت فولاد مبارکه با توجه به اهمیت مسائل 
منطقه ای در این پروژه یاری رسانید، تصریح کرد: به دلیل 
کوچک بودن عرض دهانه پل قدیمی، همواره در این نقطه 
افزایش  را  بنابراین عرض گذر  ایجاد می شد؛  ترافیکی  گره 
دادیم و با توجه به اینکه عرشه پل در جایی دیگر ساخته و 
مراحل نصب در محل اتصال عرشه پل به سازه بتنی و شمع 
ستون ها انجام  شد، عملیات ساخت و نصب در کمترین زمان 
ممکن انجام گرفت و در نهایت پل را به شرایط بهره برداری 
رساندیم.وی ادامه داد: با انجام این پروژه عرض مفید زیر پل 
از ۲۸ متر به 4۰ متر افزایش یافت و علاوه بر ایجاد یک پل 

جدید در منطقه گره ترافیکی هم گشوده شد.
شایان ذکر است با افتتاح این پل ارسال ۵ میلیون تن مواد 
اولیه و محصولات مجتمع فولاد سبا دچار اختلال نخواهد 
شد و زمینه توسعه بزرگراه اصفهان-زرین شهر که قسمتی از 
جاده مواصلاتی استان های اصفهان، چهارمحال و بختیاری و 

خوزستان را تشکیل می دهد، فراهم گردید.

80 درصد گندله با قطار جابجا می شود

روگذر سبا گامی برای توسعه ريلی کشور فولادمبارکه، پشتيبان صنعت 
خودروسازی کشور

تحریم  نباتی نژاد|  هادی 
همچون  کشور  اصلی  صنایع 
سال  چهار  در  خودرو  صنعت 
اخیر شرایط تولیدکنندگان خودرو 
متعددی  چالش های  دچار  را 
در  و  قطعات  تأمین  همچون 
نتیجه کاهش آمار تولید خودرو 
کرد و این فشارها منجر به عدم انجام تعهدات شرکت های 
خودروسازی، نارضایتی مردم و در نهایت افزایش قیمت خودرو 
اخیر، وضعیت  یافت. در سال های  ادامه  این روند  گردید و 
تحریم ها و فشارهای مضاعف بین المللی در عرصه های مختلف 
بر نظام مقدس جمهوری اسلامی به گونه ای بوده که از آن به 
»جنگ اقتصادی« تعبیر می شود. طبیعی است که در چنین 
جنگی در میان مردم نگرانی هایی در خصوص تأمین کالاها و 
اقلام موردنیاز ایجاد می شود. در چنین زمان هایی رسالت دولت 
در این است که با رونق بخشی به تولید و اهتمام به تأمین 
کالاهای موردنیاز، به ویژه کالاهای اساسی، دغدغه های موجود 
و نگرانی های مردم را کاهش دهد. تحریم صنایع اصلی کشور 
همچون صنعت خودرو در چهار سال اخیر شرایط تولیدکنندگان 
خودرو را دچار چالش های متعددی همچون تأمین قطعات و 
در نتیجه کاهش آمار تولید خودرو کرد و این فشارها منجر به 
عدم انجام تعهدات شرکت های خودروسازی، نارضایتی مردم و 
در نهایت افزایش قیمت خودرو گردید و این روند ادامه یافت. 
در چنین شرایطی، تأمین نیازهای شرکت های خودروساز و نیز 
کارخانه های تولید لوازم خانگی بر عهده صنایع مادری همچون 
فولاد مبارکه قرار گرفت تا با تأمین ورق موردنیاز کارخانه ها 
که ازجمله نیازهای اصلی این صنایع به شمار می رفت، وقفه 
تولید را متوقف و نیاز بازار داخلی را تأمین کنند. با وجود آنکه 
تحریم های ظالمانه، شرایط کار و خدمت در تمام عرصه ها را 
دچار مخاطره کرده، اما همت و اراده تولیدکنندگان، صنعتگران 
و فعالان اقتصادی، به ویژه در صنعت فولاد و شرکت فولاد 
مبارکه، بر آثار نامطلوب تحریم ها غلبه یافت و توانستیم با 
برنامه ریزی، تلاش مضاعف و شبانه روزی بر بخش زیادی 
از مشکلات ناشی از تحریم فائق آییم و با تمرکز بر تأمین 
نیاز شرکت های داخلی و صنایع پایین دست و تولید بیش از 
۵ هزار نوع محصول در شرکت فولاد مبارکه، بخش زیادی از 
مشکلات شرکت های داخلی و به ویژه شرکت های خودروساز 
را تأمین کنیم. محصولات تولیدشده در شرکت فولاد مبارکه 
در قالب ۱4 محصول اساسی شامل اسلب فولادی، کلاف گرم 
و سرد و سخت و آجدار و گالوانیزه، ورق گرم و سرد، گالوانیزه، 
اسیدشویی شده، ورق قلع اندود و رنگی، کاربردهای متنوع و 
متعددی در صنایع خودروسازی، لوازم خانگی، بسته بندی و سایر 
صنایع دارد و توفیقات اخیر فولاد مبارکه در طراحی و تولید 
اسلب های موردنیاز در صنایع بزرگی همچون نفت و گاز، گام 
بزرگی در خودکفایی کشور است. در حال حاضر شرکت های 
فعال در صنایع مختلف کشور، در زمینه موجود بودن و تأمین 
مواد اولیه فولادی، اسلب، ورق و کناف مشکل چندانی ندارند و 
این مسئله در شرایط تحریم مایه افتخار است که با وجود همه 
سنگ اندازی های بین المللی، چرخه صنعت در کشور در حوزه 
فولاد، خودرو و لوازم خانگی و سایر صنایع همچنان در حال 
چرخش است. صنایع خودروسازی برای ساخت بدنه و رویه 
خودرو، شاسی و رینگ به محصولات فولادی متعددی نیاز 
دارند و در سال های اخیر با پیشرفت در تکنولوژی و فناوری، 
ضرورت بهره مندی از ورق های گالوانیزه قوت گرفته است؛ از 
همین رو، شرکت فولاد مبارکه از طریق خریداری شرکت 
نیاز  از  اعظمی  بختیاری، بخش  و  ورق خودرو چهارمحال 
خودروسازان به ورق های گالوانیزه را تأمین کرده و هم اکنون 
به عنوان یکی از مهم ترین تولیدکنندگان و تأمین کنندگان 
خودروسازی  کارخانه های  موردنیاز  فولادی  قطعات  اصلی 
داخلی، بیش از ۱4 درصد از تولیدات محصولات خود را به این 
صنایع اختصاص داده است. در شرایط کنونی که اراده دولت 
محترم سیزدهم و وزارت محترم صمت، افزایش تولید خودرو 
در کشور تا پایان سال جاری و افزایش سه برابری ظرفیت تولید 
خودرو در سه سال آینده است، شرکت فولاد مبارکه ضمن 
اعلام آمادگی خود برای تأمین ورق موردنیاز این شرکت ها، 
تلاش خود را در راستای بهبود کیفیت و تأمین نیازهای به روز 
خودروسازان اعلام می دارد و امیدوار است با اراده دولت مبنی بر 
تحول در تولید خودرو و افزایش ایمنی و کیفیت، رضایت مردم 

از شرکت های خودروساز داخلی افزایش یابد.
مدیرروابط عمومی شرکت فولاد مبارکه

ايرانسل جايزه نوآوری گروه 
MTN را دريافت کرد

ایرانسل در گردهمایی سالانه گروه mTN با موضوع 
راهکارهای سازمانی، موفق شد جایزه ویژه نوآوری را دریافت 
 eBU  کند. به گزارش روابط عمومی ایرانسل، گردهمایی سالانه
عنوان  با   mTN گروه  ))eNTerprise BUsiNess UNiT

»eBU CONNeCT« در روزهای ۲4 و ۲۵ شهریور ۱4۰۰، 
با حضور مدیران بخش راهکارهای سازمانی شرکت های عضو 
گروه mTN برگزار شد. در این رویداد، بخش راهکارهای 
سازمانی »ام تی ان ایرانسل« به دلیل خلق محصولات و خدمات 
متنوع و نوآورانه و توسعه محصولات نو و بازارهای جدید، 
مبتنی بر راهکارهای مرکب و خلاقانه، نظیر طرح های تحول 
دیجیتال صنعتی، طرح خودروی متصل و طرح پایش و کنترل 
خودکار پهپادهای مورد استفاده در صنعت کشاورزی، موفق به 
دریافت جایزه  »نوآورترین eBU« در گروه mTN شد. در 
این گردهمایی، همچنین درباره آخرین روندهای صنعت و نیز 
راهبرد گروه در توسعه راهکارهای سازمانی، با حضور نمایندگانی 
از شرکت های گوگل، آمازون، مایکروسافت و هوآوی، بحث و 
گفت وگو شد. ایرانسل، اولین و برزرگترین اپراتور دیجیتال ایران، 
با ارائه راهکارهای نوین سازمانی نقش خود را در زیست بوم 
جدید ارتباطی ایفا کرده و سازمان ها را در حرکت به سوی تحول 

دیجیتال، همراهی می کند. 

   خبر   يادداشت

ذخيره آب اصفهان نصف 
می شود

سخنگوی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان گفت: 
هم اکنون ذخیره آب پشت سد زاینده رود تنها ۲4۰ میلیون 
متر مکعب است که تا آذرماه این میزان به نصف کاهش 
می یابد. مهرداد خورسندی، در نشست خبری در گلپایگان 
اظهار کرد: در سال جاری به دلیل کمبود آب مجبور شدیم 
بسیاری از چاه ها را وارد مدار کنیم که به دنبال آن شاهد 
تماس های مردمی مبنی بر تغییر طعم و مزه آب بودیم. البته 
مردم حق داشتند چراکه هر خانه ای که به چاه نزدیک تر 
بود طعم دار شدن آب را بیشتر احساس می کرد. وی ادامه 
داد: زیر نظر مرکز بهداشت استان هستیم و از آب ها نمونه 
گیری انجام می شود. خط قرمز ما سلامت آب شرب و 
مردم است. خوشبختانه از نظر میکروبی و شیمیایی مشکلی 
نداشتیم و تغییر طعمی که مردم در آب شرب احساس می 
که  مردمی  است،  شهروندان  ذائقه  تغییر  دلیل  به  کردند 
سال ها به آب تصفیه خانه عادت کردند وقتی که از آب چاه 
استفاده می کنند سنگینی آن را متوجه می  شوند. به گزارش 
ایسنا، سخنگوی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، 
گفت: برخی از مردم سال ها از مخازن خود استفاده نکرده 
و امسال هنگام استفاده اقدام به شست و شو نکرده بودند و 
زمانی که آب از مخزن وارد شبکه می شد طعم و مزه می 
گرفت. امسال وضعیت سختی داریم و براساس پیش بینی 
هواشناسی بارندگی های موثر از آذر ماه شروع می شود 
و زمستان نیز بارش هایی که کمبود آب را جبران کند، 
نخواهیم داشت. خورسندی افزود: آب پشت سد زاینده رود 
به سرعت در حال ته نشین شدن است، اما ما به هیچ عنوان 
سلامت مردم را فدای اهداف دیگری نخواهیم کرد. کل 
حجم سد زاینده رود یک میلیارد و 4۵۰ میلیون مترمکعب 
است، اما هم اکنون تنها ۲4۰ میلیون مترمکعب آب دارد 
که این میزان در اواخر اذرماه به ۱۲۵ میلیون مترمکعب 

خواهد رسید.

شبکه قماربازان 60 درصد کم 
شد

معاون فناوری های نوین بانک مرکزی با بیان اینکه با 
اقدامات بانک مرکزی برای مقابله با قمار، ۶۰ درصد از شبکه 
قماربازان کاهش پیدا کرده است، گفت: با اقدامات این بانک 
در مقابله با حساب ها و کارت های اجاره ای فعال در حوزه 
قمار نسبت سهم این موضوع در این زمینه کم شده و اجاره 
کارت های اجاره ای را بالا برده و متوسط درآمد قماربازی از 
این محل را حدود ۲۰ درصد در مقایسه با مبلغ های قبلی 
کم کرده است. به گزارش ایسنا، مهران محرمیان در نشستی 
خبری درباره اقدامات این بانک در راستای مقابله با قمار و 
شرط بندی سایبری اظهار کرد: برخی از کشورها قانون خاصی 
برای مبارزه با قمار غیرمجاز دارند و در ایران قانون مجازات 
اسلامی خیلی سال پیش نوشته است و موارد ۷۰۵ تا ۷۱۱ 
این قانون به قمار مربوط است که با توجه شرایط فعلی کفاف 
مقابله با فعالیت هایی که در حوزه قمار رخ می دهد را نمی دهد. 
در این راستا، در حال حاضر کمیسیون اقتصادی مجلس در 
لایحه ای در حال بررسی بخش های مرتبط با قمار در قانون 
مجازات اسلامی است تا خلاهای موجود را برطرف کند. وی 
افزود: سه راهبر اصلی در اقدامات بانک مرکزی برای مقابله با 
قماربازی مد نظر است که اولین آن هوشمندی نظارت است 
که از این طریق اکنون کسی که در حال قماربازی است، تحت 
رصد و شناسایی قرار دارد و این موضوع به صورت ارسال 
آن ها می رسد.  اطلاع  به  اخطاری  و  پیامک های هشداری 
در این بین، کسانی که پیامک دریافت کرده اند، بیش از ۷۵ 
درصد آن ها دیگر قمار نمی کنند. محرمیان ادامه داد: دومین 
راهبرد بانک مرکزی مشارکت جدی با قوه قضائیه و پلیس فتا 
برای اقدامات لازم در حوزه قمار است. اقدامات آگاهی رسانی، 
تشویقی و تنبیهی نسبت به فعالان حوزه قمار سومین راهبرد 
بانک مرکزی برای مقابله با قمار است که است اقدام را برای 
هزینه دار کردن قمار کردن انجام می شود و در سال ۱۳۹۸ 
که شروع به جریمه کردن درگاه های اینترنتی پرداخت فعال در 
قمار کردیم، ظرف مدت کوتاهی آن ها جمع شدند. پس از این 
اقدام در حال اقدام تنبیهی در مقابل فعالیت های قمار در کارت 
به کارت هستیم که طبق اعلام نهادهای ضابط در این زمینه 
از آبان سال گذشته سهم فعالیت های قمار در حوزه کارت به 

کارت ۶۰ درصد کاهش یافته است.

شرط واکسنی برای سفرهای 
داخلی و خارجی

طی هفته های گذشته با توجه به حجم بالای واردات 
واکسن و واکسیناسیون در کشور، قرار بود شرط واکسینه شدن 
مردم برای ارائه خدمات و مجوز انجام برخی از فعالیت ها مورد 
توجه قرار بگیرد و یکی از آن ها سفرهای داخلی و خارجی 
در کشورهای  ماه های گذشته  در  ایسنا،  به گزارش  است. 
مختلف مجوز حضور مردم در مکان هایی مانند ورزشگاه ها، 
سینماها و... و انجام فعالیت های مختلف مانند سفرهای داخلی 
و خارجی به افرادی داده می شود که هر دو دز واکسن را 
دریافت کرده باشند. در ایران نیز طی هفته های گذشته حجم 
بسیار زیادی واکسن از مبادی مختلف به کشور وارد شده و 
واکسسیناسیون به سرعت در حال انجام است. از سوی دیگر 
در هفته های اخیر مباحثی در این زمینه و شرطی شدن همین 
فعالیت ها برای برای واکسینه شده ها و کسانی که واکسن کرونا 
دریافت نکرده اند مطرح شده است. رضا نفیسی -رییس مرکز 
تدوین مقررات ایمنی حمل و نقل، پدافند غیرعامل و مدیریت 
بحران وزارت راه و شهرسازی - در گفت وگو با ایسنا اظهار 
کرد: اجرای سیستم هوشمند کرونا مدتی است مورد بحث و 
بررسی قرار گرفته و بر اساس آن مقرر شده، اطلاعات افرادی 
که هر دو دز واکسن را دریافت کرده اند، وارد این سیستم شود و 
محدودیت های کرونایی مانند ممنوعیت های سفر برای آن ها 

لغو شده و کاهش یابد. 

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه هم اکنون 
از موبایل ایرانی استفاده می کند که ظرفیت های مناسبی نیز 
دارد، گفت که موبایل ایرانی تولید داخل بوده، در ساخت 
آن از ظرفیت جوانان استفاده می شود، موجب اشتغال زایی 
خواهد شد، در مردم و جامعه خودباوری ایجاد می کند و 
نسبت به گوشی های خارجی ارزان تر است. به گزارش ایسنا، 
 طی سال های گذشته، گوشی هایی که به اشکال مختلف در 
داخل تولید شده بودند، در بازار موجود بود اما موضوع تولید 
گوشی ایرانی چندی پیش باز هم مطرح شد و از نیمه های 
سال ۱۳۹۸ بود که موضوع تولید گوشی های جدید ایرانی، 
باز هم به یکی از مباحث حوزه فناوری اطلاعات راه پیدا 
کرد؛ آن هم تولید یک گوشی که ایرادهای مدل های قبلی را 
برطرف کرده باشد و بتواند با نسخه های خارجی رقابت کند. 
پیش از این تنها یک شرکت به عنوان تولیدکننده محدود 
گوشی شناخته می شد؛ تولیدکننده ای که البته به زعم برخی 
از کارشناسان این حوزه، بیش تر مونتاژ کننده قطعات وارداتی 
گوشی بوده تا این که بخواهند صفر تا صد گوشی را در داخل 
کشور تولید کند. پس از آن محمدجواد آذری جهرمی -وزیر 

برند  چند  دوازدهم-  دولت  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات 
تولیدکننده گوشی داخلی را اعلام کرد. اوایل سال جاری هم 
خبر تولید ۱4 میلیون دستگاه گوشی همراه هوشمند و تبلت 
تا پایان دوره ۵ ساله اجرای طرح حمایت از توسعه زیست بوم 
تولید گوشی های هوشمند  فناوری  و  بازار  توسعه  همراه، 
داخلی، منتشر شد. این بار هم وزیر جدید ارتباطات و فناوری 
اطلاعات حرف از تولید گوشی داخلی را به میان کشیده 
که  دولت سیزدهم  ارتباطات  وزیر  زارع پور،  است. عیسی 
کمتر از یک ماه است بر مسند وزارت نشسته، به خبرگزاری 
خانه ملت گفته است که هم اکنون از موبایل ایرانی استفاده 
می کند که ظرفیت های مناسبی نیز دارد و گوشی های همراه 
داخلی توان رقابت با همتایان خارجی خود را دارند. او درباره 
برنامه وزارتخانه متبوعش برای تولید موبایل ایرانی، گفت: 
در حال حاضر سالانه حدود ۱۰ تا ۱۵ میلیون گوشی همراه 
وارد ایران می شود که این واردات حدود ۳ تا ۵ میلیارد دلار 
ارزبری دارد. ظرفیت های خوبی برای تولید موبایل در کشور 
وجود دارد اما باید بازار آن در کشور شکل گیرد و مردم به 
این موبایل ها اطمینان کنند، البته ممکن است نواقصی وجود 

داشته باشد اما باید به این نکته توجه کرد که موبایل ایرانی 
تولید داخل بوده، در ساخت آن از ظرفیت جوانان استفاده 
می شود، موجب اشتغال زایی خواهد شد، در مردم و جامعه 
خودباوری ایجاد می کند و نسبت به گوشی های خارجی 
بیان  با  فناوری اطلاعات  و  ارتباطات  وزیر  است.  ارزان تر 
اینکه تولید گوشی های همراه متنوع به برنامه ریزی منجسم، 
عزم عمومی و باور ملی نیاز دارد، ادامه داد: ما در تلاش 
هستیم تا بخش قابل توجهی از نیاز کشور به گوشی همراه 
از طریق تولید بومی تامین شود اما مردم نیز باید همراهی 
کنند زیرا حتی اگر محصولات باکیفیت نیز تولید شود اما 
مردم همراهی نکنند، اتفاق مثبتی در این زمینه نمی افتد. 

آیا گوشی های همراه  این سوال که  به  زارع پور در پاسخ 
داخلی توان رقابت با همتایان خارجی خود را دارند؟ توضیح 
داد: بله؛ حتی سرمایه گذارانی ایرانی که اکنون در عرصه تولید 
در سایر کشورها فعال هستند، آمادگی دارند که ظرفیت خود 
را برای تولید گوشی همراه در ایران به کار بگیرند. وی با 
بیان اینکه تولید انواع گوشی های همراه با کیفیت، شدنی 
است اما باید باور ملی شکل گیرد و مردم نیز صبر کنند، 
تصریح کرد: گاهی ممکن است برخی گوشی ها یکی از 
توانایی های گوشی های خارجی را نداشته باشد، طبیعی است 
ابتدای کار تولید است باید مردم همراهی کنند تا روزی که 

بتوان صادرکننده گوشی همراه بود.

توليد گوشی داخلی باکيفيت شدنی است

مدیر اجرای پروژه های انرژی و ســیالات شــرکت فولاد 
مبارکه گفت: شرکت فولاد مبارکه در راستای رسیدن به اهداف 
جدید وزارت صنعت، معدن و تجارت در دولت سیزدهم، پروژه 
استحصال آب صنعتی از پساب شهری را به عنوان نخستین بار 

در کشور اجرا می کند.
به گزارش اصفهان امروز، حمیدرضا خســروانی پور، مدیر 
اجرای پروژه های انرژی و سیالات شرکت فولاد مبارکه اظهار 
کرد: با اجرای یکی از مهم ترین پروژه های انرژی و ســیالات 
شــرکت فولاد مبارکه، چرخه تصفیه پساب شهری تکمیل و 
از طریق بازچرخانی مجدد آب علاوه بر ارتقای استانداردهای 
زیست محیطی، افزایش سطح بهداشت عمومی منطقه و حفاظت 
از منابع زیرزمینی، همچنان جایگاه این شرکت در مصرف بهینه 
از منابع آبی کشور و اجرای طرح های زیست محیطی در مقایسه 
با سایر فولادســازان حفظ شده است و امکان استحصال ۹۰ 
درصدی آب صنعتی از پســاب محقق خواهد شد.وی افزود: 
خشک سالی و تنش آبی یکی از مهم ترین چالش های کشور 
اســت و وزیر محترم صنعت، معدن و تجارت دولت سیزدهم 
نیز در همین راستا در جلسه ای با مدیران زیرمجموعه خود، بر 
کاهش مصرف آب توسط صنایع تأکید کرده  است.مدیر اجرای 
پروژه های انرژی و ســیالات گفت: شرکت فولاد مبارکه از ۳ 
دهه پیش تاکنون با در نظر داشتن دو رویکرد اصلی به عنوان 
نخستین شرکت در ایران، پروژه استحصال آب صنعتی از پساب 

شهری را آغاز کرده است.
وی خاطرنشان کرد: رویکرد نخست شرکت فولاد مبارکه 
در قالب مسئولیت های اجتماعی جهت کاهش اثرات مخرب 
زیســت محیطی دفع فاضلاب به دلیل عدم وجود شبکه دفع 
فاضلاب در شــهرهای اطراف، آلوده شدن آب خوان ها و رفع 
مشکلات بهداشــتی مردم منطقه و رویکرد دوم نیز در قالب 
کاهش مصرف آب خام از رودخانه زاینده رود و کاهش میزان 
تنش آبی در منطقه بوده است.خســروانی پور اذعان داشــت: 
شــرکت فولاد مبارکه قراردادهایی را جهت احداث شــبکه 
فاضلاب ۹ شهر شامل زرین شهر، سده لنجان، ورنامخواست، 
زاینده رود و چمگردان در قالب یک قرارداد، مبارکه و کرکوند در 
قالب قراردادی دیگر و دیزیچه و زیباشهر نیز در قالب قرارداد 

جداگانه دیگری منعقد کرده است.

وی تصریــح کرد: اجرای این پروژه ها بالغ بر ۳ هزار و ۸۰۰ 
میلیارد ریال هزینه در برداشــته و تاکنون حدود ۵۰۰ کیلومتر 
شبکه فاضلاب احداث شده و ۱۶۳ کیلومتر دیگر نیز در دست 
احداث است. همچنین ۶ ایستگاه پمپاژ در مبارکه، 4 ایستگاه 
پمپاژ در زرین شــهر و 4 ایستگاه پمپاژ برای انتقال پساب به 
تصفیه خانه صفائیه احداث شده که با ۲۶ کیلومتر شبکه انتقال 
پساب و احداث یک تصفیه خانه، مقدمات انتقال سالانه حدود 
۱۲ میلیون مترمکعب پساب شهری به فولاد مبارکه را فراهم 
کرده اســت.مدیر اجرای پروژه های انرژی و سیالات شرکت 
فولاد مبارکه متذکر شــد: احداث یک تصفیه خانه، احداث 4 
ایستگاه پمپاژ، تکمیل شبکه فاضلاب و ارتقای تصفیه خانه های 
موجود با صرف هزینه حدود ۳ هــزار و ۵۰۰ میلیارد ریال در 
دستور کار توسعه و بهینه سازی قرار دارد که در حال حاضر حدود 
۷۰ درصد از این پساب قابل استحصال برای آب صنعتی است 
و منجر به کاهش مصرف آب خام به میزان حدود 4۵ درصد در 

مصرف سالیانه فولاد مبارکه می شود.
وی اضافه کرد: انجام این پروژه به دلایل مختلف از قبیل 
بافت فرسوده و ســنتی و معماری شهرها، توپوگرافی خاص 
منطقه، وجود معارضات طبیعی، تملیک اراضی، اخذ مجوزهای 
مختلف و ســایر معارضــات موجــود از پروژه های پرچالش 
محسوب می شود.خسروانی پور یادآور شد: پساب جمع آوری شده 
در تصفیه خانه صفائیه در مخــزن ۳ هزار مترمکعبی پس از 
هوادهــی و پیش تصفیه با خط انتقال ۱۷ کیلومتری به فولاد 
مبارکه منتقل می شــود.وی بیان کرد: کیفیت متفاوت پساب 
شهرهای مختلف، وجود مواد شیمیایی، پساب بهداشتی و سایر 
ذرات معلق، باکتری ها و میکروب های موجود در پساب ارسالی 
از واحدهای پیش تصفیه برای مصارف صنعتی، خطوط تولیدی 
و مصارف کشاورزی قابل استفاده نیست.مدیر اجرای پروژه های 
انرژی و سیالات در پایان عنوان داشت: شرکت فولاد مبارکه 
جهت استفاده بهینه از پساب و تبدیل این پساب به آب صنعتی 
با اجرای پروژه های تصفیه تکمیلی با صرف هزینه ای بالغ بر ۱۰ 
هزار میلیارد ریال جهت دفع لجن، دفع مواد میکروبی، دفع مواد 
شــیمیایی و ذرات معلق اقدام کرده و پساب شهری را به آب 
صنعتی قابل استفاده در خطوط تولید تبدیل می کند که این آب 

در فرایند تولید مصرف می شود.

سخنگوی ســتاد تنظیم بازار اســتان اصفهان با اشاره 
به اینکه فاصله ایجاد شــده بین اتمــام فعالیت دولت قبلی 
و اســتقرار دولت جدید، موجب بر هم ریختن و عدم ثبات 
قیمت ها در بازار شد، گفت: امروز هیچ مشکلی بابت فراوانی 
کالا در بازار نداریم و منشــاء گرانی ها به هزینه های بالای 

تولید بر می گردد.
اسماعیل نادری در گفت وگو با ایســنا، درباره نوسانات 
شــدید قیمتی کالاهای اساســی و موج دوباره گرانی ها در 
بازار، اظهار کرد: باید توجه داشت که گرانی با گران فروشی 
متفاوت است و گرانی ریشه های خود را دارد و گرانی فروشی 

نیز تخلف محسوب می شود.
وی با تاکید بر اینکه خوشــبختانه در هفته اخیر به ثبات 
نسبی قیمت برخی کالاهای اساسی رســیده ایم، افزود: به 
عنوان مثال مرغ به ثبات قیمتی رسیده و میزان شکایت گران 

فروشی این محصول بسیار کاهش یافته است.
سخنگوی ستاد تنظیم بازار استان اصفهان، افزود: امروز 
اصفهانی ها خاطر جمع هســتند که طی چند هفته گذشته 
قیمت مرغ در این شهر در محدوده ۲۵ هزار و ۹۵۰ یا همان 
۲۶ هزار تومان اســت و با توجه به اینکه تمام مرغ اصفهان 
در سامانه رهتاب عرضه می شود، فروش مرغ با قیمت بالاتر 

ممنوع است.
وی افزود: ســامانه رهتاب به طــور کامل قابل رصد و 
گزارش گیری است، بنابراین ۸۰ درصد مرغی که در سامانه 
عرضه می شود با قیمت مصوب در بازار فروخته می شود، البته 
ما منکر تخلفات در بازار نیستیم و هر میزان مرغی که افراد از 
طریق رهتاب خرید می کنند، برایشان پیامک ارسال می شود.

نــادری گفت: اگر آنچه در پیامــک خرید مرغ از طریق 
ســامانه رهتاب با آنچه که فرد خرید کرده، متفاوت باشند، 

موارد تخلف با گزارش افراد قابل پیگیری است.
وی تاکیــد کرد: امروز باید افراد حتما مرغ مورد نیاز خود 
را از طریق کدملی و ســامانه رهتاب خرید کنند و برای هر 

کدملی می توانند در هفته ۵ کیلو مرغ خرید کنند.
وی با اشــاره به دو راه حل این مشکل در بازار، اظهار 
کرد: یا باید درآمد خانوار تقویت شــود که متاســفانه به 
دنبال آن بــا افزایش نقدینگی تورم بالا خواهد رفت و یا 

اینکه باید هزینه های تولید کاهش یابد. نادری در پاســخ 
به این ســوال که چرا هنوز بعد از گذشــت ۶ ماه از سال 
دولت برنامه مشخصی برای حل مشکل گرانی کالاهای 
اساســی ندارد، تصریح کرد: بازار کالاهای اساسی و حل 
مشــکلات آن در دست استان ها نیســت و به مباحث و 
تصمیم گیری های کلان کشور بر می گردد که با توجه به 
استقرار دولت جدید، برنامه هایی برای کاهش هزینه های 

تولید وجود دارد.
وی به ریشه گرانی ها در بازار اشاره کرد و گفت: به طور 
قطع افزایش نــرخ ارز و کاهش ارزش پول ملی بر بازار اثر 
می گذارد چراکه بسیاری از کالاهای اساسی و مواد اولیه آنها 

وارداتی است و نوسانات نرخ ارز بر قیمت آن اثرگذار است.
سخنگوی ستاد تنظیم بازار استان اصفهان، گفت: از سوی 
دیگر فاصله ایجاد شده بین اتمام فعالیت دولت قبلی و استقرار 
دولت جدید، موجب بر هم ریختن و عدم ثبات قیمت ها در 
بازار شد، اما امروز شاهد کاهش نرخ ارز هستیم که امیدواریم 

با شرایط پیش رو قیمت کالاهای اساسی کاهش یابد.
وی گفت: دولت امروز برای حل مشکل افزایش قیمت 
تخم مرغ اقدام به واردات این محصول کرده تا بتواند افزایش 

قیمت آن را کنترل کند.
نادری درباره افزایش قیمت یک شبه کره در بازار، گفت: 
باید توجه داشــت که محصول کره از بحث قیمت گذاری 
خارج شــده و در ردیف گروه کالاهای ســه قرار گرفته که 

براساس عرضه و تقاضا قیمت آن تعیین می شود.
وی با اعتقاد بر اینکه امروز بازار کالاهای اساسی درگیر 
گرانی و گران فروشی است، گفت: دولت در برنامه ای برای 
شفافیت کالاها، ســامانه جامع تجارت را راه اندازی کرده و 
به شــدت در تلاش برای اجرای آن است که تمام زنجیره 
کالاهای اساســی شــامل ۵۰ قلم کالا را از چرخه تولید تا 
مصرف در این ســامانه ثبت کند تــا مباحث دلالی و گران 

فروشی حذف شود.
سخنگوی ستاد تنظیم بازار استان اصفهان اما تاکید کرد: 
اگر امروز گران فروشی در بازار اتفاق می افتد به طور قطع از 
طریق بازرسی اصناف و یا گزارش های مردمی موارد بررسی 

و پیگیری می شود.

مدير اجرای پروژه های انرژی و سيالات شرکت فولاد مبارکه خبر داد

استحصال آب صنعتی از پساب شهری 
برای نخستين بار در کشور

سخنگوی ستاد تنظيم بازار استان اصفهان:

 در فاصله فعاليت دو دولت بازار 
بی ثبات شد

   خبر
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ورزش
    خبر کوتاه   منهای فوتبال

شاگردان قلعه نويی به مصاف 
سپاهان می روند

آخرین دیدار دوستانه تیم فوتبال سپاهان در تهران، مقابل 
گل گهر در سیرجان خواهد بود.تیم فوتبال سپاهان از شنبه 
هفته گذشــته تمرینات خود را در زمین پژوهشگاه صنعت 
نفت آغاز کرده و این اردو فرصتی برای محرم نویدکیا است 
تا علاوه بر شرکت در کلاس های مربیگری برای دریافت 
مدرک a مربیگری، شاگردانش را نیز زیر نظر داشته باشد.

در سوی دیگر تیم فوتبال گل گهر سیرجان نیز پس ازاینکه 
تمریناتــش را دو هفته در تهران و کمپ الیاف برگزار کرد، 
چند روزی را نیز در سیرجان سپری کرد و پس از واکسینه 
شدن بازیکنان، آبی پوشان به تهران بازگشتند و تمریناتشان 
را در کمپ الیاف از ســر گرفته اند.گل گهر تا پیش ازاین دو 
بازی دوســتانه مقابل پرسپولیس و فولاد خوزستان برگزار 
کرده و سپاهان نیز با همکاری باشگاه سیرجانی توانسته یک 
بازی دوستانه مقابل نساجی در کمپ الیاف که محل تمرین 
سپاهان است، برگزار کند.حالا این دو تیم در شرایطی مقابل 
هم صف آرایی خواهند کرد که بی شک تقابل امیر قلعه نویی 
مقابل تیم و محرم نویدکیا شــاگرد سابقش حساسیت ها و 
نکات قابل توجهی زیادی خواهد داشــت؛ دیداری که قرار 

است فردا به میزبانی گل گهر برگزار شود.

بازارداغ تجديد خاطره در 
بازی ذوب آهن با پيکان

دیدار دوســتانه ذوب آهن و پیکان حواشی جالبی را به 
همراه داشــت. طی یک دیدار تدارکاتی تیم های ذوب آهن 
و پیکان در زمیــن چمن کمپ کردان کرج به مصاف هم 
رفتند که این بازی با برتری دو بر یک خودروسازان به پایان 
رسید. این بازی اگرچه یک مسابقه دوستانه بود اما به واسطه 
جابه جایی های نقل وانتقالات دوتیم حساسیت زیادی هم 
داشت. اصلی ترین نقل وانتقال میان پیکان و ذوب آهن روی 
نیمکت های دو تیم بود که مجتبی حسینی سرمربی فصل 
گذشــته ذوب آهن به پیکان رفته و مهدی تارتار سرمربی 
پیشین پیکان هم روی نیمکت ذوب آهن می نشیند. ازاین رو 
چند بازیکن هم میان دو تیم ردوبدل شدند و همه این مسائل 
حساسیت بازی راکمی بیشتر از یک مسابقه دوستانه کرده 
بود. بااین حال اعضای دو تیم سعی کردند درنهایت احترام 
باهم برخورد کردند. علاوه بــر برخورد صمیمانه مجتبی 
حســینی و مهدی تارتار شاگردان ســابق این دو مربی در 
ذوب آهن و پیکان هم با آن ها دیدار کردند. قبل و بعد از بازی 
اعضای دو تیم که رفقای زیادی در تیم مقابل داشتند باهم 
به گفت وگو پرداختند و به نوعی خاطرات گذشته خود را در 

منطقه خوش آب وهوای کردان کرج زنده کردند.

احمدزاده و کريستوفر غايبين 
تمرين سپاهان

تمرینات سپاهان با دو غایب پی گیری شد. سپاهان که 
این روزها در تهران اردو زده و مشــغول آماده ســازی تیم 
خود برای فصل بیســت و یکم و نشان دادن خود در قامت 
یک مدعی است، با جدیت تمرینات خود را دنبال می کند. 
محرم نویدکیا و شاگردانش در زمین پژوهشگاه صنعت نفت 
تهران تمرینات خود را از سر گرفتند. دراین تمرین سپاهان 
دو غایب داشت که یکی از آن ها پس از حضور در تمرین، 
زودتر از سایرین کمپ این تیم را ترک کرد. کریستوفر نت 
گلر اتریشی جدید طلایی پوشان و فرشاد احمدزاده سپاهان 
را در این تمرین همراهی نکردند. احمدزاده که در تمرینات 
حاضر شده بود از ناحیه مچ پا مقداری احساس ناراحتی کرد و 
پس از صحبت با محرم و با نظر او زودتر تمرین را ترک کرد 
تا به استراحت بپردازد. همچنین کریستوفر هم با نظر کادر 
پرشکی سپاهان به دلیل مشکل جزئی اش در این تمرین 

حضور نیافت.

عمليات مشترك اسکوچيچ و 
گل محمدی

پس از دوره یک ساله تعطیلی مسابقات ملی فوتبال، حالا 
دوباره تب بازی های ملی در قاره آســیا داغ شده و در کنار 
حساسیت لیگ قهرمانان، تیم ها برای صعود به جام جهانی 
تلاش می کنند و ایران نیز امیدوار اســت با گذر از امارات و 
کره جنوبی در فیفادی پیش رو، مسیر صعود به جام جهانی را 
هموار کند. از آن طرف در رقابت های باشگاهی، پرسپولیس 
برای دومین سال متوالی با هدایت یحیی گل محمدی به 
مرحله یک چهارم نهایی رسیده و در رقابت با الهلال، الوحده 
و النصر برای صعود دوباره به فینال این مسابقات و شکستن 
طلسم قهرمانی آسیا تلاش می کند. دراین بین فوتبال ایران 
نیم نگاهی نیز به رنکینگ رقابت های ای اف سی دارد که 
به صورت مشــترک بر اساس عملکرد تیم ملی و تیم های 
باشگاهی ارائه می شود و برای سهمیه لیگ قهرمانان تاثیر 
مستقیم دارد. فوتبال ایران در سال های ایران در این رنکینگ 
صعود ویژه ای داشته و توانسته از رتبه هفتم به جایگاه چهارم 
برســد و در این صعود، رد پای پرســپولیس به طور کامل 
مشخص است. ایران در فصل ۲۰۱۷ که با صعود پرسپولیس 
به نیمه نهایی همراه بود، ۳/۲ امتیاز بیشتر از بهترین عملکرد 
خود به دست آورد اما بااین وجود در پایان آن سال رتبه هفتم 
را بــه خود اختصاص داد. از ســال ۲۰۱4 تا ۲۰۱۷ فوتبال 
ایران تنها به واسطه درخشش تیم ملی با کارلوس کی روش 
موفق شــد در بین هشت تیم برتر آســیا قرار بگیرد و اگر 
صدرنشینی رنکینگ فیفا نبود، احتمالا ایران سهمیه کمتری 
را به خود اختصاص می داد؛ اما پس ازاینکه در فصل ۲۰۱۸ 
پرسپولیس به فینال صعود کرد، اوضاع برای ایران نیز تغییر 
کرد و فصل به فصــل در این رتبه بالا آمد. در فصل ۲۰۱۸ 
نایب قهرمانی پرسپولیس با صعود استقلال به یک چهارم و 
ذوب آهن به یک هشــتم همراه شد تا ایران با کسب امتیاز 
۱۸/۸۵ دومین کشور موفق آسیا در رده باشگاهی لقب بگیرد.

خط و نشان سپاهان در آغاز 
ليگ ووشوی بانوان

تیم ووشوی بانوان سپاهان با سه پیروزی متوالی در روز 
نخست لیک برتر، برای حریفان خود خط و نشان کشید. 
رقابت های لیگ برتر ووشوی بانوان با برگزاری هفت دیدار، 
به میزبانی آکادمی ملی ووشــو آغاز شد و تیم های مدعی 
موفق شــدند برابر حریفان خود به پیروزی برسند. در روز 
نخست این مســابقات، تیم فولاد مبارکه سپاهان مدعی 
کسب عنوان قهرمانی، با کسب سه پیروزی متوالی، بار دیگر 

برای حریفان خود به ویژه دانشگاه آزاد خط و نشان کشید.

سپاهان برنده رويارويی 
نمايندگان اصفهان در ليگ 

هندبال
تقابل نمایندگان اصفهــان در رقابت های لیگ برتر 
هندبال با پیروزی فولاد به پایان رسید. در روز دوم برگزاری 
مســابقات مرحله دوم دور رفت لیگ برتر هندبال دو تیم 
اصفهانی سپاهان نوین و فولاد سپاهان اصفهان به زمین 
رفتند که در پایان فولاد موفق شــد برنده این دیدار شود. 
فولاد بازی را بسیار خوب شروع کرد و توانست نیمه نخست 
را با کسب نتیجه ۱4 بر ۶ به رختکن برود. در نیمه دوم نیز 
برتری شاگردان مجید رحیم زاده ادامه یافت و درنهایت این 
دیدار را با نتیجه ۲۵ بر ۱۸ پیروز شدند. در روز دوم برگزاری 
مســابقات مرحله دوم دور رفت لیگ برتر هندبال دو تیم 
زغال سنگ طبس و ستارگان دشتستان به مصاف هم رفتند 
که زغال سنگ توانست پیروز این میدان شود. زغال سنگ 
نیمه نخســت را باقدرت آغاز کرد اما ستارگان هم پا پس 
نکشید و توانست اختلاف امتیازی خود را کم کند و تنها با 
دو امتیاز اختلاف با زغال و نتیجه ۱۲ بر ۱4 راهی رختکن 
شود. در نیمه دوم نیز دو تیم بازی را خوب شروع کردند و 
عملکرد نزدیکی داشتند اما درنهایت این طبس بود که با 
نتیجه ۲۸ بر ۲4 برنده آخرین دیدار امروز شد. این رقابت ها 
تا ۳۱ شهریور در خانه هندبال مجموعه فدراسیون هندبال 

برگزار می شود.

حضور شناگر اصفهانی در 
اردوی تيم ملی

شــناگر اصفهانی به چهارمین مرحله اردوی تیم ملی 
جوانان شــنا جانبازان و معلولان دعوت شد. علی مطلبی 
فشــارکی از اصفهان، دانیال محســنیان، دانیال سواری 
)خوزستان(، ابوالفضل پورظریف )خراسان رضوی(، علی اصغر 
پوررمضان )گیلان(، علی یســاولی )مرکزی(، ابوالفضل 
ملک اولادی، امیررضا نجفی، ابوالفضل نگارستانی، محمد 
کریم زاده )کرمان(، علی اکبر زارعیان، آرش ضیائی رازبان 
)تهران(، رضا پژمان )البرز( ۱۳ ورزشکاری هستند که در این 
اردو حضور دارند. چهارمین مرحله اردوی آمادگی تیم ملی 
شنا جوانان و نوجوانان، بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۱ جوانان 
بحرین، از ســی و یکم شهریور تا پنجم مهرماه در کمپ 
تیم های ملی فدراسیون برگزار می شود. ورزشکاران زیر نظر 
علیرضا ایزدی سرمربی و حمید حسنی سعدی، سید شورش 
دلپسند مربیان تیم ملی به تمرین می پردازند. احمد شکری 

سرپرستی این اردو را بر عهده دارد.

درخشش گلر اصفهانی تيم 
ملی در برابر آرژانتين

دروازه بان اصفهانی تیم ملی تلاش زیادی کرد تا جای 
خالی صمیمی را پر کند. تیم ملی فوتسال ایران در آخرین 
بازی دور گروهی جام جهانی شب گذشته مقابل آرژانتین 
به میدان رفت و با نتیجه دو بر یک مغلوب این تیم شــد. 
علیرضا صمیمی، ســتاره تیم ملی در بازی نخست که با 
سیوهای دیدنی خود صرب ها را چندین و چند بار در گلزنی 
ناکام گذاشت، غایب بزرگ تیم ملی در این دیدار بود. او در 
بازی گذشته و درحالی که کمتر از دو دقیقه از زمان نگذشته 
بود با یک اشتباه ناخواسته اخراج شد. ناظم الشریعه در بازی 
با آرژانتین که با توجه به قطعی بودن صعود دو تیم تقریبا 
یک تقابل تشریفاتی بود سپهر محمدی را در ترکیب اصلی 
قــرار دارد این در حالی بود کــه او در بازی قبل و پس از 
اخراج صمیمی از مسعود محمدی، گلر جوان تیم ملی مقابل 
امریکا استفاده کرد که عملکرد قابل قبولی هم داشت. سپهر 
محمدی که همراه با تیم ملی سومی جام جهانی ۲۰۱۶ را 
در کارنامه دارد از فرصت به دست آمده در این بازی استفاده 
خوبی کرد و با چند سیو دیدنی نشان داد که می توان روی او 
در بازی های حساس حساب باز کرد. البته ناظم الشریعه در 
بازی با آرژانتین به نوعی از سیستم چرخشی در درون دروازه 
استفاده و کرد و مسعود محمدی را هم در دقایقی از بازی 
در میدان دیدیم؛ اتفاقی که می تواند به نفع این گلر جوان 

باشد و او را برای سال های بعد آبدیده کند.

ليگ مينی گلف برای نخستين 
بار برگزار می شود

 لیگ مینی گلف کشــور برای نخستین بار در تهران 
برگزار می شود. ســید جلال عرفانیان، سرپرست هیئت 
گلف استان تهران درباره برنامه های پیش روی هیئت گلف 
اســتان تهران، اظهار داشت: با همکاری فدراسیون گلف 
و برنامه ریزی های رئیس کمیته مینی گلف هیئت استان 
تهران برای نخستین بار در کشور لیگ مینی گلف کشور در 
دو بخش زنان و مردان به مناسبت هفته دفاع مقدس را در 
استان تهران برگزار می کنیم. این لیگ با حضور ۱۶ نفر در 
بخش زنان و ۱۶ نفر در بخش مردان برگزار می شود. این 
مسابقات از اول مهرماه به میزبانی باشگاه مینی گلف مینیاتور 
انجام می گیرد. نفرات برتر نیز جوایزی دریافت خواهند کرد.

مهاجــم تیم فوتبال ســپاهان ضمن صحبــت در مورد 
پیشنهادهایی که در پنجره تابستانی داشته، شرایط سپاهان را 
ایده آل توصیف می کند. به گزارش ورزش سه، سجاد شهباززاده 
در پنجره نقل و انتقالات تابســتانی به دلیل که قراردادش با 
سپاهان تمام شده و از استقلال و پرسپولیس پیشنهاد دریافت 
کرده بود، یکــی از موردتوجه ترین بازیکنان فوتبال ایران بود 
و ســرانجام پس از مدت ها گمانه زنی و اخبار و شــایعاتی که 
پیرامون آقای گل لیگ بیستم وجود داشت، این بازیکن پس 
از بازگشت از مسافرت، قراردادش را به مدت یک سال دیگر 
با سپاهانی ها تمدید کرد تا یکی از مهم ترین مهره های طلایی 
پوشان در لیگ بیستم برای لیگ بیست و یکم هم حفظ شده 
باشد. سجاد شهباززاده برای پاسخ به سوالاتی که پیرامون او 
وجود داشــت و همین طور حرف های مدیرعامل استقلال که 

پاسخ داد. صحبت های این بازیکن را در ادامه می خوانید.
Á  يک دوره ای بدشانسی و بعد دوباره برگشتی 

و يک فصل درخشان با سپاهان داشتی.
در این دوره بدشانســی که شما می گویید، خودم هم بی 
نقش نبودم. انتخاب های جســورانه ای کردم. یک چیزهایی را 

امتحان کردم. یکجاهایی بدشانســی آوردم و یکجاهایی هم 
تقصیر خودم بود اما از روزی که به سپاهان آمدم فکر می کنم 
شــرایط خوبی داشتیم. چون فکر می کنم در دو سال اول هم 
برای ســپاهان خوب بودم و به نظرم با توجه به پستی که در 
آن بازی می  کردم، روندم مثبت بود. شــاید آماری که پارسال 
به جا ماند، خیلی متفاوت بود ولی نقشــم هم متفاوت بود. بله 
ولی پارســال خیلی برایم خوب بود و توانستم خودم را طوری 
که می خواهم، نشان دهم. در این موضوع هم عوامل مختلفی 
دخیل بودند. عواملی مثل مجموعه باشگاه، مربی، کادر فنی، 
ساختار باشگاه سپاهان و هم تیمی های فوق العاده ای که داشتم 
و به نظرم تمام این ها سبب شد که نه من که خیلی از بچه ها 

بهترین سال فوتبالی شان را تجربه کنند.
Á  .شايد همان تغيير پست هم برايت خوب شد

چون در فصول قبل وينگر هم بازی می  کردی 
ولی در سالی که گذشــت بيشتر نوك حمله 

سپاهان بودی.
بله بیشــتر بازی ها نوک حمله بودم و بازی هایی هم که 
امسال وینگر بازی کردم، وظایف هجومی زیادی داشتم و باید 

خودم را به نزدیک دروازه می رســاندم. از آن طرف هم باید در 
دفاع شــرکت می کردم که همین اتفاق به نظرم روندم را در 

طول فصل دچار یک نوسان کوچک کرد.
Á  فکر می کنيد چه شد که قهرمان نشديد؟ آيا

پرسپوليس تيم بهتر و شايسته تری بود؟
بله پرســپولیس فصل خیلی خوبی داشــت. ما تنها تیم 
تاریخیم که میانگین بیشــتر از دو امتیــاز گرفتیم و قهرمان 
نشدیم و فکر می کنم پرسپولیس فصل فوق العاده ای و توانست 
با میانگین امتیاز خیلی خوب، بیشــتر از ما امتیاز بگیرد. ساده 

است و دنبال چیزهای پیچیده در این اتفاق نیستم.
Á  چند مهره سپاهان از تيم جدا شدند؛ نظير

محبی، نيازمند و حاج صفی. هرچند بازيکنانی 
هم گرفتيد اما در مورد جداشده ها صحبت کن.

فکر می کنم طبیعی اســت ولی نســبت بــه لیگ ایران 
تغییرات ما حداقلــی بود. لیگ ما که خودتان می دانید، تیم ها 
تغییرات زیادی را تجربه می کنند. به نظرم تغییرات حداقلی بود. 
بازیکنان خیلی باارزشی را از دست دادیم. یک سری بازیکنان 
به هرحال بیشتر بازی کردند و بیشتر نامشان شنیده می شد، اما 

یک ســری از بازیکنان هم بودند، ولی بازیکنان خیلی خوبی 
بودند که کنار هم بازی کردیم. برای همه آن ها آرزوی موفقیت 

دارم.
Á  در مورد تمرينات تيم بگو و اينکه آيا تيم

به طور کامل بسته شده است؟
تیم با نفرات کاملی که قرارداد بسته، در حال تمرین است 
و اگر اتفاق دیگری قرار است بیفتد، من در جریان نیستم. من 
فکر می کنم بازهم تیم خیلی خوبی هســتیم و نفرات خیلی 
خوبی به تیم اضافه شده است. داریم تمرینات سخت و سنگینی 
را در تهران دنبال می کنیم و آماده می شویم برای فصل جدید.

Á  .شهريار مغانلو رقيب جديد تو شده است*
فکر می کنی اين رقابت چطور باشد؟

فکر می  کنم این اتفاق نهایتش به نفع ســپاهان باشــد. 
مشــکلی پیش نمی آید و همه تلاش می کنیم که ســپاهان 

نتیجه بگیرد.
*ظاهرا در فصل نقل و انتقالات از پرسپولیس و استقلال و 

پیشنهاد هایی که داشتی؟
بله من پیشنهاد داشتم و با هر دو باشگاه مذاکره کردم. الان 
البته یک چیزی یادم افتاد که می خواهم بگویم. خیلی دوست 
ندارم در مورد باشــگاه های دیگر صحبت کنم. ولی شــرایط 
فوتبال ما طوری است که حس می کنم نیاز است اشاره هایی 
بشود تا متوجه بشوند؛ مثلا چند روز پیش مدیرعامل استقلال 
اشاره کرد که دنبال بازارگرمی کرده ام. به هرحال ممکن است 
من و شــما به عنوان دو دوست بنشینیم و در خلوت خودمان 
صحبت کنیم ولی وقتی به عنوان مدیرعامل اســتقلال وقتی 
می آیید جلوی دوربین و نظر خودتان را در مورد من می گویید، 
نه ازنظر مدیریتی درست اســت و نه اخلاقی. مذاکره من با 
استقلال را مگر کسی فهمید؟ فکر نمی کنم. پس این چطور 
بازارگرمی ای است که ایشان می گوید. این کارهایی است که 
درست نیست و فکر می  کنم به جای اینکه تقصیر را به گردن 
این طور اتفاقات بیندازیم، فکر می کنم غافل نشــویم از اینکه 
وقتی به یک بازیکن پیشنهاد می شود، او غیر از مسائل مالی 
مسائل دیگر را هم در نظر می گیرد مثل مدیریت باشگاه. اینکه 
آیا می تواند به آن باشــگاه کمک کند یا خیر. بله من مذاکره 
کردم و صحبت کردم و همه چیــز اندازه خودش پیش رفت. 
از یکجایی هم من انتخاب خودم را کرده بودم و جواب رد به 

آن دو باشگاه داده بودم و باشگاه سپاهان این را می دانست.

واکنش سجاد شهباززاده به حاشيه ها

سپاهان را به دليل مديريت قوی 
انتخاب کردم

پیکان در دیداری دوســتانه از سد ذوب آهن گذشت. تیم 
ذوب آهــن در ادامه اردوی آماده ســازی پیش فصل خود در 

کردان کرج یک دیدار دوستانه برگزار کرد. حریف ذوب آهن 
در این دیدار دوستانه پیکان بود. تیمی که هدایت آن را مهدی 
تارتار، ســرمربی فعلی ذوبی آهن بر عهده دارد و با توجه به 
حضور مجتبی حسینی در راس کادر فنی پیکان، این بازی 
دوستانه تجدیددیدار این دو مربی با تیم های سابقشان بود. 

پیش از شروع بازی مهدی تارتار به سمت نیمکت تیم پیکان 
رفته و با اعضای تیم ســابقش خوش وبش کرد. ســرمربی 
ذوب آهن دقایقــی هم با مجتبی 
حسینی، ســرمربی تیم پیکان به 
گفت وگو پرداخت و ســپس دیدار 
دوستانه دو تیم آغاز شد. ذوب آهن 
بازی را بهتر شــروع کرد و خیلی 
زود هم به گل رسید. میلاد جهانی، 
ستاره فصل گذشــته ذوبی ها که 
باوجود داشتن پیشــنهاد ها خوب 
تصمیم به ماندن در این تیم گرفت 
از روی ضربه ایستگاهی در دقیقه 
چهار، گل اول شــاگردان تارتار در 
این دیدار را وارد دروازه پیکان کرد. 
شــاگردان مجتبی حسینی در تیم 
پیکان موفق شــدند در ادامه بازی ضمن جبران گل خورده، 
گل برتری را هم وارد دروازه ذوب آهن کنند. علیرضا کوشکی 
)پنالتی( و امین درویشی گل های پیکان را مقابل ذوب آهن 
به ثمر رساندند تا این دیدار با برتری دو بر یک خودروسازان 

به پایان برسد.

شایان مصلح با نوشتن متنی از هواداران سپاهان خداحافظی 
کرد. شایان مصلح بازیکن فصل پیش سپاهان به طور رسمی از 

این باشگاه جدا شد و به تیم گل گهر 
سیرجان پیوســت. مصلح که پیش تر 
ســابقه حضور در باشگاه پرسپولیس 
را هم دارد حالا باید به مدت دو ســال 
شــاگرد امیر قلعه نویی شــود. جدایی 
شــایان مصلح از سپاهان در شرایطی 
رقم خورد که چنــدان بدون دلخوری 
هم نبوده اســت؛ بااین حال او تلاش 
کرد در متن خداحافظی اش از سپاهان 
چندان اشــاره ای به ایــن مورد نکند. 
مصلح نوشــت: »بعد از خداحافظی با 
هواداران سپیدرود و پرسپولیس، این بار 
بعد از دو سال، جبر روزگار مجبورم کرد 

تا از شما هواداران سپاهان و مردم شریف اصفهان خداحافظی 
کنم. همیشه یاد گرفته ام  خودم در همه زمینه ها را با حسن خلق 
جبران کنم و از خودم خاطره ی بدی برای کســی به جا نگذارم. 
اگرچه چندهفته ای می شود که ناملایماتی با من از طرف عده ای 
به اوج خودش رسیده، اما همه ی ما ممکن الخطا هستیم و من 

زشتی رفتار آن ها را به مهربانی و بزرگی شما هواداران سپاهان 
می بخشم و امیدوارم شما هم بدی ها و اشتباهات و کوتاهی های 

من را حلال کنید. همان طور که هرگز به گذشــته  خودم پشت 
نکرده ام و اســتقلال و داماش و ســپیدرود و پرسپولیس را در 
گوشه ی قلب خودم به عنوان تیم هایی که در آن بازی کرده ام، 
نگه داشــته ام، از این به بعد سپاهان را هم در ویترین خاطراتم 

یادگاری نگه می دارم.«

 پيروزی پيکان بر ذوب آهن 
در يک بازی دوستانه جدی

 دلخوری شايان مصلح 
بعد از جدايی از سپاهان

قاســم حدادی فر معتقد اســت با هم سو بودن کادر 
فنی، مدیریت و بازیکنــان ذوب آهن به روزهای خوبش 
برمی گردد. باشــگاه ذوب آهن در این فصل سخت ترین 
سال خود را سپری کرد و تا آستانه سقوط هم رفت ولی 
درنهایت در لیگ ماندگار شد و پس ازآن تیمش را به طور 
کل تغییر داده اســت؛ اما یکی از نفرات باسابقه ای که در 
این تیم ماندگار شده کاپیتان قاسم حدادی فر است که با 
مصدومیت شدید و سختی روبه رو شد ولی تسلیم نشده 
و اعلام کرد نمی خواهد با مصدومیت به فوتبالش پایان 
دهد. او این روزها با ذوب آهن مشغول تمرین است و برای 
رسیدن به شرایط بازی امیدوار است. این بازیکن ۳۸ ساله 
و پرافتخار پیرامون شرایط فصل پیش گاندوها و تغییرات 
ایجادشــده صحبت های فراوانی برای گفتن دارد که در 
ادامه می خوانید. »با توجه به این دو سالی که تیم نتیجه 
نگرفت و کار برای ذوب آهن خوب پیش نرفت بیش ترین 
تغییرات را ازلحاظ بازیکن داشتیم و همین طور باشگاه در 
کوتاه ترین زمان ممکن سرمربی تیم را انتخاب کرد و بنا 
به صلاحدید ســرمربی نفرات زیادی جدا شدند و نفرات 
جدیدی جایگزین شدند. ۹۰ درصد تیم تغییر کرده و تیم 
ترکیبی از جوانان و باتجربه هاست و انگیزه خوبی در تیم 
است و امیدوارم بتوانیم فصل خوبی داشته باشیم و اتفاقات 
گذشته تکرار نشود و بتوانیم ذوب آهن را به جایگاه اصلی 
خود برســانیم. در اینجا یک تشکر ویژه از آقای حسینی 

می کنم که تیم بحران زده ما را تحویل گرفتند و تیم ماند. 
ایشان زحمت کشیدند و بنا به صلاحدید مدیریت آقای 
تارتار اضافه شدند و ایشــان مربی با کارنامه ای هستند 

و هرجا بودند خوب نتیجه گرفتند. تمرینات ما دو، ســه 
هفته است شروع شده و با جدیت کار می کنیم و یک دوره 
بدن سازی را پشت سر گذاشتیم والان بازی های تدارکاتی 

را انجام می دهیــم که هرچه زودتر به آن هارمونی لازم 
برسیم و بازیکنان جدید با تیم تطبیق پیدا کنند و از شروع 
فصل خــوب آغاز کنیم. ما با تیم امیدهای خودمان یک 
بــازی تدارکاتی و همچنین در اراک هم یک بازی دیگر 
انجام دادیم و این بازی های دوستانه به ما کمک می کند 
و فکر کنم تا شروع لیگ بازی های دوستانه دیگری را هم 
انجام دهیم که به شناخت سرمربی از تیم کمک می کند. 
ما دو سال فاجعه بار داشتیم ولی امسال با توجه به اتفاقاتی 
که افتاده خیلی امیدواریم. البته با حرف نمی شود ثابت کرد 
و باید کارکنیم و باید همه هیئت مدیره، کارخانه و تیم در 
یک جهت حرکت کنیم تا دوباره یک ذوب آهن خوب را 
در لیگ ببینیم. این اتفاق زمان بر است ولی اگر همه برای 
یک هدف کارکنیم می توانیم. من روزهای خیلی خوبی 
با ذوب آهن داشتم و روزهای بدی هم داشتم اما بهترین 
روزهای ذوب آهن موقعی بود که هم در آســیا و هم در 
لیگ مدعی اول قهرمانی بود و فینال آسیا را تجربه کرد، 
جام حذفی را گرفت و بدترین روزهای ما هم فصل قبل 
و روزهای آخر لیگ بود که به ما خیلی سخت گذشت و 
درخطر افتادن بودیم و اســترس زیادی به تیم وارد شد و 
امیدوارم دیگر آن اتفاقات بد نیفتد و روزهای خوب تکرار 
شوند. تشکر می کنم از هواداران که در این دو سال سختی 
کشیدند و می خواهم که همین طوری پشت تیمشان باشند 

تا روزهای خوبی بیاید.«

ذوب آهن دو سال گذشته فاجعه بود
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مدیـر پایـگاه میـراث جهانـی تخـت جمشـید از 
کشـف چنـد کتیبـه مهـم در کـوه رحمـت تخت 
جمشـید در پـی تلاش باستان شناسـان خبـر داد.

حمیـد فدایـی، مدیر پایـگاه میـراث جهانی تخت 
جمشـید، صبـح روز سه شـنبه ۳۰ شـهریورماه از 
کشـف چنـد کتیبـه مهـم در کـوه رحمـت تخت 
جمشـید در پـی تـلاش باستان شناسـان کشـور 

خبـر داد. وی در ایـن رابطـه اظهـار کـرد:
نشـان  کتیبه هـا  ایـن  از  یکـی  خوانـش  نتایـج 

می دهـد که در سـال چهارم شاهنشـاهی یزدگرد 
ایـن کتیبـه باهـدف معرفـی و به افتخـار یادبـود 
شـخص خاصـی کنده شـده و کتیبـه یافت شـده 

در زمـره کتیبه هـای تدفینـی اسـت.
در  را  کتیبه هـا  ایـن  فدایـی طبقه بنـدی  حمیـد 
ردیـف مهم تریـن اسـناد تاریخـی توصیـف کـرد 
و گفـت: مرکـز پژوهش هـای کتیبـه شناسـی در 
تخت جمشـید بـرای خوانش کتیبه ها فعال شـده 

ست. ا

چند کتيبه  مهم در اطراف تخت  جمشيد 
کشف شد

غنچه ای گفت به پژمرده گلی
که ز ایام، دلت زود آزرد

پروین اعتصامی
آغاز هفته دفاع مقدس خداوند هیچ موجودی را نیافرید، جز آن كه برای او تسبیحی قرارداد 

تا با آن خدا را ستایش كند
امام حسین)ع(

خدایی جز او نیست او زندگی می  بخشد و می  میراند پروردگار شما و پروردگار پدران شماست 
8 دخان

مناسبتسخن بزرگان يک فنجان آيات نورانی
شعر

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با اشاره به 
اینکه گردشگری حق مردم همه جای دنیا است و نقش ویژه ای 
ممنوعیت  لغو  برای  تلاش ها  از  دارد،  عمومی  دیپلماسی  در 
صدور ویزا خبر داد.عزت الله ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در مراسم تکریم معاون پیشین و 
اشاره  با  وزارت خانه،  این  در  معاون جدید گردشگری  معارفه 
به صحبت های انجام شده با رئیس جمهوری، از لغو ممنوعیت 
صدور ویزا خبر داد در روزهای آتی خبر داد. وی در این رابطه 
البته  و  کرده  قبول  را  موضوع  این  نیز  گفت:رئیس جمهوری 
نگرانی هایی درباره ویروس کرونا داشتند که توضیحات لازم را 
به آقای دکتر رئیسی ارائه کرده ام. بسیاری کشورهای دنیا صدور 

ویزا را شروع کرده اند و بهتر است ما نیز شروع کنیم.
به  دولت  به سفر هفته گذشته هیئت  اشاره  با  ضرغامی 
تاجیکستان، یکی از موضوعات موردبحث در این سفر را حوزه 
این است که  بر  اعتقاد من  گردشگری عنوان کرد و گفت: 
گردشگری بهترین پوشش و راهکار برای توسعه دیپلماسی 
عمومی است، بسیاری از مردم صرف نظر از نوع حکومت ها در 

کشورهای مختلف تمایل دارند به آن کشور سفر کنند.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با معرفی 
این  گردشگری  معاون  به عنوان  شالبافیان«  »علی اصغر 
وزارت خانه، وی را نیرویی جوان و باانگیزه دانست که عضو 
هیئت علمی بوده و در این حوزه دارای سابقه و تجربه است . 
وی همچنین با اشاره به انتصاب »محمدحسین طالبیان« به  
قائم مقام وزیر  به سمت  دارابی«،  سمت مشاور وزیر و »علی 
و معاون میراث فرهنگی، اذعان کرد: میراث فرهنگی نه تنها 
هویت ملی و شناسنامه ماست، بلکه هویت و روح این وزارتخانه 
به شما می رود، ما پیشینه غنی داریم و افرادی که این پیشینه 
را دوقطبی کردند، به ملت خدمت نکردند. همه پیشینه تمدنی 

ما دارای اهمیت است.
عزت الله ضرغامی میراث فرهنگی را حوزه بسیار مهمی 
به لحاظ تمدنی و فرهنگی برای زندگی مردم توصیف کرد. 
وی با اشاره به لزوم معرفی آثار ناملموس و تأکید بر اهمیت 
این سبک زندگی، تصریح کرد: آقای دارابی در این حوزه ها 

دارای تجربیات بالایی است و این حوزه را به خوبی می شناسد؛ 
با کمک مدیران و کارشناسان حوزه معاونت میراث فرهنگی 
برای این حوزه و ارتقای این معاونت تلاش خواهد کرد.علی 
دارابی، قائم مقام وزیر و معاون میراث فرهنگی وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در ادامه این مراسم با اشاره 
به ظرفیت های بی نظیر در حوزه میراث فرهنگی ملموس و 
ناملموس، بر اهمیت ثبت جهانی این آثار تأکید کرد و گفت:اگر 
می خواهیم در دوران پسامدرن نسل جوان با هویت تاریخی 
خود بیش ازپیش آشنا شود همین آثار تاریخی، فرهنگی و تمدنی 
به بازشناسی هویت تمدنی در جوانان و نوجوانان کمک می کند.
دیپلماسی  نقش  اهمیت  به  اشاره  با  فرهنگی  میراث  معاون 

عمومی و دیپلماسی فرهنگی در حوزه میراث فرهنگی، آشنایی 
دانش آموزان و نوجوانان با موزه ها را امری ضروری توصیف کرد 
و گفت: بازدید از موزه ها نباید تنها یک حرکت سمبلیک باشد؛ 

چراکه بازدید از موزه ها قدم زدن در تاریخ است.
میراث  وزارت  گردشگری  معاون  شالبافیان،  علی اصغر 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی نیز در این مراسم نسبت به 
استفاده مطلوب از ظرفیت های حوزه گردشگری ابراز امیدواری 
کرد و اظهار داشت: البته این ظرفیت تنها مربوط به معاونت 
این  شاهد  نیز  ذی نفعان  سطح  در  بلکه  نیست،  گردشگری 
ظرفیت ها هستیم. اکنون ذی نفعان به این خودباوری رسیده اند 
و به این نتیجه دست یافته اند که باید هم صدا و هماهنگ باهم 
در این حوزه کار کنیم.معاون گردشگری کشور، حداکثر سازی 
از  یکی  را  دولتی  مداخلات  رفع  و  بخش خصوصی  فعالیت 
مهم ترین موضوعات در حوزه گردشگری دانست. وی با اشاره 
به فقدان رونق گردشگری به واسطه عدم هماهنگی و باوجود 
علاقه مندی ها، مشارکت ذی نفعان مختلف در حوزه گردشگری 
را یکی دیگر از راهبردها و اولویت های وزارت خانه دانست که 

باید پیگیری شود. 

دبیر سومین جایزه سراسری نمایشنامه نویسی »خندستان« 
از برگزاری این رویداد در تابستان و پاییز ۱۴۰۰ در اصفهان خبر 
داد و گفت: از همه کمدی نویسان ایران برای حضور در این 

رویداد دعوت می شود.
سعید امامی با بیان اینکه سومین دوره جایزه سراسری 
نمایشنامه نویسی کمدی »خندستان« در دو بخش اصلی و 
جنبی به دریافت آثار شرکت کنندگان می پردازد، اظهار داشت: 
شرکت کنندگان در بخش اصلی که ویژه نمایشنامه نویسی 
است، آثار خود را در دو حوزه نمایشنامه نویسی کمدی »تألیفی« 

و نمایشنامه نویسی کمدی »اقتباسی« ارائه می کنند.
وی افزود: در بخش جنبی نیز که ویژه پژ وهش است، اولین 
جایزه سراسری متون پژوهشی کمدی )مقاله، جستار، تجربه 
نگاری( و اولین جایزه سراسری مطالعه چهره شاخص کمدی 

)یادبود زنده یاد مهدی ممیزان( برگزار می شود.
کمدی  نویسی  نمایشنامه  سراسری  جایزه  سومین  دبیر 
»خندستان« تصریح کرد: اصفهان به واسطه برخورداری از 
سابقه ای درخشان و ارزشمند در حوزه نمایش کمدی که از 
قبل از دوران هنرنمایی مرحوم ارحام صدر آغاز شده و تا بعد از 
آن نیز ادامه داشته است، در حال حاضر نیز این ظرفیت را دارد 
که به قطب نمایش کمدی کشور تبدیل شود، باید توجه داشت 
که این ظرفیت نه صرفاً در میان هنرمندان اصفهان، بلکه در 
میان عموم مردم نیز رواج دارد و »طنازی« از ویژگی های بارز 

این مردم است.
وی ادامه داد: در میان جریان ها و ژانرهای مختلفی که در 
حوزه نمایش در کشور فعالیت دارند، ژانر کمدی در اصفهان 
سابقه بیشتری دارد تا جایی که می توان از این ظرفیت به عنوان 

یک صنعت خلاق یاد کرد.
امامی از استقبال رضایت بخش مرکز هنرهای نمایشی 
کشور از جایزه خندستان خبر داد و گفت: جایزه خندستان در 
اصفهان با نگاهی حرفه ای به نمایشنامه نویسی کمدی در سطح 
سراسری شروع به فعالیت کرده و با تاکید بر اهمیت نوشتن، 
می تواند بخشی از جریان هنرهای نمایشی را در مسیری رو به 
اعتلا قرار دهد، علاوه بر اینکه اصفهان را به مرکز تولید هنر 

نمایشنامه نویسی و همچنین اجرای کمدی تبدیل کند.
وی اضافه کرد: برگزاری جشنواره نمایش های کمدی در 
اصفهان بی سابقه نیست، چنانکه در گذشته چهار دوره از این 

جشنواره از سوی تالار هنر اصفهان برگزار شده است.
کمدی  نویسی  نمایشنامه  سراسری  جایزه  سومین  دبیر 
»خندستان« با اشاره به این موضوع افزود: چهار دوره جشنواره 
نمایش های کمدی در سطح شهر اصفهان برگزار شده است و 
اگرچه آثاری از دیگر شهرها نیز در این جشنواره ها مورد داوری 
قرار گرفتند، اما جشنواره به صورت غیرسراسری برگزار شد. در 
این دوره قصد ما بر احیا و تثبیت این جشنواره در سطح ملی بود 
تا به دنبال آن اصفهان را به عنوان قطب هنر نمایش کمدی در 

سطح کشور معرفی کنیم.
وی درباره روند سراسری شدن جشنواره خندستان تصریح 

کرد: با مرکز هنرهای نمایشی وزارت ارشاد مکاتبه کردیم و 
با توجه به سوابقی که اصفهان از اجرای نمایش های کمدی 
داشت، نهایتاً مجوز اجرای این جشنواره را به صورت ملی اخذ 
کردیم. اکنون فراخوان جشنواره اعلام شده و تا ۱۵ مهرماه 

فرصت ارسال آثار وجود دارد.
امامی یکی از وجوه بارز سومین جایزه سراسری نمایشنامه 
نویسی کمدی »خندستان« را تمرکز بر حوزه مطالعه چهره های 
شاخص کمدی دانست و گفت: این پیشنهاد مطرح شد که 
در صورت احیا و تثبیت جشنواره نمایش های کمدی اصفهان، 
هرسال یک چهره شاخص کمدی معرفی شود و زندگینامه، آثار، 
اندیشه ها و خدمات او محور مطالعه و بررسی قرار گیرد. امسال با 
توجه به تمرکز جشنواره بر نمایشنامه کمدی، شخصیت مهدی 
ممیزان را که بزرگ نمایشنامه نویسی کمدی در اصفهان بوده و 

نگارش آثار ارحام صدر را برعهده داشته، انتخاب کردیم.
وی اظهار داشت: شرکت کنندگان می توانند آثار خود را در 
قالب های مختلف درباره این شخصیت برای ما ارسال کنند و در 
پایان، کلیه آثار و پژوهش ها درباره این شخصیت جمع آوری و به 

منبعی برای پژوهشگران و علاقمندان تبدیل می شود.
کمدی  نویسی  نمایشنامه  سراسری  جایزه  سومین  دبیر 
اول  بخش  برای  جشنواره  دبیرخانه  داد:  ادامه  »خندستان« 
چنانکه هر  داده،  قرار  ارسالی محدودیت  اثر  تعداد  از جهت 
شخص می تواند چهار اثر )دو اثر در بخش تألیفی و دو اثر در 
بخش اقتباسی( ارسال کند. البته شرکت در بخش نمایشنامه 
محدودیت خاصی به لحاظ اینکه نمایشنامه چاپ شده باشد 

یا در جشنواره ای شرکت کرده و یا به روی صحنه رفته باشد 
ندارد و آثار تولیدی نمایشنامه نویسان مختلف به راحتی می تواند 
در این جشنواره شرکت داده شود. حتی درباره موضوع اثر هم 
محدودیتی نیست و تنها رعایت استانداردهای کمدی برای 
ما اهمیت دارد. وی بیان کرد: با توجه به اینکه در این رویداد 
به دنبال جمع آوری و آرشیوسازی رویدادهای بزرگ در حوزه 
نمایشنامه و پژوهش های کمدی هستیم و می خواهیم مرجعی 
برای پژوهش ها و آثار نمایشنامه هایی باشیم که به رشد جریان 
کمدی در کشور کمک کند در بخش پژوهش هیچ محدودیتی 

حتی در تعداد آثار ارسالی وجود ندارد.
امامی گفت: یکی از دیگر اقدامات دبیرخانه سومین دوره 
جایزه نمایشنامه نویسی کمدی خندستان، تهیه کتابی شامل 
آثار برگزیده در حوزه نمایشنامه و پژوهش است که با عنوان 

»خندستان« چاپ و منتشر خواهد شد.
وی اضافه کرد: درصدد هستیم پژوهش های برگزیده در 
این رویداد به جز چاپ در کتاب، در برخی مراجع علمی کشور 
و سایت های معتبر مرجع برای پژوهش های علمی منتشر شوند 
که نتایج بیشتری برای پژوهشگران داشته باشد. همچنین در 
تلاش هستیم تا نمایشنامه ها نیز به صورت گسترده تر معرفی 

شده و کارگردان ها بتوانند از این آثار بهره مند شوند.
از به روز شدن سایت جشنواره خبر داد و  وی در پایان 
خاطرنشان کرد: شرکت کنندگان در این جشنواره برای کسب 
اطلاعات بیشتر و ارسال آثار خود به دبیرخانه جشنواره می توانند 

به سایت www.khandestan-isf.ir مراجعه کنند.

مدیـرکل اوقـاف و امور خیریه اسـتان اصفهان گفت: 
مراسـم اربعیـن امامـزادگان در فضـای بـاز امامـزادگان 
اسـتان اصفهـان و بـا رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی 

برگـزار می شـود.
محمدحسـین  حجت الاسـلام  مهـر،  گـزارش  بـه 
بلـک بـا اشـاره بـه فـرار رسـیدن ایـام اربعین حسـینی 
)ع( و تسـلیت ایـن ایـام اظهـار داشـت: از خداونـد منان 
توفیـق خدمت بیشـتر بـه برنامه هـای با شـکوه این ایام 
را خواسـتاریم و امیـد اسـت موردقبـول حق تعالـی واقـع 

گردد.
وی بابیـان اینکـه اربعین نقطـه اتصال نهضـت امام 
حسـین )ع( بـه پهنـه عالـم و مقطـع گـذر از محدودیت 
تاریـخ و جغرافیـا اسـت، تصریح کـرد: رمـز جاودانه قیام 

حسـین )ع( در اربعیـن نهفته اسـت.
مدیـرکل اوقـاف و امور خیریه اسـتان اصفهان گفت: 
اربعیـن واقعـه ای فراتـر از حضـور و صرف زیارت شـهدا 
اسـت، آن روز زینب کبـری )س( و امام زین العابدین )ع( 
و باقیمانـدگان از قافلـه شـهدا کربلا آمدند تـا ماندگاری 
نهضـت را بـه عالمیان اعـلام نمایند تـا بالندگی و کمال 

ایـن حرکت الهـی را به ثبات رسـانند.
وی تصریـح کـرد: ازایـن رو زیارت اربعین نشـانه بارز 
از ایمـان مـردان راسـتین شمرده شـده، حماسـه حرکت 
غیرقابل توصیـف میلیون هـا عاشـقی که با پـای دل و از 
عمـق جـان به زیـارت مولای خویـش گام برمی داشـته 
از  و می دارنـد گـواه آن کمال یافتگـی اسـت و نشـان 
جریـان دائمی حرارت و عشـق حسـینی اسـت؛ حال که 
بـه دلیـل محدودیت های ناخواسـته مسـیر پیمـودن راه 
بـا پای پیاده میسـر نیسـت، بی شـک حماسـه اربعین در 
جایـگاه الهـی خـود همچنـان پرجاذبه شـیفتگانش را به 

بـزم حسـین )ع( و یارانـش فرامی خواند.
اسـتان  در  اینکـه  بابیـان  بلـک  حجت الاسـلام 
بـه  حسـینیه ای  بی اغـراق  کـه  اصفهـان  ولایتمـدار 
پهنـاوری ایـن سـرزمین اسـت زنـگ قافله هـا و نـوای 
عاشـقانه شـیفتگان حسـین )ع( حکایـت از بزرگداشـت 
ایـن روز عظیم دارد، ابراز داشـت: ازایـن رو محیط نورانی 

تمامـی امامـزادگان و بقاع متبرکه اسـتان اصفهان آماده 
پذیرایـی از خیل زائـران اربعین حسـینی در فضاهای باز 
ایـن اماکـن اسـت و فرزنـدان و نـوادگان اهل بیـت )ع( 
آغـوش خـود را بـرای پذیرایی از زائران امام حسـین )ع( 

بـه مهربانـی گشـوده اند.
بیمـاری  ویـژه  اینکـه وضیعـت  بـر  تأکیـد  بـا  وی 
کرونـا و لـزوم رعایـت همـه پروتکل هـای بهداشـتی را 
نبایـد ازنظـر دور داشـت، گفـت: بـر ایـن اسـاس علاوه 
بـر تشـکر از حضـور مؤمنانـه و همـراه با رعایـت اصول 
بهداشـتی کـه در طـول مـاه محـرم و صفـر زبـان زده 
بـوده و هسـت تقاضـا داریـم تـا هم وطنـان و عـزاداران 

حسـینی )ع( بـا مراعـات کامـل این اصول بهداشـتی در 
مراسـم های حضـور یابند.مدیـرکل اوقاف و امـور خیریه 
اسـتان اصفهـان گفـت: مطمئنـاً هیئت امنـا و متصدیان 
برنامه هـا در امامـزادگان نیـز تمهیـدات لازم را در ایـن 
خصـوص خواهنـد اندیشـید تـا ایـن برنامـه با شـکوه از 
هرگونـه آسـیب احتمالـی از بـروز و یـا انتشـار بیمـاری 
کرونـا مصـون بمانـد.وی ادامـه داد: اداره کل اوقـاف و 
امـور خیریـه اسـتان اصفهـان ضمـن تشـکر از همـه 
مسـئولان و دسـت اندرکاران اجرایـی انتظامـی امنیتـی 
مراسـم های  برگزارکننـدگان  بـا  کمـاکان  دارد  انتظـار 

همـکاری لازم را داشـته باشـند.

 وعده وزير ميراث فرهنگی
 برای لغو ممنوعيت صدور ويزای ايران

 برگزاری رويداد »خندستان« طی تابستان و پاييز 1400 
در اصفهان

مديرکل اوقاف و امور خيريه استان اصفهان:

مراسم اربعين در فضای باز امامزادگان اصفهان برگزار می شود

مردان،  در  مخصوصا  می دهد  نشان  بزرگی  مطالعه ی 
چرخه های ماه تأثیر چشمگیری بر خواب می گذارد و در برخی 

مواقع کیفیت خواب را کاهش می دهد.
از حیاتی ترین کارهایی  به گزارش زومیت، خواب یکی 
است که انسان انجام می دهد؛ اما میلیون ها نفر از ما به اندازه ی 
کافی نمی خوابیم. برخی از عواملی که مانع از خواب کافی ما 
می شوند، آشکار هستند و برخی دیگر حتی اگر احتمالا هزاران 
سال است برای خواب انسان مزاحمت ایجاد می کنند، کمتر 
شناخته شده  و مرموز و بحث برانگیز هستند. در اینجا، درباره ی 
ماه و چرخه های آن صحبت می کنیم که مدت ها است برای 
بررسی تأثیر احتمالی آن روی خواب انسان مطالعه شده است؛ 
اما نتایج چنین تجزیه و تحلیل هایی تا حدودی متناقض بوده 
است.در مطالعه ی جدیدی که پژوهشگران ادعا می کنند یکی 
از بزرگ ترین مطالعات در نوع خود است، گروهی از دانشمندان 
خواب بیش از ۸۵۰ نفر را در سوئد با استفاده از اندازه گیری های 
آزمایش چندگانه خواب )پلی سومنوگرافی( زیرنظر گرفتند تا 
آغاز و مدت و کیفیت خواب آن ها را در طول یک شب تعیین 
کنند. این اندازه گیری های یک شبه در طول چند سال هم در 

مردان و زنان ثبت شد.
نشان  را  ماه  چرخه  مختلف  مراحل  ثبت شده  شب های 

می دادند: وقتی ماه نو به سمت ماه کامل می رفت و اندازه ی 
ماه  وقتی  نیز  و  بیشتر می شد  روشن  و  قابل مشاهده  ناحیه 
ماه  از  پس  آن  نور  که  می رفت  پیش  نازک شدن  به سمت 
کامل کاهش پیدا می کند. با   توجه  به این موضوع که انسان ها 
معمولا در تاریکیِ بیشتر بهتر می خوابند، تفکر رایج این است 
که افزایش روشنایی ماه افزاینده که به سمت ماه کامل یا بدر 
می رود، باید به طورکلی برای خواب انسان مختل کننده باشد. 
برخی مطالعات این تئوری را ثابت کرده اند؛ اما برخی دیگر 

نتوانسته اند آن را تکرار کنند.
که  می کند  تأیید  نیز  جدید  پژوهش  می رسد  به نظر 
تشخیص پذیری  تأثیر  انسان  خواب  روی  ماه  چرخه های 
قرار  آن  تأثیر  تحت  شکل  یک  به  همه  ولی  می گذارد؛ 
نمی گیرند. کریستین بندیکت، عصب شناس و نویسنده نخست 
مطالعه از دانشگاه اوپسالا می گوید:مردانی که خواب آن ها در 
بود،  شده  ثبت  ماه  چرخه  افزاینده  دوره ی  شب های  طول 
درمقایسه با مردانی که خواب آن ها در جریان دوره ی کاهنده 
ثبت شده بود، بازدهی خواب کمتر و افزایش مدت زمان بیداری 
پس از آغاز خواب را نشان می دادند. در مقابل، خواب زنان تا 

حد زیادی تحت تأثیر چرخه ماه قرار نمی گرفت.
درحالی که نتایج به دست آمده از زنان به طورکلی نشان دهنده 

تأثیر درخورتوجه ماه روی الگوهای خواب آن ها نیست، این 
تأثیر مطمئنا نامحسوس نبود. زنان حاضر در مطالعه به طور 
متوسط در شب هایی که ماه افزاینده بود، درمقایسه با شب هایی 
که ماه کاهنده بود، ۱۲ دقیقه کمتر می خوابیدند. گفتنی است 
مردان در شب هایی که ماه افزاینده بود، بیش از ۲۰ دقیقه 
کمتر می خوابیدند و سایر نشانگرهای تأثیرات ماه نیز در مردان 
بسیار آشکارتر بود؛ ازجمله ۴/۳ درصد کاهش بازده خواب و 
بیداری بیشتر و اختلالات بیشتر در طول مراحل خواب در 

جریان شب هایی که ماه افزاینده بود.
به  دلیل مشاهده ای بودن پژوهش، نویسندگان ادعا نمی کنند 
که در این جا رابطه علت و معلول وجود دارد. بندیکت می گوید: 
»مطالعه ی ما نمی تواند مشخص کند که آیا ارتباط خواب با 
چرخه ماه رابطه علت و معلول بوده است یا فقط همبستگی.« 
به عبارت دیگر، مطمئنا چیزی در اینجا درحال رخ دادن است که 
به نظر می رسد موجب تفاوت خواب افراد شود و این پدیده با 

میزان روشنایی و کامل بودن ماه در شبی معین مقارن است.
مشخص کردن تأثیر این امر به شکل معتبر دشوار است. 
با این حال، پژوهشگران خوشحال اند که می توانند فرضیه هایی 

دراین باره مطرح کنند. آن ها در مطالعه شان می نویسند:
با هر روز اضافی در مرحله ی افزاینده، ماه نور خورشید 
بیشتری به سمت زمین منعکس می کند و در روزِ ماه کامل 
به حداکثر روشنایی می رسد. ریتم های شبانه روزی که زمان 
نور تحت تأثیر  را کنترل می کنند، علاوه بر  و کیفیت خواب 
نشانه های غیرنوری، ازجمله گرانش قرار می گیرند؛ بنابراین، 
تفاوت در کشش گرانشی ماه هنگام خواب بین مراحل افزاینده 
و کاهنده ممکن است بخشی از تفاوت های مشاهده شده در 

خواب را توضیح دهد.
همچنین، ممکن است اثرهای ژئومغناطیسی وجود داشته 
باشد که به بررسی بیشتر نیاز دارد. بااین حال درحال حاضر، ماه 
که به عنوان آینه ی بزرگی در محل نامناسبی قرار گرفته است 
و نور خورشید را منعکس می کند، منطقی ترین توضیح برای 

شب های بی خوابی دوره ای به نظر می رسد.

ماه تأثيری قوی بر خواب ما دارد


